

សំណួរ និង ចម្លើយ

 សូមឲ្យយើងឈរមួយភ្លែតដើម្បីអធិស្ឋាន។

ព្រះជាទីស្រឡាញ់ យើងសូមអរព្រះគុណទ្រង់នៅយប់នេះ ជាដំបូងសម្រាប់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង។ យើងសូមអរព្រះគុណទ្រង់ ដោយសារទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ យើងខ្ញុំ សូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់មនុស្សដែលជឿទ្រង់។ យើងរីករាយណាស់ដែលយើង មានព្រះ មិនមែនគ្រាន់តែជាព្រះក្នុងការស្រមៃស្រមៃប៉ុណ្ណោះទេ រូបព្រះដែល ស្រមៃស្រមៃ និងវិញ្ញាណក្នុងការស្រមៃ គ្មានអ្វីដែលជាការស្រមៃស្រមៃអំពីវា តែ—ជាព្រះដ៏ពិត និងរស់ ដែលរស់នៅជាមួយយើង និងនៅក្នុងយើង ហើយ ធ្វើការតាមរយៈយើង។ មិនមែនធ្វើរូបសំណាកព្រះទេ ប៉ុន្តែយើងមានព្រះដែល មានជីវិត... ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនមែននិយាយតាមរយៈរូបសំណាកទេ ប៉ុន្តែ និយាយតាមរយៈការប្រោសលោះ—ព្រះជាម្ចាស់បានសម្តែងជាសាច់ឈាម។ តើយើងអរព្រះគុណទ្រង់យ៉ាងណាចំពោះការនេះ បង្គោលភ្លើងដ៏ធំដែលដើរតាម យើង ឬ យើងដើរតាមវាជាជាង និងសម្រាប់ការបើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ នៃព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ធ្វើកិច្ចការដដែល ដែលវាតែងតែធ្វើនៅពេលដែលវាមកដល់ ផែនដី។ ជាការល្អលោមដែលវាផ្តល់ឱ្យយើង។

2 ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកយើងបានជួបជុំគ្នានៅយប់នេះ ដោយគ្មានគោលបំណង អ្វីផ្សេងក្រៅពីដឹងពីរបៀប និងរៀនពីរបៀប តាមរយៈជំនួយរបស់ទ្រង់ ដើម្បីក្លាយជា គ្រីស្ទានប្រសើរជាងមុន និងប្រធានបទដែលសមស្របជាងមុនសម្រាប់ម៉ោងនេះ ដែលយើងកំពុងខិតជិតមកដល់។ តើព្រះអង្គមិនជួយយើងខ្ញុំទេឬ ព្រះអង្គអើយ ពួកយើងត្រូវការទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន (អ្នកអាចនឹងអង្គុយ ចុះបាន។)

3 ជាមួយនឹងសំណួរសាមសិបឬសែសិបផ្សេងទៀត ខ្ញុំ—មិនដឹងថាខ្ញុំនឹង ទៅដល់ពួកគេយ៉ាងម៉េចទេ។ ខ្ញុំបានព្យាយាមនៅសៀលនេះដើម្បីដឹងថាតើខ្ញុំអាច ធ្វើឱ្យវាធ្លាក់ចុះទៅតាមធម្មតាដែរ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយថា ខ្ញុំនឹងធ្វើបានល្អបំផុតតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន—ដើម្បីឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ ពីព្រោះ

ពួកគេមានសំណួរល្អៗ មកពីដួងចិត្តរបស់គ្រីស្ទានពិត។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាចង់ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបឆ្លើយពួកគេគឺដូចជាខ្ញុំដឹងពីរបៀបដើម្បីឆ្លើយពួកគេ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់អរគុណព្រះអម្ចាស់ដែលទ្រង់បានជួយនៅព្រឹកនេះ ក្នុងការជួយយើងឱ្យ—ទទួលបានការគាំទ្រសំណួរទាំងនេះ—និងចម្លើយ—ដែលទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យយើង។

4 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំទើបតែទទួលបានពួកគេទាំងអស់នៅទីនេះលាយបញ្ចូលគ្នា ខ្ញុំគិតថាមួយរយហាសិបទៀត។ ហើយយើងមានប្រហែលម្ភៃ តាមខ្ញុំគិត នៅព្រឹកនេះ។ ហើយ—ហើយដូច្នោះឥឡូវនេះ មុនពេលយើងចាប់ផ្តើម ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់និយាយថាប្រសិនបើមានអ្នកណាម្នាក់ចង់ឃើញអត្ថបទនេះព្រះវិហារថ្មីនៅពេលស្អែករៀបរយ អ្នកបម្រើព្រះ ព្រេសប៊ីធើរៀន ដឹកនាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅ បទរ៉ុក-និង-រ៉ូល កម្មវិធីសម្រាប់—ការឧទ្ទិស... ឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែឃើញមួយនាទី។

5 “សមាជិកយុវវ័យកំពុងប្តូរវេនច្រៀងពីមួយបទ—ទៅមួយបទ។ ការលេងភ្លេងប្រាប់ពីការឆ្កាងនៅសម័យទំនើប តាម-លំ-នាំ រ៉ុក-និង-រ៉ូល។” ត្រួតពិនិត្យនៅទីនេះដឹកនាំក្មេងជំទង់ទាំងអស់នៅទីនោះហើយឆ្លងកាត់ការឆ្កាងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ការឆ្កាងបានបញ្ចាំងនៅលើផ្ទាំងថ្មនៅក្នុងបទភ្លេង-រ៉ុកនិង-រ៉ូល។ មែនហើយ...វាស្ថិតនៅក្នុងម៉ារីលែន។ ឥឡូវនេះ តើមិនមែនជាអ្វីទេឬ?

6 ហើយបន្ទាប់មក នេះគឺជាប្រភាពរបស់អ្នក... ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនៅព្រឹកនេះនៃ បទប៊ីតថលទាំងនោះ ការត្រឡប់មកនៃប៊ីតថល ហើយមានអត្ថបទ អ្នកគ្រាន់តែអានវាចេញពីទស្សនាវដ្តីនិងរបស់ទាំងអស់ដែលខុសគ្នាទាំងអស់។ “...ដូចដែលវា បានរកឃើញជំនឿថ្មីមួយ។” ឥឡូវនេះ អ្នកគ្រប់គ្រងរបស់ពួកគេ... ខ្ញុំបានកត់ចំណាំចេញដាក់ក្នុងក្រដាសនៅទីនេះ។ អ្នកមិនមានពេលវេលាទេ... ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់ចង់អានរឿងទាំងនេះ ឬខ្ញុំអាចកត់វានៅលើក្តារព័ត៌មានបន្ទាប់មកអ្នកអាចអានវាបាន។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែចង់បង្ហាញអ្នកពីម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅគឺគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើល។ អ្នកប្រហែលជាមិនយល់ពីវាទេប៉ុន្តែ ប្រជាជនព្យាយាមយល់ពីវា ថារបស់ទាំងនេះជាអ្វី! ខ្ញុំបានសួរបងប្រុសខែប គាត់ទទួលបានការអប់រំល្អហើយអាចអានបានល្អជាងខ្ញុំ ខ្ញុំបានសុំឱ្យគាត់អានអត្ថបទនេះពីអ្នកគ្រប់គ្រង ប៊ីតថល។ តើអ្នកអាចអានវាបានទេបងប្រុស ខែប នៅពេលនេះ?

7 [បញ្ជាក់ថា:]

[បើកថលឆ្ងល់អំពីខ្លួនឯងនិងគួរចម្លើយ។ “វាមិនគួរឱ្យជឿពិតជាមិនគួរឱ្យជឿទេ” មន្ត្រីសារព័ត៌មាន ឌីវ៉ាក់ ថេលឡឺ ប៊ីតថល និយាយថា។ “ក្មេងប្រុសទាំង៤នាក់នេះមកពី លីវីភូល។ ពួកគេឈ្មើយ ពួកគេអាក្រក់ ពួកគេគឺមិនសមរម្យ ហើយពួកគេបានយក នៅលើផែនដី។ វាហាក់ដូចជាពួកគេបានបង្កើតសាសនាថ្មីមួយ។ ពួកគេជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទាំងស្រុង។ ខ្ញុំចង់ថា ខ្ញុំថាខ្ញុំក៏ជាអ្នកទទឹងនិងព្រះគ្រីស្ទផងដែរ ប៉ុន្តែពួកគេជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទខ្លាំងពួកគេធ្វើឱ្យខ្ញុំភ្ញាក់ផ្អើលដែលមិនមែនជារឿងងាយស្រួលទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំភពប្រសព្វនឹងពួកគេ។ មិនមែនមនុស្សគ្រប់គ្នាទេ? ខ្ញុំកំពុងភពប្រសព្វនឹងភាពស្មោះត្រង់របស់ពួកគេ។ ហើយប្រជាជនដែលចូលចិត្តពួកគេភាគច្រើនគឺជាមនុស្សដែល គួរតែមានកំហឹងបំផុត។ ឧទាហរណ៍ថា នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី រាល់ពេលយើងនឹងមកដល់អាកាសយានដ្ឋានមួយ វាដូចជាប្រសិនបើដីហ្វូលបានចុះចត ឬល្អជាងនេះទៅទៀត ព្រះមេស៊ី។ ផ្លូវត្រូវបានតម្រងយ៉ាងរឹងមាំ មនុស្សពិការពោះឈឺច្រត់របស់ពួកគេចោល អ្នកឈឺបានប្រញាប់ប្រញាល់ទៅឯឡានដូចជាប្រសិនបើការប៉ះពីក្មេងប្រុសម្នាក់នឹងធ្វើឱ្យពួកគេជាសះស្បើយម្តងទៀត ស្រ្តីចំណាស់ឈរមើលជាមួយចៅរបស់ពួកគេ ហើយដូចដែលយើងបានឆ្លងកាត់ ខ្ញុំអាចមើលឃើញរូបរាងនៅលើផ្ទៃមុខរបស់ពួកគេ។]

[“វាហាក់ដូចជាព្រះអង្គសង្គ្រោះបានមកដល់ ហើយប្រជាជនទាំងអស់នេះបានរីករាយនិងធូរស្បើយ ដូចជាអ្វីៗនឹងកាន់តែប្រសើរឡើងឥឡូវនេះ។”]

[ថេលឡឺ បានផ្អាកហើយជក់បារីនៅក្នុងមាត់របស់គាត់។ “បទវត្ថុមួយគត់ដែលសេសសល់សំរាប់បីថ្ងៃ” លោកនិយាយថា “ត្រូវធ្វើដំណើរកំសាន្តព្យាបាល។”]

៖ តើនោះមិនមែនជាអ្វីដែលគាត់បាននិយាយទេឬ? “មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះហើយ និយាយថា ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំមិនបាន...?’” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ តើអ្នកមិនឃើញទេឬថាអ្នកមិនអាចដាក់ការទុកចិត្តរបស់អ្នកក្នុងយុទ្ធនាការព្យាបាលបានទេ? អ្នកមិនអាចដាក់ការទុកចិត្តរបស់អ្នកលើអ្វីទាំងអស់ក្នុងប្រភេទនៃសញ្ញាដូចនោះបានទេ។ រឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចដាក់

ការទុកចិត្តរបស់អ្នកបានគឺ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ពីព្រះគម្ពីរ។ ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំអើយ នោះគឺ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំបានព្យាយាមរក្សាអ្នក កូនរបស់ខ្ញុំអើយ។ ហើយប្រសិនបើមានអ្វីមួយ កើតឡើងចំពោះខ្ញុំហើយព្រះបាននាំខ្ញុំចេញពីផែនដី នេះ សូមអ្នកកុំចុះចាញ់ឡើយ។ ចងចាំរឿងនេះដោយអស់ពីចិត្តៈ នៅជាប់នឹង ព្រះបន្ទូលនោះ! កុំចាកចេញពីព្រះបន្ទូលនោះ! អ្វីដែលប្រឆាំងនឹងវា ទុកវា ចោលចេញ មិនថាវាជាអ្វីក៏ដោយ។ ហើយអ្នកដឹងថាវាត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ?

9 យុទ្ធនាការព្យាបាលឥឡូវនេះ! មនុស្សមានបាបដែលថែមទាំងធ្វើឱ្យពួកគេ ភ្ញាក់ផ្អើលទៀតផង អ្នកគ្រប់គ្រងដែលមានការជេរប្រមាថ និងភាពកខ្វក់ និង អាស្រូវ ហើយមនុស្សបោះចោលឈើច្រត់របស់ពួកគេហើយបានជាសះស្បើយ ដោយមើលក្នុងប្រុសទាំងនេះ។ វាពិតជាកខ្វក់ណាស់ ហើយ អាស្រូវ និងទទឹង និងព្រះគ្រីស្ទ! អ្នកឃើញទេ វាជាសាតាំងក្នុងយុទ្ធនាការសីចចំអក។ ឃើញទេ? វាធ្វើអ្វីទាំងអស់ដែលព្រះគ្រីស្ទអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែវាមិនអាចបញ្ជាក់ពីព្រះបន្ទូល បានទេ។ ឃើញទេ? វានឹងចូលរួមនៅទីនេះនិងផ្នែកខ្លះនៃវានៅទីនេះ ប៉ុន្តែវាមិន អាចយកបានទាំងអស់គ្នាទេ។ ឃើញទេ? វាមិនអាចយកវាទាំងអស់គ្នាបានទេ។ ដូច្នេះអ្នកឃើញទេ កុំឆ្ងល់ថាព្រះគម្ពីរបានចែងថាវាស្ទើរតែបញ្ឆោតអ្នកដែលបាន រើសតាំងប្រសិនបើអាចៈ វិញ្ញាណរបស់អាទទឹងនិងព្រះគ្រីស្ទ។

10 ឥឡូវនេះ សូម្បីតែអ្នកចាត់ការ សារផ្ទាល់របស់ពួកគេនៅទីនេះក៏ដោយ ជា ភ្នាក់ងាររបស់គាត់ដែរគឺសម្រាប់ពួកគេ ក៏ជឿលើពួកគេ ហើយបាននិយាយថាគាត់ មានរបស់ដូចគ្នានេះដែរពីព្រោះ ពួកគេបានឈ្នះវា។

11 ពួកគេមានរឿងអាក្រក់ពួកគេ...ឥឡូវនេះ អ្នកមិនឃើញទេឬ ស្រ្តី ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំព្យាយាមប្រាប់អ្នកអំពីការស្លៀក-ខ្លី ការកាត់សក់ កោរសក់ និង រឿងហ្នឹង។ វាជាវិញ្ញាណ។ វាគឺជាវិញ្ញាណ! នៅទីនេះវានៅក្នុងទស្សនាវដ្តិឈានមុខ គេរបស់យើង និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានបង្ហាញចេញ រ៉ុក-និង-រ៉ូលតាមហ្នឹងក្នុង ព្រះវិហារ។ ហេតុអ្វី វាជាការរៀបចំយ៉ាងពិតប្រាកដសម្រាប់សាតាំង ហើយពួកគេ នៅតែជាក្រុមជំនុំនិងនិកាយ។

12 ត្រឡប់ទៅកាន់ព្រះបន្ទូល កូនៗ ឱ្យលឿនតាមដែលអ្នកដឹង ហើយកុំ ចាកចោលវាឡើយ! អ្នកនៅជាប់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលនោះ។

ឃើញទេ តើធ្វើដូចម្តេចដែលព្រះវិញ្ញាណមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ វាអាចនិយាយ ភាសាដទៃបាន អាចបង្ហាញទីសម្គាល់និងការអស្ចារ្យ វាអាចព្យាបាលអ្នកឈឺ បាន វាអាចធ្វើអ្វីៗទាំងអស់នេះបាន។ ឃើញទេ? ពួកគេគិតថាពួកគេកំពុងចូល ទៅជិតព្រះ ដែលពួកគេជាក្មេងប្រុសមាន ព្រះបានចាត់មក ពីព្រោះក្រុមជំនុំបាន ចាកចោលព្រះបន្ទូល។

13 ក្មេងប្រុសទាំងនោះជារបស់ក្រុមជំនុំ។ អែលវី ព្រេសលី គឺជាពេនទីកុស្ត។ ជាតប៊ូនគឺជាព្រះវិហាររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ សូមក្រឡេកមើលពួកគេ បុរសពេនទីកុស្ត ដ ព្រះវិហារនៃព្រះគ្រីស្ទ និងអស់អ្នកដែលបែបនេះជាមួយនូវវិញ្ញាណអាក្រក់លើ ពួកគេ។ ធរដ ហ្វឡេ សម្លេងមាស ព្រះវិហាររបស់ព្រះគ្រីស្ទ ច្រៀងចម្រៀងសាសនា ដូចជាគ្មាននរណាម្នាក់អាចច្រៀងពួកគេបានបែបនិងរ៉ុក-និង-រ៉ូល នៅក្នុងសំលេង បន្ទាប់។ ដោយផលផ្តល់លើរបស់ពួកគេ អ្នកស្គាល់ពួកគេ។ រកមើលកម្មសិទ្ធិរបស់ ក្រុមជំនុំអ្វីដែលពួកគេនៅ។ អែលវី ព្រេសលីគឺ ជាសមាជិកនៃក្រុមប្រជុំសភានៃ ព្រះ។ ហ្នឹងហើយ អ្នកម្នាក់ៗក្នុងចំណោមពួកគេចង់បានអញ្ចឹង ហើយសាតាំងផ្តល់ វាទៅពួកគេ។

14 តើអ្នកឃើញទេ មិត្តអើយ របៀប... កុំចាកចោលព្រះបន្ទូលនោះ។ ឃើញទេ វា ជាវិញ្ញាណដែលនៅលើអ្នក។

15 ហើយខ្ញុំប្រាប់ស្ត្រីទាំងនេះថានៅពេលដែលពួកគេធ្វើឱ្យខ្លួនឯងមើលទៅសិច ស៊ីនៅក្នុង ការស្លៀកពាក់ ដែលព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកឆ្លើយសម្រាប់ការប្រព្រឹត្ត ការ កំផិតនោះ។ ប្រសិនបើអ្នកជឿខ្ញុំដូចជាអ្វីដែលអ្នកនិយាយ ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ជាហោរាម្នាក់ សូមស្តាប់អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នក។ ឃើញទេ? អ្នកប្រហែលជា មិនអាចយល់វាបានទេ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនអាចយល់បាន អ្នកគ្រាន់តែធ្វើអ្វី ដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើ។ ព្រះនឹងកាន់ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ ឃើញទេ? អ្នកស្តាប់យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ ហើយចងចាំថារបស់ទាំងនោះគឺជា វិញ្ញាណ។

16 ជាធម្មតាមនុស្សនេះប្រហែលជាមិន... អ្នកចាំបានទេ ព្រះបានគ្របបាំង ដោយស្បែក ខ្ញុំបានអធិប្បាយកាលពីមិនយូរប៉ុន្មាន (ឃើញទេ ឃើញទេ?) ព្រះ ដែលគ្របបាំងដោយស្បែកនៅលើវា? ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំថា យើងខ្លះត្រូវ បានបញ្ជូនទៅពិភពលោកនេះដើម្បីបំបែកចូលអាណាចក្រទាំងនេះដើម្បីប្រាប់

យើងពីរឿងទាំងនេះ។ ឃើញទេ? វាជាការដឹងមុន វាជា ព្រះកំពុងតែមានបន្ទូល បង្ហាញ។ នៅពេលអ្នកវិនិច្ឆ័យអ្វីទាំងអស់ដោយសាច់ឈាម ហេតុអ្វី ពួកគេគ្មាន កំហុស (រកមើលនៅទីនេះ) មនុស្សល្អ ស្មោះត្រង់ និងមិនប្រាប់អ្នករឿងកុហក ឬអ្វីទាំងអស់។ ហើយរឿងទាំងមូលគឺជាអារក្ស។ សាសនា សូម្បីតែការចាប់ផ្តើម យុទ្ធនាការព្យាបាល។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទពិតប្រាកដ។ ឃើញទេ? ហើយមានព្រេសប៊ីដើររៀននិងទាំងអស់នោះ។ អ្នកឃើញពួកគេជា និកាយ តើពួកគេធ្វើយ៉ាងម៉េច តំរូវទៅដូចគ្នា?

17 ហេតុអ្វី នៅទីនេះនៅទីក្រុងឡុង ប្រទេសអង់គ្លេសទើបតែទើបតែមានរុក្ខនិ ងរ៉ូល ក្រុមដើម្បីក្លែងបន្លំព្រះគ្រីស្ទ និងយូដាស និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ហើយ... ពួកគេ ហៅថាព្រះគ្រីស្ទ “ដេឌី-អូ” ហើយនិយាយជាមួយពាក្យទាំងនោះដែល ពួកក្មេងឆ្លុតទាំងនោះនិយាយ។ ឃើញទេ? ក្មេងជំទង់បានកាន់កាប់ពិភពលោក។ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងថាព្រះគម្ពីរទាយថា: មិនអរគុណ មិនបរិសុទ្ធ ដោយគ្មានការ ស្រឡាញ់ធម្មជាតិ អ្នកបំបែកបំបាក់ អ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត មិនស្តាប់បង្គាប់ឪពុក ម្តាយ (ឃើញទេ?) ក្មេងជំទង់ទទួលយកនៅលើផែនដី ហើយវាបានធ្វើវា។

18 ខ្ញុំបានទៅកន្លែងមួយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ពួកគេកំពុងលេងបែបនេះ មួយ ក្នុងចំណោមនេះ ជក់បារីចាស់កខ្វក់កខ្វក់ដែលជាបស់ទាំងអស់នោះ។ ខ្ញុំមិន ចង់យកគ្រួសាររបស់ខ្ញុំផង។ ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ស្ត្រីនោះថា “តើពួកគេកត់ត្រា ថ្លៃដើមប៉ុន្មាន?”

“ដប់សែនក្នុង១ជំ។”

“តើវានឹងលេងប៉ុន្មានបទក្នុងមួយម៉ោង?” នាងបានប្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “នេះគឺជា លុយ ជក់វាចេញ!”

“មែនហើយ” នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។ ពួកគេក្មេងៗចូល មកទីនេះ លេងវា។”

19 បន្ទាប់មកខ្ញុំមិនអាចចំណាយលុយនៅទីនោះបានទេខ្ញុំបានទៅកន្លែង ផ្សេងទៀត។ ឃើញទេ? អញ្ចឹង រឿងនោះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកភ័យព្រួយ អ្នកនឹងត្រូវចុះ ហើយមានក្រុមនៃអ្នកស្ងប់ស្ងាត់ដើម្បីទទួលបានបន្ទាប់ពីស្តាប់រឿងឆ្លុតៗនោះ។ ដែលគ្រាន់តែរនាក់ជាគ្រីស្ទាន។ ប្រសិនបើអ្នកចូលចិត្តរបស់ប្រភេទនោះ អ្នកដឹង

ថាមានអ្វី ខុសជាមួយអ្នក? អ្នកត្រូវស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះ ពីព្រោះមានអ្វីនៅក្នុង អ្នកកំពុងចិញ្ចឹមនៅលើអ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូល។ វាកំពុងបំបៅនៅលើ...

20 អ្នកមិនអាចស្រមៃថាព្រះយេស៊ូវបានធ្វើរឿងបែបនេះដែលអ្នកអាចធ្វើបានទេ? អ្នកស្រមៃមើលថាហោរាម្នាក់ដែលធ្វើរឿងបែបនេះ? អ្នកមិនឃើញទេ មិត្ត អើយ ទាំងមូលគឺអារក្ស។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថាវា នឹងមកជាទម្រង់នៃ សាសនាហើយគ្រាន់តែធ្វើដូចជាព្រះគ្រីស្ទដែរ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែវិធីតែមួយគត់ ដែលអ្នកនឹងអាចប្រាប់វាបានគឺ វាមិនចូលរួមក្នុងព្រះវិហារនេះទេ ឬចូលរួមក្នុង ព្រះវិហារនោះគឺស្ថិតនៅជាមួយព្រះបន្ទូល ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។

21 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នកម្នាក់ៗ។ យើងនឹងទៅត្រង់ដល់សំណួរ។ ហើយឥឡូវនេះ សម្រាប់ប្រហែល ...រហូតដល់ប្រហែលមួយម៉ោងនិងដប់ប្រាំ នាទី...ខ្ញុំនឹងមិនអាចចូលនូវសំណួរទាំងអស់នេះទេ។ មានជាគំនររបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេជាសំណួរល្អ។ ពួកគេគឺមិនអីទេ។ គ្រាន់តែឈានដល់ហើយយក មួយនៅទីនេះហើយមួយនៅទីនោះនៅពេលដែលខ្ញុំទៅតាមផ្លូវ។ ហើយឥឡូវ... ឆ្លើយវា...

ខ្ញុំចង់...ខ្ញុំគិតថាយប់នេះខ្ញុំនឹងចុះមក សូមឱ្យនរណាម្នាក់អានពួកវា និយាយ ថា “បាទ” ឬ “អត់ទេ” “បាទ” ឬ “អត់ទេ” លើ... ដែលមិនធ្វើឱ្យមនុស្ស គ្រាន់តែ។ ពួកគេបានស្នើសុំឱ្យសំណួរទាំងនោះបានឆ្លើយ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនធ្វើ ដូច្នោះទេព្រោះខ្ញុំនឹងធ្វើតាមអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ហើយអ្វីដែលខ្ញុំមិនអាចធ្វើបាន ខ្ញុំ នឹងបន្តលើកក្រោយនៅជុំវិញ។

22 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ... ប្រហែលថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក ថាបើអ្នកនឹងទទួលបានដំណឹងពី ប៊ីលីនៅពេលណាមួយនៅចន្លោះនិងថ្ងៃពុធ... យើងប្រហែលជាត្រូវចាកចេញ។

23 ឥឡូវនេះ នេះគឺជារឿងមួយ។ ខ្ញុំកំពុងនៅពីក្រោយការសំភាសន៍។ ប៊ីលី បានបង្ហាញខ្ញុំនូវសំភាសន៍បទសម្ភាសន៍ដែលខ្ពស់ដែលកំពុងរង់ចាំ មួយចំនួន សម្រាប់ខែនេះ។ មែនហើយ ខណៈពេលដែលខ្ញុំនៅក្នុង ខ្ញុំត្រូវតែចាប់បាន មួយចំនួន ចាប់បានការប្រជុំខ្លះ ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានដើម្បីធ្វើ ឱ្យមានតុល្យភាព។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានក្នុងសប្តាហ៍នេះខណៈពេលដែលខ្ញុំទៅ ហើយសុំព្រះអម្ចាស់ថា “តើទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំធ្វើអ្វី បញ្ចប់ការទាំងនេះឬ—ឬយក

បទសម្ភាសន៍? ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើបទសម្ភាសន៍បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងរត់... ត្រលប់មកផ្ទះវិញនៅថ្ងៃអាទិត្យហើយរត់ចុះមកធ្វើបទសម្ភាសន៍នឹងកាត់កន្លែងណាមួយ ហើយបន្តដំណើរទៅមុខទៀត ថ្ងៃជាមួយនឹងការសម្ភាសន៍។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើហេតុអ្វី ខ្ញុំនឹងត្រូវបិទសម្ភាសន៍ រហូតដល់ខ្ញុំត្រលប់មកវិញម្តងទៀត។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើទេនោះ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយ... ខ្ញុំនឹង... ប៊ីលីផ្នែកកាតមកអ្នក។

24 ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នក ថាវាល្អណាស់ ក្មេងជាទីស្រឡាញ់ទាំងនេះ ដើម្បីប្រាប់អ្នកពីរបៀបដែលពួកគេចូលចិត្តគ្នាទៅវិញទៅមក ក្តីស្រឡាញ់ដែលពួកគេមានសម្រាប់គ្នាទៅវិញទៅមក។ មួយនឹងប្រាប់អ្នកផ្សេងទៀត មួយនឹងមួយផ្សេងទៀតនឹងប្រាប់... ប៊ីលីគ្រាន់តែហៅមួយនៅក្នុងផ្នែកមួយ ប្រហែលមួយរយហាសិបម៉ាយល៍ ហើយអ្នកដទៃទទួលបានដំណឹងពីអ្នកដទៃនៃពួកគេ។ ពួកគេស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ពួកគេមិនចង់ខកខានអ្វីទាំងអស់។ ពួកគេ... ចង់នៅទីនេះនៅរៀងរាល់នាទីដើម្បីមើលថាតើមានអ្វីកើតឡើង ដ្បិតប្រសិនបើមានព្រះអម្ចាស់គូរតែផ្តល់ឱ្យអ្វីមួយ ពួកគេចង់នៅទីនេះដើម្បីទទួលបានវា។ ហើយខ្ញុំ សូមកោតសរសើរពួកគេ។

25 ឥឡូវសូមចងចាំ មិត្តភក្តិជាទីស្រឡាញ់ នៅព្រឹកនេះខ្ញុំបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយ ពីសំណួរមួយចំនួន។ ហើយខ្ញុំកត់សំគាល់ខ្លះៗរបស់ទាំងនេះ (មែន!) តែ មាននៅក្នុងនេះ ពេលព្រឹក គឺនិយាយអំពីមនុស្សកាន់តែច្រើនទៅកាន់រដ្ឋអាហ្សីណា។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគិតខ្ញុំនឹងធ្វើ... ឱ្យបានប្រសើរជាងមុន ដែលធ្វើឱ្យច្បាស់ដូច្នោះអ្នកនឹងយល់។

26 ឥឡូវនេះ កុំ—កុំគិតថាខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់មនុស្សថាកន្លែងណាពួកគេអាចរស់នៅបាន ហើយអ្វីដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ហើយ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយអញ្ចឹងទេ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ មានមនុស្សស្មោះត្រង់ដែលចង់រើទៅទីនោះ។ មែនហើយ អ្នកដែលចង់ផ្លាស់ទីខ្ញុំចាកដីជារីករាយ—ដរាបណាខ្ញុំដែលមានច្រើនដូចខ្ញុំនៅទីនោះ... ខ្ញុំនៅទីនេះប្រហែលដប់ដងនៃអ្វីដែលខ្ញុំនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមាន... រវាងពេលនេះនិងបុណ្យណូអែលខ្ញុំមានប្រហែលបួនថ្ងៃដើម្បីនៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកភ្លាមៗនោះ ខ្ញុំចាកចេញទៅក្រៅប្រទេស។ ខ្ញុំនឹងនៅទីនេះនៅរវាងខ្ពោលប្រហែលជាពីរឬបីសប្តាហ៍មុនពេលខ្ញុំចេញទៅក្រៅប្រទេស នៅក្នុងការប្រជុំ ដូចដែលខ្ញុំតែងតែធ្វើនៅនិទាយរដ្ឋនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកពីទីនោះខ្ញុំ

មានការប្រជុំមួយនៅឯអាវីហ្សូណា ហើយនោះនឹងចេញមកនៅខែមករានៅ ជុននិក ពីរយប់ជាមួយបុរសជំនួញរបស់គ្រីស្ទាន។

ឃើញទេ? ខ្ញុំមិន...ប្រសិនបើប្រជាជនក្រៅនៅទីនោះ អី តើអ្នកអាចត្រឡប់ខ្សែនេះបានទេ? ប្រុងប្រយ័ត្នប្រាណបំប៉នស្នើសុំឱ្យថតសំលេងនេះត្រូវបានបិទខណៈពេលដែលគាត់ និយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ ចំណុចទេនៅលើកាសែតកាសែត—អេដ។

27 ដូចដែលយើងកំពុងចាប់ផ្តើមសំណួរទាំងនេះយប់នេះ ខ្ញុំនឹងលើកយកមួយនៅទីនេះហើយ...តើអ្នកកំពុងរីករាយជាមួយពួកគេទេ? និយាយថា “អាម៉ែន។” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។ ខ្ញុំគិតថាវាទទួលបានផលចំណេញដល់យើងនៅពេលនេះ។ ហើយអូ ខ្ញុំជឿភ្លាមៗនៅ...សន្លឹមើលព្រឹកនេះមុនពេលមកដល់ទីនេះនៅអត្ថបទខ្លះ—និងកន្លែងខ្លះ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ខ្ញុំបានគិតថា “អូ វាជាអ្វីដែលអស្ចារ្យដែលវានឹងមាន... ខណៈពេលដែលយើងកំពុងរង់ចាំការមកដល់របស់ព្រះអម្ចាស់ ជាអ្វីដែលពិតជាអស្ចារ្យណាស់ក្នុងការយករាល់តួអង្គគម្ពីរសញ្ញាចាស់ទាំងអស់ តាមរយៈយ៉ូបនិងនៅទីនោះ ហើយរត់ចុះក្រោមការប្រជុំជាច្រើនលើពួកគេ (តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ?) គ្រាន់តែដើម្បីបង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលពួកគេវាយចូលទៅក្នុងថ្ងៃ (ព្រះបន្ទូលទាំងមូល ជាមួយគ្នា) ហើយទាំងអស់អំពីការបំផ្លាញនៃ—សម័យបុរាណនិងរបៀបដែលពួកគេវាយបញ្ចូលជាមួយថ្ងៃនេះ របៀបដែលអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់និយាយអំពីការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។”

279. ឥឡូវនេះ សំណួរដំបូងដែលខ្ញុំបានដកស្រង់ចេញពីទីនេះ៖ បងប្រុសប្រាណាហាំ តើវាខុសទេសម្រាប់គ្រីស្ទានដែលត្រូវដាក់—សក់របស់នាងដាក់ក្នុងបូណ៌រូញ? ដូចគ្នានេះផងដែរ តើដៃអាវរបស់នាងគួរមានប្រវែងប៉ុន្មាន? សូមអរគុណ។ បងស្រីម្នាក់។

28 ឥឡូវនេះ វាមានន័យថាមានច្រើនចំពោះស្ត្រីនោះ។ ឥឡូវ ទៅ បងប្អូនយើងខ្លះដែលយើងអាចគិតថា “អូ ស្ត្រីល្អិតល្អៃ។” ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ វាមិនឆ្គួតសំរាប់នាងទេ នាងចង់ដឹង។

ឥឡូវនេះ អំពីការដាក់សក់នៅក្នុងអ្វីដែលវា គឺជាកន្ទុយជ្រូកឬអ្វីមួយមួយផ្សេងទៀត? ខ្ញុំសុំទោស។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនបាន...វា... ខ្ញុំសុំទោស។ បូណ៌រូញ។

ខ្ញុំសុំទោស។ ម្តងម្កាត់ កន្ទុយជ្រូក! នោះហើយជាអ្វីដែលក្មេងស្រីទាំងនោះធ្លាប់
ពាក់ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក។ តើអ្នកចាំទេ...តើមិនមែនទេ? ពួកគេបានហៅវាថា
កន្ទុយជ្រូក នេះគ្រាន់តែ ប្រភេទនៃបូណ៌ចងព្យាបាល? អត់ទេ ម្តងម្កាត់ សូមទោស
មិត្តភក្តិ។

29 តើនាងស្លៀកពាក់មានប្រវែងប៉ុន្មាន? ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនគិតថាវាជាអ្វីទេ អ្វីទាំងអស់
អំពីរឿងនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ឃើញទេ? អ្វីដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចបម្រុងទុកជាមួយ
ព្រះគម្ពីរខ្ញុំមិនចង់និយាយច្រើនអំពីវាទេ។

30 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកអំពីរឿងនេះសម្រាប់ខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំគ្មានបទគម្ពីរ
ទៅក្នុងវាទេ។ រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំមានសម្រាប់ស្រ្តីអំពីសក់របស់ពួកគេគឺកុំ
កាត់វា។ របៀបដែលពួកគេចង់ពាក់វាដែលអាស្រ័យលើពួកគេ។ និងអំពីឯកសារ
បូណ៌ចង តាមពិតខ្ញុំមិនដឹងថាពួកគេជាអ្វីទេ លើកលែងតែវាជារបស់ទាំងនេះ
មើលទៅដូចជាសម្លៀកបំពាក់ដែលពួកគេនៅជាប់នឹងសក់របស់ពួកគេ គឺអំពី
—តែមួយគត់រឿងដែលខ្ញុំស្គាល់...

31 ហើយប្រវែងដៃអារ ខ្ញុំគិតថា ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន ព្រះនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែល
ត្រូវធ្វើអំពីរឿងទាំងនោះ។ អ្នកឃើញទេ? ខ្ញុំជឿថាអ្នកជាគ្រីស្ទាន—ដែលអ្នកចង់
ដឹងអំពីរបៀបធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនគិតថាព្រះកាត់ប្រវែងជាក់លាក់ណាមួយឬអ្វីក៏ដោយ។
ដរាបណាអ្នកស្លៀកពាក់សមរម្យនិងមើលទៅមានកិត្តិយសសន្តិសុខ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថា
មិនអីទេ។ មែនទេ? ឃើញទេ? ឥឡូវ នោះគ្រាន់តែជាគំនិតរបស់ខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។
ឥឡូវនេះ នេះគឺជាខ្ញុំ ឃើញទេ ពីព្រោះខ្ញុំ មិនអាចមានអ្វីផ្សេងទៀតជាមួយបទ
គម្ពីរទេ។

32 ខ្ញុំជឿថាព្រឹកនេះសំណួរបានលើកឡើងអំពីការលាបសក់ អ្នកដឹងទេ ដោយ
—មានពណ៌។ ឥឡូវនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំ...វា...ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ គ្មានអ្វីអំពី
រឿងនោះទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្មានបទគម្ពីរដែលត្រូវនិយាយ—មិន
លាបសក់របស់អ្នក។ នោះហើយ ជាអ្វីដែល...

អ្នកជាស្រ្តី អ្នកចូលចិត្តមើលទៅស្រស់ស្អាត ហើយអ្នកគួរតែមើលទៅស្រស់
ស្អាត។ ហើយបងប្រុសប្រាណាហាំមិនប្រឆាំងនឹងអ្នកជាកូនក្មេងទេ។ អ្នកគឺជាកូន
របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ— ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំក៏មិនចង់ធ្វើឱ្យអ្នកខឹងដែរ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ
នឹងមិនធ្វើវាដោយគ្មានហេតុផលទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមជួយអ្នកប៉ុណ្ណោះ។

33 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើល ឱ្យខ្ញុំសួរ...ខ្ញុំសូមនិយាយបែបនេះជាចម្លើយ ចំពោះសំណួរនោះ។ ឥឡូវ អ្នកត្រៀមខ្លួនហើយឬនៅ? ហើយចំពោះអ្នកស្តាប់ នៅលើខ្សែអាត់នេះ វាជា បងប្អូនស្រី៖ ប្រសិនបើមានសំណួរនៅក្នុងវា កុំធ្វើវា។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកបានចំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះហើយ បានដឹកនាំឱ្យធ្វើវា ដរាបណាវាមិនជ្រៀតជ្រែកជាមួយបទគម្ពីរនិងមិនជ្រៀតជ្រែក ជាមួយសំណួរ អ្នកពេញចិត្តយ៉ាងពេញទំហឹង នោះគឺជាព្រះទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់ បន្ទាប់មកទៅមុខហើយធ្វើវា (ឃើញទេ?) ពីព្រោះមិនមានបទគម្ពីរដើម្បីនិយាយថា “ទេ” (ឃើញទេ?) អំពីវា។ ខ្ញុំមិន...មិននិយាយ ថាគ្មានអ្វីចែងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។

34 ខ្ញុំស្គាល់អេសាយ៥ ខ្ញុំជឿថាវាបាននិយាយអំពីស្រ្តី អំពីរបៀបដែលពួកគេ នឹងពាក់សំលៀកបំពាក់ដែលអាចផ្លាស់ប្តូរបាននិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចនោះ ប៉ុន្តែនោះ គឺជាមោទនភាព និងរឿង ស្លៀកពាក់។ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើដូច្នេះសម្រាប់ក្តីអន្ទុក បន្ទាប់មកវាខុសហើយ។ ឃើញទេ? ពិនិត្យមើល បេះដូងរបស់អ្នកនៅចំពោះព្រះ។ ប្រសិនបើគ្មានបទគម្ពីរសំរាប់វាទេ ហើយផ្លូវរបស់ព្រះវិញ្ញាណ ដឹកនាំអ្នក អ្នកបន្ត ហើយធ្វើវាចុះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ នៅពេលនិយាយដល់កន្លែងថាតើអ្នកគួរតែមាន សក់វែងឬសក់ខ្លី គឺអ្នកត្រូវមានសក់វែង នោះហើយជាព្រះគម្ពីរ។

35 មានសំណួរនៅទីនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចឆ្លើយវាឥឡូវនេះ។ វានៅទីនេះ ខ្ញុំបានឃើញ វានៅព្រឹកនេះឬពេលខ្លះ។ បាននិយាយថា “អ្នកតែងតែមានសំណួរអំពីស្រ្តី ពី របៀបដែលពួកគេមិនត្រូវទុកសក់របស់ពួកគេ ប៉ុន្តែអ្នកមិនដែលនិយាយអ្វីអំពី បុរសទេ។”

36 ប្រសិនបើខ្ញុំបានឃើញបុរសម្នាក់ចូលមកទីនេះដោយមានសក់វែងព្យួរនៅ ខាងក្រោយស្មារបស់គាត់ដូចស្រ្តីដែរ ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “លោក ហេតុអ្វីបានជា អ្នកមិនទៅហាងកាត់សក់? អ្នកមើលទៅដូចជាស្រ្តី។” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែបុរសជា ធម្មតាមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ ឃើញទេ? មិនមែនបុរស...ឥឡូវនេះ មិនមែនជាការមិន ប្រាកដប្រជារបស់បុរសទេពួកគេគ្រាន់តែជាអ្នកដែលមានកំហុសដូចជាស្រ្តីដែរ។

ហើយដោយវិធីនេះ បុរសម្នាក់ដែលនឹងឱ្យប្រពន្ធរបស់គាត់ធ្វើដូច្នោះ គាត់មាន កំហុសទ្វេដង អំពីវា ពីព្រោះគាត់ត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាអ្នកដែលត្រូវស្តីប្រដៅ បែបនេះនៅក្នុងផ្ទះ។ ហើយបុរសនោះមិនអាចសូម្បីតែគ្រប់គ្រងផ្ទះរបស់គាត់ តើ គាត់អាចធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេចនៅក្នុងផ្ទះរបស់ព្រះ? ឃើញទេ?

37 ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំងចំពោះក្រុមស្រ្តីរបស់យើងដែលយើង
 មាននៅទីនេះ។ ខ្ញុំនិយាយនេះដោយគោរពនិងសេចក្តីស្រឡាញ់ ហើយឥឡូវនេះ
 ព្រះស្នាល់ការពិតនេះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំធ្លាប់មានមិត្តជាគ្រូអធិប្បាយចុះនៅភាគខាងត្បូង
 ដែលមានព្រះវិហារមួយដែលស្អាតបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញ។ ដែលជា
 កន្លែងដែលមានស្រ្តី ស្រ្តីស្រស់ស្អាតច្រើនបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញបានអង្គុយ
 នៅទីនោះ ដែលមានសក់វែងដោយកោតខ្លាចព្រះ។ ហើយខ្ញុំតែងតែកោតសរសើរ
 ចំពោះការទៅព្រះវិហារនោះ។ ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានដល់ខ្ញុំ នូវព្រះវិហារសព្វថ្ងៃ
 នេះនៅទីនេះដែលលេចធ្លោមានចម្ងាយមួយរយម៉ាយល៍ ស្រ្តីរបស់ខ្ញុំ។

38 ខ្ញុំមិនស្តីបន្ទោសអ្នកឱ្យមានន័យអ្វីទេ។ ខ្ញុំពិតជាវឹកវាយណាស់សម្រាប់អ្នក។
 ខ្ញុំគ្រាន់តែ មិនចង់ឱ្យសាតាំងឈានជើងចូលគ្រប់ទីកន្លែង។ ឃើញទេ? ខ្ញុំចង់
 អោយអ្នកផ្លាស់ប្តូរឡើងលើមិនមែនថយក្រោយទេ។ កុំអោយនរណាម្នាក់បញ្ឆោត
 អ្នកដោយភាពទាក់ទាញខ្លះឡើយ ឬការធ្វើគ្រាប់តាមអ្វីមួយផ្សេងទៀតដូចនេះ
 ឬមានអ្វីដែលនិយាយថា “អូ មែនហើយ វាមិន...” ឃើញទេ? នោះជាវិធីដែល
 សាតាំងបានបកស្រាយព្រះបន្ទូល ទៅអេវ៉ា។ ឃើញទេ? អ្នកជឿលើអ្វីដែល
 ព្រះបន្ទូលបានចែង។ មិនអីទេ។

280. បន្ទាន់ណាស់។ បងប្រុសប្រាណហាំ ដោយដឹងថាពេលវេលានោះ
 ចប់ហើយ និងការកំណត់ភាពអស់កល្បជានិច្ច តើអ្វីទៅជាដំបូន្មានរបស់
 អ្នកសម្រាប់គូស្វាមីភរិយា រៀបចំផែនការអាពាហ៍ពិពាហ៍?

39 ចូរបន្តហើយរៀបការ។ ឃើញទេ? ទៅបន្តលើអ្វីដែលអ្នកបានរស់នៅមួយរយ
 ឆ្នាំទៀតនៅលើផែនដី។ គ្រាន់តែទៅបន្ត រក្សាបេះដូងរបស់អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ
 មិនមែនចិត្តរបស់អ្នកលើរបស់នៃផែនដីទាំងនេះទេ ប៉ុន្តែលើព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញ
 ទេ? បន្តទៅមុខទៀត រៀបការ មានកូន។ ប្រទានពរដល់អ្នកនៅក្នុងពិធីមង្គលការ
 របស់អ្នក។

281. បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 ព្រះបន្ទូលចែងថាអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។
 តើនេះ—មានន័យថាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬ វា
 មានន័យថាខ្ញុំគួរតែទទួលអំណោយទាន...ច្បាស់លាស់...ខ្ញុំគួរតែទទួល
 បានបទពិសោធន៍ច្បាស់លាស់មួយជាមួយនឹងការទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក?

**ខ្ញុំកំពុងអន្ទះសាចង់—ចង់ពេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណ។ សូមអភ័យទោស
ចំពោះការសរសេរវែងដូចជាខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវសំណួរនេះអស់រយៈពេល
ជាយូរមកហើយ។ សូមអរគុណ។ ហើយអ្នកនោះបានសរសេរឈ្មោះរបស់
ពួកគេ។ ពួកគេជាប្រជាជននៅក្រៅក្រុង។**

40 ឥឡូវនេះ មានសំណួរល្អ។ ឥឡូវនេះ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកជាមួយព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធគឺជាបទពិសោធន៍ច្បាស់លាស់ដែលមនុស្សម្នាក់ត្រូវតែទទួល។ ឥឡូវ
សូមឱ្យខ្ញុំសម្អាតរឿងនោះឱ្យច្បាស់បន្តិច។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើន
មានគំនិតនេះ...ខ្ញុំជឿថាវាបានរងរ៉ាវ។ ហើយប្រហែលជានៅទីនេះទៅ ព្រះវិហារ
និងក្រុមជំនុំដែលកំពុងស្តាប់វា អាចមានសំណួរមួយ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែល
ខ្ញុំនិយាយពីការមិនជឿលើភស្តុតាងដំបូងនៃភាពបរិសុទ្ធនៃបរិសុទ្ធការនិយាយ
ភាសាដទៃ (ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនទទួលយកទេ) ខ្ញុំជឿជាមួយជំនួយរបស់ព្រះខ្ញុំអាចបង្ហាញ
វានៅក្នុងព្រះគម្ពីរថាវាខុស (ឃើញទេ?) ពីព្រោះការនិយាយភាសាដទៃគឺជា
អំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងរឿងនោះ?
ការព្យាបាលដ៏ទៃវាភាគីអំណោយនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនៅទីនេះបីត
ថលគឺកំពុងធ្វើវា។ ឃើញទេ?

41 សាតាំងអាចក្លែងបន្លំអំណោយណាមួយបាន។ អាចធ្លប់ អ្នកខាងព្រលឹង
អាចធ្វើបានអាចនិយាយភាសាដទៃហើយបកស្រាយវា។ ដីព្រៃជាច្រើន អ្នក
ខាងព្រលឹងជាច្រើនដងនឹងនិយាយភាសាដទៃ ដឹកឈាមចេញពីលលាដ៍ក្បាល
របស់មនុស្ស ហើយបកស្រាយ ភាសាដទៃ។

42 នៅអាវិប្បណានៅពេលពួកគេមានរបាំពិធីបុណ្យចាស់នៃការប្រមូលផល
ប្រជាជនឥណ្ឌារុំពស់ទាំងនេះនៅជុំវិញពួកគេនៅពេលពួកគេព្យាយាមអធិស្ឋាន
ដល់ព្រះដើម្បីបញ្ជូនទឹកភ្លៀងឱ្យពួកគេសម្រាប់ពោតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេហៅវា
ថារបាំពោត។ ពួកគេយករំយោលនៃពោត ដាក់វានៅជុំវិញពួកគេ ហើយធ្វើឱ្យ
មានពពកតិចតួចហើយពួកគេរាំ។ ហើយគ្រូអាបធ្មប់ចេញមកដោយមានស្នែងនៅ
លើក្បាលរបស់គាត់ ស្នែងក្របី។ ហើយពួកគេរាំជាមួយស្នែងនិងពស់ទាំងនេះ
នៅជុំវិញពួកគេ ហើយអ្នកខាងព្រលឹងនិងអ្នកជក់បារីជាច្រើនហើយអ្វីៗនៅជុំវិញ
កន្លែង... ពួកគេនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យបុរសស្បែកសនៅជុំវិញនៅពេលនោះទេ ប៉ុន្តែ
ខ្ញុំបានមើលពួកគេតាមរយៈកែវយឺត ហើយមានជនជាតិឥណ្ឌាជាមិត្តភក្តិដែល

បានទៅរាំរាំរបស់ពួកគេ នោះគឺជាអ្នកដែលមិនមែនជាគ្រីស្ទាន ពិតប្រាកដណាស់។ ហើយពួកគេរាំរាំពោតនេះកាន់ពស់ទាំងនេះ។ ហើយអ្នកខាងព្រលឹងចេញមកហើយកាត់ខ្លួនឯងដោយកាំបិត និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយចុងក្រោយពួកគេចូលក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ហើយនិយាយភាសាដទៃហើយបកស្រាយវា។

43 ខ្ញុំមាន...អាចនាំអ្នកបានក្នុងរយៈពេលបីឬបួនម៉ោងចាប់ពីពេលនេះតទៅដែលជាកន្លែងដែលឧបករណ៍ផ្ទុកមួយនឹងចាក់ខ្មៅដៃនៅលើតុ ហើយចូលទៅក្នុងការរងហើយអ្វីៗគ្រប់ប្រភេទហើយគ្រឿងដែលរបស់ពួកគេ ហើយខ្មៅដៃនោះនឹងលើកឡើង ឡើងហើយសរសេរក្នុងភាសាដែលមិនស្គាល់ហើយអ្នកខាងព្រលឹងនឹងឈរហើយប្រាប់អ្នកនិយាយអ្វីដែលវានិយាយ។

44 នេះមិនមែនជាកសុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ? ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចពីងផ្អែកលើវាទេ? អ្នកមិនអាចពីងផ្អែកលើផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណបានទេ ពីព្រោះផ្លែឈើដំបូងនៃព្រះវិញ្ញាណគឺសេចក្តីស្រឡាញ់។ ហើយគ្រីស្ទានវិទ្យាសាស្ត្រធ្វើអនុវត្តការស្រលាញ់ច្រើនជាងអ្នកដែលខ្ញុំស្គាល់ ហើយពួកគេថែមទាំងបដិសេធថាព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទមិនមែនជាព្រះផង។ ឃើញទេ? មានភ័ស្តុតាងតែមួយនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលខ្ញុំស្គាល់ហើយនោះគឺ ជំនឿពិតប្រាកដក្នុងសេចក្តីសន្យានៃម៉ោង!

45 ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដាទាំងនោះមក ពួកគេមានជំនឿច្រើនជាងពួកសិស្សមាន។ ពួកគេត្រូវបានហ្វឹកហាត់ប្រសើរជាងបុរសក្នុងបទគម្ពីរជាងពួកសិស្ស គឺដោយសារតែពួកគេជាអ្នកនេសាទ អ្នកប្រមូលពន្ធ ជាដើម។ ហើយពួកគេមានជំនឿពិតប្រាកដនិងជំនឿខ្លាំងក្នុងអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។ ឥឡូវនេះ ស្តាប់យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ កុំខកខានរឿងនេះ! ឃើញទេ? នៅពេលវាត្លាយជាផលផ្លែរបស់ព្រះវិញ្ញាណចិត្តល្អនិងសុភាពរាបសា ខ្ញុំគិតថាមិនមានបូជាចារ្យម្នាក់នោះទេតើអ្វីដែលអាចចេញពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទនៅក្នុងនោះ។ ទ្រង់បានទៅព្រះវិហារបរិសុទ្ធ មានរំពាត់ បានសំឡឹងមើលពួកគេដោយកំហឹង ហើយបានផ្តាច់តុរបស់ពួកគេហើយ បំបែកពួកគេចេញពីកន្លែង។ តើវាត្រូវទេ? ព្រះគម្ពីរបានចែងថាទ្រង់បានមើលមក ពួកគេដោយកំហឹង។ ព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ។ ពិតជាត្រឹមត្រូវមែន។

46 ដូច្នេះសូមមើល លោកបូជាចារ្យទាំងនោះមានចិត្តសុភាពរាបសា ស្លូតបូត និងការស្វែងយល់អំពីមនុស្ស។ ពេលវាមករកផលនៃព្រះវិញ្ញាណពួកគេអាច បង្ហាញផលផ្លែជាច្រើនទៀតនៃវិញ្ញាណជាងព្រះយេស៊ូវអាចធ្វើបាន។ នៅពេល និយាយអំពីទេវវិទ្យាពួកគេមិនដឹងទេ...មានសាលារៀនមួយដែលទ្រង់បានចេញ។ “តើបុរសម្នាក់នេះមកពីណា? តើគាត់មកពីណា? តើគាត់មានប័ណ្ណឯកទេស អ្វី? តើគាត់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការអ្វី? យើងមិនដឹងថាគាត់នៅទីណាមកពីណា ទេ។ ទ្រង់ពិតជាបុរសដែលត្រូវបានគេបោះបង់ចោលដែលបានកើតពីកំណើតមិន ស្របច្បាប់។ ហេតុអ្វី យើងអាចរៀនពីទ្រង់នៅទីនេះក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី ហើយ បង្ហាញអ្នកក្នុងច្បាប់...” ពួកគេមានសិទ្ធិធ្វើអ្វីដែលពួកគេចង់ធ្វើនៅពេលវាមកដល់ រឿងនោះ។ ហេតុអ្វី? ដោយសារតែពួកគេមិនបានមើលឃើញថាទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល សន្យារបស់ម៉ោងនោះ។ វិធីតែមួយគត់ដែលពួកគេបានទទួលស្គាល់វា នៅពេល ដែលព្រះយេស៊ូវបានសម្តែងព្រះបន្ទូលដោយអាចប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្ត ពួកគេ អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ... ទ្រង់គឺជាហោរានេះបើយោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។ អ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយថាកើតឡើងគ្រប់ពាក្យទាំងអស់ ពាក្យមួយទៅ ពាក្យមួយ។

47 ទ្រង់ជាហោរារបស់ព្រះ អ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ជាហោរារបស់ព្រះ។ មិនមែន...វា គឺ—គឺនៅ—ចំពោះមុខ មានហោរារបស់ព្រះហើយនេះគឺជាហោរារបស់ព្រះ មិនមែន ជាហោរារបស់ព្រះទេ។ នោះគឺម៉ាឡាគី យេរេមា និងអេសាយ ហើយអេលីយ៉ា ជាដើម ប៉ុន្តែនេះគឺជាហោរានៃព្រះមិនមែនជាហោរារបស់ព្រះទេ។ អ្នកយល់វាទេ ឥឡូវនេះ?

ពួកហោរាទាំងអស់ដែលបានពិពណ៌នាអំពីជីវិតរបស់ទ្រង់ក្នុងផ្នែកខ្លះ បាន លេងតាមផ្នែករបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងទ្រង់គឺជាការពេញលេញនៃពួកហោរា ទាំងអស់។ ពួកហោរា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមករកពួកគេ ជាហោរា ប៉ុន្តែ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលហើយហោរា ដែលជាមនុស្សតែមួយ។ ឃើញទេ?

48 ឥឡូវនេះ នៅពេល ដែលបុរសម្នាក់ទទួលព្រះគ្រីស្ទតាមរបៀបដែលទ្រង់ ស្ថិតនៅ អ្នកមិនអាចទទួលយកវាថាជា...ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ពួកគេខ្លះនិយាយ ថា “មែនហើយ ខ្ញុំគឺជា លូធើរាន”។ មែនហើយ មិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងរឿងនោះទេ

ប៉ុន្តែឥន្ទ្រីមិនមិនស៊ីចំណីបែបនោះទេ។ ឃើញទេ? នោះគឺដូចជានៅឆ្ងាយពីវា នោះ គឺជាអាហារស្រស់នៅថ្ងៃនោះ។

“ខ្ញុំគឺជាវេសលីន។” មិនអីទេប៉ុន្តែអ្នកកំពុងរស់នៅក្នុងអតីតកាល។ ឃើញ ទេ?

ឥឡូវនេះ មនុស្សទាំងនោះបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី យើងមានអំប្រាហាំជា ឪពុករបស់យើង។”

ហោរានោះបាននិយាយថា “ព្រះអាចយកដុំថ្មទាំងនេះដើម្បីបង្កើតកូនឱ្យអំប្រា ហាំ។” ឃើញទេ?

“យើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះ។ យើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ។”

នោះគ្មានអ្វី...ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ឱពូជពស់វែកអើយ តើនរណាព្រមាន អ្នកឱ្យរត់ចេញពីកំហឹង? កុំចាប់ផ្តើមនិយាយថា យើងមាន អំប្រាហាំជាបិតារបស់ យើង ព្រោះព្រះអាចនឹងបង្កើតកូនឱ្យអំប្រាហាំពីថ្មបាន។” ឃើញទេ?

49 ដូច្នោះការក្លាយជាអ្នកទទួលការហ្វឹកហាត់យ៉ាងល្អ អ្នកវិទូមិនមានអ្វីដែល ត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ ការមានចិត្តស្ងួតបូកនិងសុភាពរាបសាមិនមានអ្វីដែលត្រូវ ធ្វើជាមួយវាទេ។ តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យទ្រង់ខុសពីគេ? ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូលបានកើតជា សាច់ឈាមមិនមែនជាព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃរបស់លោកម៉ូសេទេ លោកម៉ូសេគឺ សំរាប់ថ្ងៃនោះគឺជាព្រះបន្ទូល មិនមែនព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃរបស់លោកណូអេ ទេ លោកណូអេគឺជាព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនោះ មិនមែនថ្ងៃ...ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ ថ្ងៃរបស់អេលីយ៉ា អេលីយ៉ាគឺជាព្រះបន្ទូលនោះសម្រាប់ថ្ងៃនោះ ប៉ុន្តែទ្រង់គឺជា ព្រះបន្ទូលបច្ចុប្បន្ន ហើយពួកគេកំពុងរស់នៅខាងក្រោយ។

50 រឿងដដែលនេះធ្វើម្តងទៀត! នោះហើយជាកស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បើកសម្តែងមកកាន់អ្នកហើយអ្នកបានឃើញវា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយទទួលយកវា។ មិនមែនអ្នកជាអ្វីទេ តើអ្នកគឺជា អ្វី ឬគ្មានអ្វីអំពីវាទេ អ្វីដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ។ មានភស្តុតាង។

51 ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា...ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យយើងនូវភស្តុតាងនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យ៉ូហាន១៤។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមានរឿងជាច្រើនដែល ត្រូវប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំមិនមានពេលវេលាដើម្បីធ្វើវាទេប៉ុន្តែ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធយាងមក ទ្រង់នឹងប្រាប់អ្នក នាំឱ្យការចងចាំរបស់អ្នកអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់ អ្នកហើយក៏នឹងបង្ហាញអ្នកដែរ ហើយក៏នឹងបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីដែលនឹងមកដល់។” ឃើញអត់? មានភស្តុតាង។ នោះគឺជាការប្រាប់ទុកជាមុន និងជា...មានការ បកស្រាយដ៏ទេវភាពនៃព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរ។ ឥឡូវនេះ តើនោះមិនមែន ជាភស្តុតាងរបស់ហោរាទេឬ?

52 អ្នកមើលឆុតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរគឺជាបុរសដែលអាចប្រាប់បានហើយវានឹង ក្លាយជាការពិតប្រាកដណាស់ មិនមែននរណាម្នាក់ដាក់ដៃលើគាត់ទេ នោះគឺជា អំណោយ។ ហោរាត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុន និងកើតមកជាហោរា។ ឃើញទេ? ជីវិតទាំងមូលវាជាហោរា នោះជាមុខងារ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលមនុស្ស...

53 សំណួរជាច្រើននៅទីនេះ៖ “មែនហើយ ចុះកូនក្រមុំនឹង...?” “តើនេះ...?” “ក្រុមជំនុំនឹង...” ឃើញទេ? អ្នក—អ្នកមិនអាចបែងចែកពួកគេជាអ្វីបានទេ។ កូនក្រមុំគឺជាអ្នកវិសតាំងរបស់ព្រះ។ ក្រុមជំនុំឆ្លងកាត់... នោះហើយជាពាក្យ ដែលវានិយាយថា “អ្នកណាចង់ ឲ្យអ្នកនោះមក”។ ប៉ុន្តែកូនក្រមុំ គឺជាអ្នកវិសតាំងរបស់ព្រះ។

54 មានប្រាំមុខងារដែលត្រូវបានជ្រើសរើសពីព្រះ។ “ជ្រើសព្រះបានតាំងនៅក្នុង ក្រុមជំនុំ សាវ័ក ហោរា គ្រូបង្រៀន គ្រូគង្វាល អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ”។ ព្រះបានធ្វើ រឿងនោះ។ មនុស្សមានឪកុនជាដើម និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានកំណត់ នៅក្នុងក្រុមជំនុំសម្រាប់ភាពល្អឥតខ្ចោះនៃក្រុមជំនុំ មិនអាចបែងចែកវាបានទេ។

55 ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលដែលវាយាងមក វាគឺជាសាក្សីដល់ អ្នក (ឃើញទេ?) ថាព្រះបន្ទូលនេះត្រឹមត្រូវ ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនេះ មិនមែន ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃរបស់លូធើរនោះទេ។ ព្រះបន្ទូល មិនមែនសម្រាប់ថ្ងៃម៉ូសេទេ។ យើងធ្វើបន្ទាល់ថាវាជាសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែវាជាថ្ងៃមួយទៀត។

56 ឥឡូវនេះ តើធ្វើយ៉ាងណាបើព្រះយេស៊ូវយាងមក ហើយមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ដូចជាម៉ូសេមក នាំអ្នកទាំងអស់គ្នាចេញពីស្រុកអេស៊ីប ខ្ញុំមកយក អ្នកទៅកន្លែងផ្សេង?” ចុះបើទ្រង់មានបន្ទូលថា “តោះទៅធ្វើការហើយសង់ទុកធំ។ អញ—អញជាព្រះជាម្ចាស់ អញ—អញនឹងពន្លឺចង្វែនដីឥឡូវនេះ។ អញនឹង ធ្វើឱ្យ ពិភពលោកលិចទឹកពន្លឺចេញគេ ទាំងអស់”? ហេតុអ្វី ទ្រង់បានចេញពី...ឃើញ

ទេ? បទគម្ពីរមិនដែលនិយាយថាទ្រង់នឹងមកបែបនោះទេ។ ឃើញទេ? ទ្រង់នឹងមិនមែនជាព្រះមេស៊ី។ មិនថាទុកធំប៉ុន្មានដែលទ្រង់បានសាងសង់ ឬអ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់មានធ្វើរួចរាល់។ ទ្រង់នៅតែមិន...គាត់នឹងមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិជាព្រះមេស៊ី។ ហាលេលូយ៉ា! នៅទីនោះ! វាជាលក្ខណៈសម្បត្តិ! បាទ មែនហើយ!

57 ១កូរិនថូសជំពូក១៣ ចែងថា: “តែកាលណាសេចក្តីគ្រប់លក្ខណ៍បានចូលមក នោះសេចក្តីដែលមិនពេញខ្នាតនឹងបាត់ទៅ។” ដូច្នេះរឿងតូចទាំងនេះ រឿងលោកឡើងចុះដូចក្មេង ព្យាយាមនិយាយភាសាដទៃ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ នៅពេលដែលអ្វីដែលល្អឥតខ្ចោះ... ហើយយើងមានច្រើននេះ ដោយជំនួយរបស់ព្រះ ការបកស្រាយដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃព្រះបន្ទូល ជាមួយនឹងការបញ្ជាក់ដ៏ទៅភាព! ពេលនោះអ្វីដែលមិនពេញខ្នាតត្រូវបានលើកទៅឆ្ងាយ។ “កាលខ្ញុំនៅក្មេង ខ្ញុំនិយាយដូចកូនក្មេង ខ្ញុំយល់ដូចកូនក្មេង ប៉ុន្តែ ពេលខ្ញុំក្លាយជាមនុស្ស ខ្ញុំបានលះចោលរបស់ក្មេងចេញ។” អាម៉ែន! ខ្ញុំទៅអធិប្បាយរួចហើយមិនចូលទៅកាន់រឿងទាំងនេះទេ។

282. បងប្រុស ប្រាណហាំ...(តើខ្ញុំបានបញ្ចប់វាទេ? ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់បរិសុទ្ធ... បាទ វាគឺអំពីវា មែនទេ? ទាំងអស់។ មិនអីទេ។ សុំទោសផង បើមិនយល់ទេ សុំទោសផង ខ្ញុំ... ទាំងនេះ គឺជាសំណួរដ៏អស្ចារ្យបែបនេះ។ អ្នកអាចស្នាក់នៅពេញមួយយប់ក្នុងសំណួរមួយ បងប្រុសហើយមិនបានសូម្បីតែប៉ះវា។) ខ្ញុំកោតសរសើរអ្នកក្នុងនាមជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះជាអ្នកជឿ...ហើយ ខ្ញុំជឿលើសារនៃសេចក្តីពិត។ ប្រពន្ធខ្ញុំមិនស្តាប់ខ្ញុំ... និយាយអ្វីទេ...និយាយពីសារនេះ ហើយក៏មិនស្តាប់ខ្សែអាត់ណាមួយដែរ។ ខ្ញុំក៏មានបញ្ហាភ័យក្នុងការងាររបស់ខ្ញុំផងដែរ។ ចង់ឲ្យប្រពន្ធខ្ញុំជឿដែរហើយ អធិស្ឋានឲ្យកូនៗ។ បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់ធ្វើជាអ្នករបស់ព្រះ...ខ្ញុំចង់ត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងព្រះទ័យរបស់ព្រះសម្រាប់ជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់ធ្វើជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ (ហើយមនុស្សនេះសរសេរថា “ចប់។” ចាំបន្តិច) ពេលខ្ញុំនៅតូច ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកគ្រប់គ្នាថាខ្ញុំចង់ធ្វើជាអ្នកអធិប្បាយ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាព្រះចង់ឱ្យខ្ញុំធ្វើអ្វីទេ។ ខ្ញុំស្មគ្រធ្វើ។ ខ្ញុំសុខចិត្តធ្វើអ្វីៗដើម្បីព្រះអម្ចាស់។ របស់អ្នកនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់។

58 ឥឡូវនេះ នេះជាសំណួរដ៏ល្អមួយ។ ហើយបុរសនោះស្មោះត្រង់។ ប្រពន្ធរបស់គាត់ ដៃគូរបស់គាត់គឺជាផ្នែកមួយនៃគាត់... តើខ្ញុំអាចបន្ថែមអ្វីនៅទីនេះទៅវាបានទេ? បងប្អូនអើយ ខ្ញុំនិយាយដូច្នោះ ក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។ ថ្ងៃមួយក្នុងចំនោមថ្ងៃនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំនឹងបន្តធ្វើខ្សែអាត់នោះ អាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលងលះ (ឃើញទេ?) នាំវាមកត្រង់នេះនៅរោងឧបោសថ។ ប្រសិនបើវាដាច់ដោយឡែក វានឹងត្រូវបំបែក។ ប៉ុន្តែយើងនឹងបង្ហាញថាវាជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

59 បងប្អូនអើយ! សូមស្តាប់រឿងនេះ។ តើអ្នកដឹងទេជាច្រើនដងដែលអ្នកទទួលបាន ដៃគូខុសលើផែនដីនេះ? មួយគូពណ៌ត្នោត ឬខៀវ ឬភ្នែកប្រផេះ ជញ្ជក់អ្នកទៅកន្លែងមួយដែលអ្នកមិនគួរមាន—បានស្តាប់។ មនុស្សជាច្រើនយល់អំពីរឿងនេះ។

60 បុរសម្នាក់រៀបការគួរតែចូលទៅជិតវាដោយអធិស្ឋានជាមុនសិន។ អ្នកមិនគួររើសមនុស្សស្រីដោយស្អាតខាងក្រៅទេ ប៉ុន្តែខាងក្នុងស្អាត ក្លាយជាម្តាយរបស់កូនអ្នក។

61 ខ្ញុំដឹងថានេះនឹងស្តាប់ទៅអាក្រក់សម្រាប់អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់ក្នុងការនិយាយរឿងនេះ លើវេទិកា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំធ្លាប់ទៅ—ជាមួយនឹងអ្នកទិញគោពេលនៅទីនោះខាងលិច។ យើងនឹងទិញគោបង្កាត់ពូជ ហើយពួកគេចង់បង្កើតជាហ្វូង។ ហើយខ្ញុំរៀនច្រើននៅទីនោះ... ខណៈពេលដែលខ្ញុំកត់សម្គាល់ឃើញអ្នកដេញថ្លៃទាំងនោះ មើលអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ អ្នកទិញទាំងនោះ។ ខ្ញុំធ្លាប់ទៅជាមួយមិត្តចាស់ មកទីនេះក្នុងព្រះវិហារជាមួយខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបាននាំទៅរកព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាមនុស្សមិនស្មោះត្រង់សោះ ចាប់ផ្តើមជាមួយលោក ជេវីរេស។ មនុស្សជាច្រើននៅចាំគាត់ដែលជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វ ខូឡូរ៉ាដូ។ យើងនឹងទៅហើយពួកគេនឹងចូលទៅក្នុង... គោមួយ។

ខ្ញុំឃើញកូនគោចិញ្ចឹមថ្ងៃមួយលក់បានដប់មួយពាន់ដុល្លារ កូនគោតូចមួយនេះ នាងមិនទាន់ត្រូវបានបង្កាត់ពូជនៅឡើយទេ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា... ហើយដេប៊ូបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំមានលុយ ខ្ញុំនឹងដាក់វានៅក្នុងកូនគោនោះ។”

ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ឥឡូវនេះ គាត់ជាអ្នកចិញ្ចឹម គាត់យល់ពីអាជីវកម្មរបស់គាត់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោកជេហ្វ ហេតុអ្វីបានជាអ្នក...តើមានលក្ខណៈសម្បត្តិអ្វី? នាងជា ហ៊ីហ្វដ។ មួយនេះលក់បានបីរយដុល្លា កាលមុននោះ សម្រាប់ខ្ញុំ មើលទៅដូចជាកំកូនជើងធំជាងនិងអ្វីៗទាំងអស់ល្អជាង។”

62 គាត់បាននិយាយថា “មើល ប៊ីលលី មានរឿងមួយដែលអ្នកមិនយល់ ក្នុងការទិញគោ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថា អ្នកគួរតែទៅកាន់ផ្លូវរបស់អ្នកជាអ្នកអធិប្បាយ។” ប៉ុន្តែនិយាយថា “អ្នកមិនយល់ពីសត្វគោទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលកូនគោនោះចុះ។” យើងបានដើរទៅទីនោះ។ បាននិយាយថា “ឃើញផ្កាយព្រៃលើភ្នែកវាទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ។”

បាននិយាយថា “កូនរបស់វា និងចៅៗរបស់វានិងចៅៗរបស់វាបន្តបន្ទាប់នឹងនៅតែមានផ្កាយព្រៃនោះនៅលើភ្នែក។” ហើយនិយាយថា “វានឹងរត់ចោលកូនខ្លួនឯង។ ពួកវានឹងមិនធ្វើជាមេសម្រាប់កូនគោរបស់ពួកវាឡើយ។” ហើយនិយាយថា “អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យពួកវាធាត់ ពួកវានឹងមិនផលិតសាច់បានទេ” គាត់បាននិយាយថា “មើលកូនគោតូចនេះដែលលក់ចេញ។ មើលថាតើវាមើលទៅទន់ភ្លន់ប៉ុណ្ណា។ មើលទឹកមុខដ៏សុខសាន្តរបស់វា រូបរាងបែបនោះ គ្មានផ្កាយក្នុងភ្នែកវាឡើយ។” និយាយថា “វានឹងក្លាយជាមេពិតប្រាកដសម្រាប់កូនគោរបស់វា ហើយកំកូនជើងរបស់វា នឹងបន្តបែបនេះ។” ហើយបាននិយាយថា “ពួកវាទាំងអស់មានមេរបស់វា ប្រសិនបើពួកវាអាចមានប្រភេទគោអ្នកបង្កាត់ពូជត្រឹមត្រូវទៅនឹងកូនគោនោះ (ឃើញទេ?) ដែលនឹងបង្កើតកូនរបស់ពួកវា។ ប៉ុន្តែផ្កាយនៅលើមុខនឹង តែងតែបង្កើតហ្វូងគោស្នម បើបុរសខំទិញគោបែបនោះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ! សូមអរគុណ។”

63 ហើយរឿងដូចគ្នានេះត្រូវបានអនុវត្តលើស្ត្រី។ អ្នកយកមួយក្នុងចំណោមពួកគេលាបមុខនិងក្រសែភ្នែក មើលទៅដូចជាសត្វមួយប្រភេទ ដើម្បីបង្ហាញខ្លួននាង ពីមនុស្ស នឹងមិនបង្កើតអ្វីឡើយ។ នាងនឹងរត់គ្រប់ពេល។ ហើយគ្រីស្ទានមិនមែនជាភាពស្រស់ស្អាតនៅខាងក្រៅទេ វាស្ថិតនៅខាងក្នុង: នៃសន្តិភាព ស្ងប់ស្ងាត់ តុបតែងខ្លួននៅក្នុងសន្តិភាព ស្ងប់ស្ងាត់ វិញ្ញាណ ដែលជាតម្លៃដ៏អស្ចារ្យនៅចំពោះ

ព្រះអម្ចាស់។ នោះជាអ្វីដែលយើងចង់បាន។ រកមើលលើស្រ្តី និងបុរស ហើយ អ្នកណាក៏ដោយ។ ឥឡូវនេះ...

283. បងប្រុស ប្រាណហាំ: សំណួរ: តើស្រ្តីគ្រីស្ទានគួរពាក់ គ្រឿងអលង្ការ សាមញ្ញ ដូចជាខ្សែក ឬគុជ?

64 បាទ បងស្រី ខ្ញុំដឹងថា នេះមានន័យច្រើនសម្រាប់អ្នក ហើយវាមានន័យច្រើន ដើម្បីឱ្យអ្នកមានទំនុកចិត្ត ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីការពិត។ ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ព្រះគម្ពីរ បានចែងថា “ពេលអ្នកតាក់តែង ចូរកុំតុបតែងជាមួយ—ជាមួយ គ្រឿងអលង្ការ មានតម្លៃថ្លៃ គុជ និងគ្រឿងអលង្ការគ្រប់ប្រភេទ ប៉ុន្តែសូមឱ្យជាគ្រឿងលម្អនៃ សន្តិភាព ស្ងប់ស្ងាត់ និងចិត្តស្ងួតបូក (ដែលខ្ញុំទើបតែបានដកស្រង់) ដែលជា តម្លៃដ៏អស្ចារ្យនៅចំពោះព្រះអម្ចាស់។”

65 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនចង់មានន័យថា បងស្រី បើអ្នកមានបូណ៌... ឥឡូវនេះ គឺ ខ្ញុំមិនមែនជាព្រះអម្ចាស់ទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានបូណ៌ដែលអ្នកចង់ពាក់ ឬខ្សែក ដែលប្តីរបស់អ្នកផ្តល់ឱ្យអ្នក ឬប្រហែលជារបស់អ្នក... អ្វីមួយដូចនោះ ដែលអ្នក ពាក់ ឥឡូវនេះ ចំពោះខ្ញុំ ខ្ញុំមិនគិតថាវាអាក្រក់ទេ។ ឥឡូវនេះ នោះគ្រាន់តែជាខ្ញុំ ប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវចាំថា ខ្ញុំបញ្ជាក់ខ្លួនឯងច្បាស់ នោះជាកំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថា វាវិធីសាស្ត្រទៅវា វាជាវិធីដែលអ្នកធ្វើវា។ ឃើញទេ? វាជាការជម្រុញនៅពីក្រោយ វា។ ហើយពេលដែលអ្នកឃើញវាកំពុងចាប់អ្នក ហើយទុករឿងនេះមួយឡែកចុះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថា ប្រសិនបើអ្នកពាក់ចិញ្ចៀនអាពាហ៍ពិពាហ៍...

66 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំស្គាល់អ្នកជាប្រជាជនណាសារិន វាធ្លាប់ថា គេមិនធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកដល់ស្រ្តីដែលមានចិញ្ចៀនអាពាហ៍ពិពាហ៍ទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនជឿ ទេ នោះបើចាំបាច់។ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ពួកគេពាក់ចិញ្ចៀនអាពាហ៍ពិពាហ៍ មានតែ វាប៉ុណ្ណោះគេហៅថាថេប្លេត មួយដែលជុំវិញក្បាលរបស់គេ មានកាក់ប្រាំបួន នៅក្នុងនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ... ដើម្បីបង្ហាញថាពួកគេបានរៀបការ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា មិនអីទេ។

67 ប្រសិនបើស្រ្តីចង់ស្លៀកពាក់—ហើយធ្វើខ្លួនឲ្យមើលទៅសមរម្យ ស្អាត ដូចជា ស្រ្តី ហេតុអ្វី ខ្ញុំគិតថា វាមិនមានរឿងអីទេ ចំពោះខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែនៅពេលណាអ្នកនឹងអាច ដាក់រឿងនោះទៅជាអំនួតបន្តិច គឺអ្នកខុសហើយ។ វាជាអាកប្បកិរិយារបស់អ្នក។

68 តើអ្នកជាស្ត្រីនៅចាំថាមិនយូរប៉ុន្មានមុននេះពួកគេមានអ្វីដែលពួកគេ “ហៅថា សំពត់អាស្រូវទេ”? ខ្ញុំគិតថាគេចេញមកម្តងទៀត ឬក៏កាន់តែអាក្រក់ជាង។ ត្រូវ... បាទ ពួកគេគឺជា “អាស្រូវ” ឥឡូវនេះ ជំនួសឱ្យ “អាក្រាត”។ ប៉ុន្តែពួកគេធ្លាប់លេង កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ...ពួកគេមានក្មេងស្រី ស្រ្តីវ័យក្មេង... ហើយជាការពិត ណាស់ មនុស្សចាស់នឹងធ្វើវាផងដែរ ពីព្រោះពួកគេទាំងអស់គ្នាចង់នៅក្មេង។ ខ្ញុំមិនមែនមានន័យថា បងប្អូនស្រីទេ ខ្ញុំមានន័យថា ស្ត្រីនៃលោកិយ។ ហើយ ពួកគេបានកាត់—សំពត់របស់ពួកគេឡើងខើច ប្រហែល ខ្ពស់ជាងជើងរាល់ពេល បន្ទាប់មកស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខាងក្រោមមើលទៅស្អាត។ ហើយនៅពេល ដែលពួកគេនឹងបោះជំហានមួយ វានឹងបង្ហាញខោក្នុងនៅក្រោមសម្លៀកបំពាក់ ជាមួយនឹងជរ និងរំកាយ ឬអ្វីក៏ដោយដែលវានៅលើវា។ មួយណា អ្នកដឹង...

69 មានក្មេងស្រីម្នាក់មករកខ្ញុំ ដែលជាក្មេងស្រី ឌុកកាដ ទើបតែបានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នាងជាកម្មសិទ្ធិរបស់សភានៃព្រះ ហើយនោះគឺនៅហូត រ៉េ ន រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ជាកន្លែងដែលខ្ញុំបានរៀបការ។ ហើយនាង ស្ត្រីតូចល្អម្នាក់ មករកខ្ញុំ ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកមួយ សំណួរ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ ប្អូនស្រី តើវាជាអ្វី?”

នាងបាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាវាជាការខុសឬទេសម្រាប់មនុស្សស្រី —ជានារីគ្រីស្ទាន ពាក់ ‘អាស្រូវ’?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្អូនស្រី នេះជារឿងមួយដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចយល់ បាន។ តើអ្វីជា ‘សំពត់អាស្រូវ’?” ហើយនាងបានប្រាប់ខ្ញុំថាវាជាអ្វី។ ខ្ញុំ...

នាងបាននិយាយថា “វាបង្ហាញខោទ្រនាប់។”

70 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្វី—តើអ្វីដែលមាននៅក្នុងស្ត្រីដែលធ្វើឱ្យនាងចង់ បង្ហាញខោក្រោមអោយបុរសឃើញ? តើអ្វី... អ្វី—តើការងារអីរបស់នារីគ្រីស្ទាន ម្នាក់ដែលទៅធ្វើអញ្ចឹង? តើអ្នកអាចស្រមៃមើលគ្រីស្ទាន?”

71 ឥឡូវនេះ មើលចុះ បុរសម្នាក់ មិនមានអ្វីច្រើនសម្រាប់គាត់ទេ នៅពេលដែល វាមកដល់រូបកាយ។ ហើយប្រសិនបើ គាត់អាក្រាតពាក់កណ្តាល—វានឹងមិនមាន ខោក្នុងទេ។ មិនមែនសង្កត់ធ្ងន់សម្រាប់មនុស្សប្រុសទេ ប៉ុន្តែពួកគេ... អ្នកដឹង

ទេ—តើស្ត្រីប្រភេទណាដែលនឹងត្រូវបានល្អៗដោយបុរសដែលបានដោះអាវនិងស្លៀកខោខ្លី ឬអ្វីដែលគាត់មាន? រូបរាងចាស់មាឌ-ធំសម្បើមខ្លះ វាមើលទៅមិនស្អាតនិងឈឺ ខ្ញុំ... អាក្រក់ណាស់។ មើលបុរសទាំងនេះនៅទីនេះ... មែនហើយ ខ្ញុំគិតថាវាអញ្ចឹង ធ្វើឲ្យស្ត្រីក្នុងតំបន់មើលរឿងបែបនេះ។ ប្រសិនបើនាង... ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ អ្នកយកមនុស្សស្រីមកដាក់បែបនោះ នោះជាព្រះវិហារខុសគ្នា។ អ្នកយល់ទេ? ត្រូវហើយ។

72 ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាដូចជាខ្សែក ឬ... ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកទៅផ្ទុក ខ្លួនអ្នកដូចជា អ្នកបានឆ្លងកាត់ហាងដប់សែននៅទីនោះជាមួយមេដែកមួយនៅលើអ្នក ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថា... សុំទោស ខ្ញុំមិនមានបំណងនិយាយទេ។ បែបនោះ ប៉ុន្តែនោះ—នោះគឺខុស។

73 ប្រសិនបើមានអ្វីមួយបានប្រែក្លាយខ្ញុំជាលើកដំបូងប្រឆាំងនឹង... ធ្វើឱ្យខ្ញុំ ខ្មាស់អាមេរិច គឺថា... ខ្ញុំបាននៅប្រទេសស្វីសមួយថ្ងៃ ហើយ បងប្រុសអាហ្គេនប្រាយ និងខ្ញុំបានរកឃើញកន្លែងដ៏ល្អមួយនៅក្បែរ ឡូសាន ជាកន្លែងដែលយើងអាចមានសាច់អាំង ជំល្អ ទំងន់ប្រហែលបីភាគបួន នៃមួយជោន តាមខ្ញុំគិត សម្រាប់ប្រហែលសាមសិបសែន ជាលុយអាមេរិក។ អូ យើងបានរស់នៅដូចស្តេច! ជារៀងរាល់ថ្ងៃយើងបានចុះទៅទីនោះ។ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នានៅទីនោះដឹកស្រា អ្នកដឹងទេ ពួកគេ ទឹកមិនល្អទេ។ ហើយខ្ញុំនឹងមិនដឹកស្រានោះទេ ដូច្នេះខ្ញុំមានទឹកបន្តិចពី... ហាងលក់ថ្នាំដែលមានទឹកចម្រោះ។ ហើយខ្ញុំបានច្រកវាដាក់ដប់តាមខ្ញុំគ្រប់កន្លែងណាដែលខ្ញុំបានទៅ។ ខ្ញុំគិតថា គ្រប់គ្នាគិតថា “ក្មេងប្រុសនោះកាន់ម៉ាកផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់។” ដូច្នេះខ្ញុំមានវានៅក្នុងដៃ។ យើងបានចុះទៅកន្លែងនេះ។ កន្លែងដែលទាំងអស់—លក់សាច់អាំងទាំងនេះ ហើយថ្ងៃមួយបរិកញ្ញាអាមេរិកបានបើកឡាន។ ប្រហែលឆ្នាំ២៨ ម៉ូដែលឆេវី មានអ្នកខ្លាញ់មួយក្បាលនៅលើក្តៅ យកវានៅទីនោះ ហើយនាងមានគ្រប់គ្រាន់... ស្ត្រីពីរនាក់គ្រប់គ្រឿងអលង្កា ធំៗ របស់វែងៗ ពីហាងដប់កាក់ និងក្រវិល និងព្យួរចុះ ហើយលាបពណ៌ ហើយអ្នកទាំងពីរមានអាយុហាសិបឆ្នាំគឺចាស់ ដូចជាខ្ញុំ។ ហើយអ្នកគិតថាពួកគេចង់មានអាយុដប់ប្រាំឆ្នាំ។ ប៉ុន្តែពួកគេព្យាយាមធ្វើ? ពួកគេកំពុងព្យាយាមបើកផ្លូវជីវិតមើលតាមការមើលក្រោយ កញ្ចក់ ក្រឡេកមើលទៅអ្វីដែលពួកគេធ្លាប់ជា។

74 ឥឡូវនេះ គ្រីស្ទានអើយកុំធ្វើដូច្នោះឡើយ។ គ្រីស្ទាន កុំព្យាយាមធ្វើដូចគាត់

ធ្លាប់ធ្វើកន្លងទៅ គាត់មិនបានមើលទៅកន្លែងដែលគាត់នៅទេ គាត់កំពុងសម្លឹងមើលទៅកន្លែងដែលគាត់ទៅ។ ឃើញទេ ឃើញទេ? កុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលអ្នកធ្លាប់មាន ឬធ្វើរួចប្រញាប់រស់នៅទីនោះ។ អ្នកនឹងមិនត្រឡប់ទៅវិញទេ វាគឺជាអតីតកាល។ ហើយបុរសដែលបើកលើផ្លូវជីវិតសម្លឹងមើលខាងក្រោយ កញ្ជក់នឹងទៅឯការបំផ្លាញ ហើយអ្នកនឹងនៅលើផ្លូវគ្រីស្ទាននេះ។ កុំមើលទៅក្រោយអ្វីដែលអ្នកធ្លាប់ មើលអ្វីដែលអ្នកនឹងក្លាយជា។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំភ្លេចសេចក្តីទាំងប៉ុន្មានដែលកន្លងទៅហើយ ក៏ខំមមូលឈោងទៅឯសេចក្តីខាងមុខទៀត។”

75 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែវាបានធ្វើឱ្យអ្នកខ្មាស់អៀន។ ពួកគេបាននាំយករឿងតូចមួយនេះ ឆ្កែចាស់មានក្លិនស្អុយហើយដាក់វានៅលើតុ! ឥឡូវនេះ វានឹងធ្វើឱ្យគ្រប់គ្នាក្អក! ហើយរក្សាជាមួយឆ្កែនោះរៀបចំវានៅទីនោះដោយដៃរបស់ពួកគេ ហើយបន្ទាប់មកទៅញ៉ាំអាហារជាមួយដៃដែលនោះ! ហើយអ្នករត់តុមកដល់ទីនោះ ហើយបានស្តីបន្ទោសអ្វីមួយ។ លោកបណ្ឌិត ហូហ្គិនប៊ូលនៅជាមួយខ្ញុំ គាត់ចាប់ផ្តើមសើច ហើយបែរក្បាលរបស់គាត់ចេញ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមាន—អ្វីនិយាយ?”

និយាយថា “អ្នករត់តុនិយាយថា ‘ដកវាចេញ!’”

ពួកគេនិយាយថា “អត់ទេ នាងជាជនជាតិអាមេរិក ទុកនាងឱ្យនៅហ្នឹងចុះ។” ក្នុងន័យផ្សេងទៀត “នាងមិនដឹងអីទេ។” ឃើញទេ?

76 នៅពេលដែលខ្ញុំមកសេនអេនដេឡូ នៅទីក្រុងរ៉ូម (ឥឡូវនេះ សូមគិតអំពីវា) នៅ បុរីវ៉ាទីកង់ ក្នុងទីក្រុងរ៉ូម ប្រទេសអ៊ីតាលី ពួកគេបានចុះឈ្មោះនៅ សេនអេនដេឡូ: “ទៅជាស្រ្តីជនជាតិអាមេរិក: មុននឹងចូលក្នុងកាតាកុមនេះ សូមស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដើម្បីគោរពដល់អ្នកស្លាប់” ព្រះវិហារកាតូលិក។ ឃើញទេ?

284. សំណួរ: បងប្រុស ប្រាណាហាំ តើកូនក្រមុំនឹងនៅទីណានៅពេលដែនដីផ្ទះហើយឆេះ? វានឹងនៅកន្លែងដូចកូនចៅអ៊ីស្រាអែលនៅកូនពេលគ្រោះកាចបានធ្លាក់ចុះឬ? ហើយតើកូនក្រមុំនៅលើដែនដីខណៈពេលដែលរឿងនេះកើតឡើងឬ? បើអញ្ចឹង តើនៅឯណា? ហើយតើកូនក្រមុំទាំងអស់នឹងនៅកន្លែងតែមួយនៅពេលនៃការលើកឡើងដំបូងឬទេ?

77 កូនក្រមុំ នៅពេលដែលផែនដីផ្ទុះ... ពេលវេលានៃការរស់ឡើងវិញ នឹងជាការ ភ្ញាក់ឡើងនៃការស្លាប់និងការជួបជុំគ្នា នៃការរស់នៅ ដ្បិត...ជាមួយនឹងការរស់នៅ សម្រាប់ការលើកឡើងដែលនឹងប្រព្រឹត្តទៅ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែកូនក្រមុំ...ឥឡូវនេះ ឃើញទេ? មួយក្នុងចំណោមពួកគេ គឺជាវិធីដ៏រស់រវើក ត្រលប់មកទីនេះពីមុន សហស្សវត្សរ៍។ ហើយនៅពេលដែលផែនដីឆេះគឺត្រលប់មកទីនេះវិញបន្ទាប់ពី សហស្សវត្សរ៍ និងបន្ទាប់ពីការជំនុំជំរះបល្ល័ង្កស។ ឃើញទេ? ពួកបរិសុទ្ធនឹង ត្រូវបោះជំរំនៅលើផ្ទៃផែនដី ពេលសាតាំងឡើងមកជុំវិញ ទីក្រុងជាទីស្រឡាញ់ ហើយភ្លៀងភ្លើងនៃព្រះ និងស្ពាន់ធំពីស្ថានសួគ៌ និង បំផ្លាញពួកគេ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាបទគម្ពីរ។

285. បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំជឿថាស្រ្តីគួរតែចុះចូលប្តីរបស់នាង។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ ស្រ្តីគ្រីស្ទានមានប្តីជាអ្នកមិនជឿមិនដែលសូម្បីតែទៅថ្វាយបង្គំម្តង...មក ម្តងណាក្នុងចំណោមកម្មវិធីរបស់អ្នក ហើយនឹងមិន...និងចង់ឱ្យប្រពន្ធ របស់គាត់ធ្វើការកាត់សក់ ស្លៀកខោខ្លី និងប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិតក្នុងកន្លែង តើស្រ្តីនេះគួរតែចុះចូលបុរសនេះនៅក្នុងរឿងនេះឬ? សូមពន្យល់បន្ថែមរឿង នេះឲ្យបានច្បាស់ ព្រោះនេះជាសំណួរដែល ត្រូវបានសួរជាញឹកញាប់។

78 អត់ទេ បងស្រី អ្នកមិនគួរចុះចូលមនុស្សបែបនេះទេ។ គ្មាន តម្រូវការ អញ្ចឹងទេ។ ដ្បិតនេះជាមូលហេតុដែលអ្នកនឹងចាកចេញពីអ្វីៗទាំងអស់ហើយ នៅជាប់នឹងព្រះ។ ឥឡូវ រឿងគឺថា...បើអ្នកចង់...ឱ្យបុរសនោះរស់នៅជាមួយ អ្នក ហើយអ្នក...នៅជាគ្រីស្ទាន... ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់នឹងតម្រូវឱ្យអ្នកស្លៀកខ្លី កាត់សក់របស់អ្នក ហើយធ្វើការផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ និងកន្លែងដែលមិនគោរព ព្រះ អ្នកស្វែងរកនរកព្រះជាមុនសិន និងសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់។ អ្នកមិន ជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងរឿងបែបនេះទេ។ “ប៉ុន្តែ ដរាបណា” ព្រះគម្ពីរចែងថា “ឲ្យតែនាង ពេញចិត្តហើយគាត់រីករាយក្នុងការរស់នៅជាមួយគ្នា (អ្នកចង់ចាំវាទេ?) អនុញ្ញាត ឱ្យពួកគេ...”

ហើយឥឡូវនេះ ទាំងនេះ ខ្ញុំមិនបានទម្លាក់ជាបទគម្ពីរទេ ពីព្រោះខ្ញុំគ្រាន់តែ បានរើសពួកគេ (អ្នកឃើញទេ?) ប៉ុន្មាននាទីមុន។ ខ្ញុំយកមួយឥឡូវនេះហើយ ពេលនោះខ្ញុំមិនមានពេលទេ...

79 ប៉ុន្តែប៉ុលបាននិយាយថាដរាបណាពួកគេ... ប្តីដែលមិនជឿមានអ្នកមិនជឿ... ឬប្រពន្ធដែលជឿឬជាដើម អនុញ្ញាតឱ្យប្រពន្ធដែលជឿនៅជាមួយប្តីដែលមានជំនឿ ដរាបណាមិនមានការផ្ទុយគ្នាឥឡូវនេះទៅព្រះ។ ប្រសិនបើគាត់ពេញចិត្តក្នុងការរស់នៅជាមួយនាង... ទៅចុះ សម្លាញ់ ប្រសិនបើអ្នក ចង់ទៅព្រះវិហារ មិនអីទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនទៅទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើវា មិនមានអ្វីទាក់ទងនឹងវាទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកទៅចុះ វាមិនអីទេ។” ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់និយាយថា “អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ” ឥឡូវនេះមានរឿងខុសគ្នា។ អ្នកមិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងរឿងនោះទេ អ្នកញែកអ្វីៗទាំងអស់សម្រាប់ព្រះ។

286. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើវា (តោះមើល។)...សម្រាប់មនុស្សម្នាក់ដែលមាន—ដែលមានគូស្រករ ដែលបានលែងលះគ្នាដែលរៀបការម្តងទៀតមុនពេលមកកាន់សារដើម្បីបម្រើព្រះ?

80 មែនហើយ នៅក្នុង ធីម៉ូថេទី១ ៣:២ ប្រសិនបើអ្នកចង់ទម្លាក់វាចុះ ហើយទីតុស ១ ដល់៦ (ខ្ញុំបានសរសេរវាចុះ) ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអានវាសម្រាប់សំណួរនេះ។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើបុរស—ប្រសិនបើបុរសចង់បានតំណែងរបស់ប៊ីស្សុពឬត្រូវអធិប្បាយ (អ្វីផ្សេងទៀតនៅក្នុងព្រះវិហារ) គាត់ត្រូវតែមានប្រពន្ធតែមួយ។ ត្រូវហើយ! ធ្វើជាអ្នកបម្រើព្រះ។ ឥឡូវនេះ នោះជាធីម៉ូថេទី១ ៣:២ និងទីតុស ១ដល់៦។ ទីតុស ១ ដល់ ៦ បាទ! ត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវ សូមកត់សម្គាល់ថាព្រះគម្ពីរបានមានបន្ទូលដូច្នោះ គឺបុរសដែលជាអ្នកបម្រើក្នុងព្រះដំណាក់របស់ព្រះនឹងមានប្រពន្ធតែមួយ។ ឥឡូវនេះ។

287. សូមគោរពបងប្រុស ប្រាណហាំ ប្រហែលដប់ឆ្នាំមុនព្រះជាម្ចាស់បានជួបខ្ញុំឥឡូវនេះហើយបានប្រោសឱ្យជាអ្វីដែលអំណោយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ ឬ បង្ហាញអ្វីដែលជាអំណោយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ គឺដូចគ្នាហើយ ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំគឺ...ថាខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញ។ តើខ្ញុំនឹងទទួលបានវាមុនពេលខ្ញុំស្លាប់ទេ? តើប្តីរបស់ខ្ញុំនឹងឮព្រះបន្ទូលទេ? ហើយតើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេច?

81 នោះជាសំណួរច្រើនជាង។ ឥឡូវនេះ នាងបាននិយាយថា...ឥឡូវនេះ វានៅទីនេះ ឬតើនរណា...នាងបាននិយាយថា “ប្តីរបស់ខ្ញុំ” ដូច្នោះខ្ញុំគិតថាវាត្រូវតែជាស្ត្រីដែលនិយាយរឿងនេះ។ ឥឡូវនេះ នាងបានបាត់បង់ស្នេហាដំបូងរបស់

នាង។ ឃើញទេ? នាង—នាងបានត្រជាក់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ បងស្រី ប្រហែលមកពីអ្នកនៅតែមកព្រះវិហារហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ អ្នកមិនបាន បាត់បង់សេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែអ្នកបានបាត់បង់ សេចក្តីអំណរនៃសេចក្តី សង្គ្រោះរបស់អ្នក។ ព្រះបាទជាវីឌុលអង្វរព្រះអម្ចាស់ម្តងទៀតថា “ព្រះអម្ចាស់ អើយ! សូមស្តារសេចក្តីអំណរនៃការសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំមកវិញ។” អ្នកនៅតែជាគ្រីស្ទាន ម្នាក់ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...តើអ្នកចង់ធ្វើអ្វី បងស្រី បាត់បង់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកដឹងពីរបៀប ហើយស្វែងរកព្រះជាម្ចាស់ ហើយអធិស្ឋាន។

82 “តើប្តីរបស់ខ្ញុំនឹងឮព្រះបន្ទូលដែរឬទេ ហើយតើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វី?” ដូចដែលខ្ញុំបាន និយាយព្រឹកនេះ ប្រែបន្តិច: “អ្នកជាអំបិលនៃផែនដី។” ប្តីរបស់អ្នកនឹងមើលជីវិត បរិសុទ្ធរបស់អ្នក ហើយស្វាមីដែលជាអ្នកមិនជឿនឹងបានញែកជាបរិសុទ្ធចំពោះ ព្រះអម្ចាស់ដោយភរិយាដែលជឿ។ គ្រាន់តែស្វែងរកព្រះអម្ចាស់ បន្ទាបខ្លួន ហើយ អធិស្ឋានគ្រប់ពេលវេលា សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ហើយមានចិត្តសប្បុរស ចំពោះប្តីរបស់អ្នកដរាបណាគាត់សុខចិត្តរស់នៅជាមួយអ្នកបែបនោះ។

288. សម្រាប់កម្មវិធីថ្ងៃអាទិត្យ: ប្រសិនបើស្ត្រីប្រព្រឹត្តខុសជាមួយ...(ឥឡូវ ចាំ បន្តិច ខ្ញុំអានរឿងនេះជាមុនសិន។ អ្នកឃើញទេ? “...ជាមួយបុរសដែល រៀបការរួច ចូរប្រែចិត្ត ហើយធ្វើវាឱ្យត្រូវដើម្បី...តើនាងត្រូវការ...ប្រពន្ធនិង បុរសពាក់ព័ន្ធ បើទោះបីជាប្រពន្ធនេះមិនដឹងអ្វីក៏ដោយ...” នេះមិនអីទេ។ នេះមិនអីទេ។ ប្រសិនបើស្ត្រីម្នាក់បានប្រព្រឹត្តខុសជាមួយនឹង—បុរសដែល បានរៀបការហើយ ប្រែចិត្តនិងធ្វើវាឱ្យបានត្រឹមត្រូវជាមួយប្តីរបស់នាង តាម បទគម្ពីរ តើនាងត្រូវការទៅរកប្រពន្ធដើមរបស់បុរសដែលពាក់ព័ន្ធដែរឬទេ ទោះបីប្រពន្ធដើមនេះមិនដឹងអ្វីទេ ឬជាកាតព្វកិច្ចរបស់បុរសទៅប្រាប់នាង មុន ឬនាងត្រូវឈឺចាប់? តើយើងទៅឆ្ងាយប៉ុណ្ណាជាមួយការសងសំណង នេះនៅពេលដែលវាត្រូវបានបញ្ចប់ និងរួចរាល់ ហើយនៅពេល មិត្តភាពនៅ ពាក់ព័ន្ធ?

83 មែនហើយ បងស្រីជាទីស្រឡាញ់ មានរឿងរ៉ាវតមួយគត់ដែលអ្នកបានធ្វើដែល ត្រឹមត្រូវ។ អ្នកបានចូលរួម ខ្ញុំគិតថា បួនរណាម្នាក់ដែលអ្នកស្គាល់ មានការ ជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងអំពើខុសឆ្គង ដែលអ្នកបានយកដៃគូស្ត្រីម្នាក់ទៀតនិងមាន សកម្មភាពសង្គម។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកធ្វើ នោះអ្នកធ្លាក់ពីព្រះគុណនោះ។

បន្ទាប់មក អ្នកបានប្រែចិត្ត ហើយអ្នកមិនអាចប្រែចិត្តបានឡើយរហូតដល់អ្នកទៅ ត្រលប់ទៅបុរសនេះហើយធ្វើវាឱ្យត្រឹមត្រូវ។ អ្នកត្រូវយកប្តីរបស់អ្នក។ ហើយទៅ រកបុរសនោះ ដែលអ្នកបានធ្វើជាមួយ។ ហើយនោះជារឿងដែលអ្នកគួរតែ បានធ្វើ ហើយ នោះជាបទគម្ពីរ អ្នកគួរធ្វើ។

84 ស្រ្តីម្នាក់មករកខ្ញុំកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានមកពីទីនេះក្នុងរដ្ឋ ល្វីស្វីល ដែល នាង នាងនៅក្មេង នាងរត់ជាមួយបុរសម្នាក់ហើយ—បន្ទាប់មកនាង...នាងដឹង ថានាងធ្វើខុស។ ហើយនាងបានចាកចេញពីទីក្រុង ហើយទៅទីក្រុងមួយទៀត នៅឆ្ងាយ ហើយបានប្តូរឈ្មោះរបស់នាងរស់នៅជាមួយមនុស្សមួយចំនួន។ ហើយ បុរសម្នាក់នេះបានដើរតាមនាងហើយប្រាប់នាងពេលគាត់ទៅដល់ទីនោះ គាត់ មាន ទំនិញនៅលើនាង។ នាងនៅតែត្រូវរក្សាការជាប្រពន្ធតាមច្បាប់ធម្មតា ទៅ គាត់ឬគាត់នឹងប្រាប់។ (ហើយនៅពេលដែលនាងនៅទីនោះ នាងបានរៀបការ ជាមួយបុរសគ្រិស្តានដ៏ល្អម្នាក់។) ហើយបាននិយាយថាប្រសិនបើនាងមិនធ្វើ អញ្ចឹងទេ គាត់នឹងបើកកាយរឿងទាំងមូលបានគំរាមកំហែងនាង ដូច្នេះហើយ នាងត្រូវរត់រស់នៅជាមួយបុរសទាំងពីរ ដែលនាងបានធ្វើខុស ជំនួសឱ្យការបង្ហាញ ពណ៌របស់នាងនៅដើមដំបូង។ ហើយនាងមានកូនមួយ ហើយឥឡូវនេះ ក្មេងស្រី អាយុប្រហែលដប់ប្រាំបីឆ្នាំហើយ មិនដឹងថាមួយណាជាឪពុកនាងពិតប្រាកដ។ ឥឡូវនេះ នាងចូលមកវ័យអស់រដូវ ហើយវាជាប់ជាមួយនាង។ ឥឡូវនេះ តើនាង អាចធ្វើអ្វីបាន? ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានតែមួយ...”

នាងបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់ប្តីរបស់ខ្ញុំ គាត់នឹងចាកចេញពីខ្ញុំ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំ... កូនស្រីដឹង នាងនឹងធ្វើអត្តឃាត។”

85 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកកាន់វាក្នុងចិត្តអ្នក នោះអ្នកនឹងធ្លាក់ ទៅនរក។ ឥឡូវនេះ សមនឹងខ្លួនអ្នកហើយ។” មានរឿងតែមួយគត់ដែលត្រូវធ្វើ គឺ សម្អាតផ្ទាំងថ្មរបស់អ្នក។ នោះគឺត្រូវណាស់។ ត្រូវស្មោះត្រង់។

86 អ្នកដឹងទេ ជាច្រើនដងនៅក្នុងនិមិត្ត របៀបដែលមនុស្សមក ស្រ្តីហើយបុរស ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដឹកកាយពួកគេនូវអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើចុះនៅក្នុងជីវិត និង (អ្នកធ្លាប់ឮហើយអ្នកបានឃើញវា អ្នកដឹង។ ឃើញទេ?) ហើយប្រាប់ អ្វី ដែលពួកគេត្រូវធ្វើ។

ពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានធ្វើវាត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងព្រះអម្ចាស់ រួចហើយ។” ប៉ុន្តែអ្នកជំពាក់ប្តីប្រពន្ធរបស់អ្នកសូមទៅប្រាប់គេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកត្រូវតែសារភាពរឿងនោះ។

87 ឥឡូវនេះ មនុស្សម្នាក់នេះ ប្រសិនបើនាងជាអ្នកដែលមានកំហុស នាងបាន ធ្វើវា ហើយ នាងបានទៅដល់ប្តីរបស់នាង។ ឥឡូវនេះ អ្នកបានជម្រះខ្លួនឯងហើយ បងស្រី ព្រោះ រវាង...អ្នក—អ្នកបានជិតក្បត់ប្តីរបស់អ្នក។ អ្នកបានទៅដល់ប្តីរបស់ អ្នកហើយជម្រះខ្លួនអ្នកទៅប្តីរបស់អ្នក បន្ទាប់មកអ្នកបានទៅដល់បុរសនិងប្តីហើយ សម្អាតខ្លួនអ្នកនៅទីនោះ។ អ្នកច្បាស់លាស់។ ប្រសិនបើស្វាមីរបស់អ្នកនៅតែបន្ត —ចង់រស់នៅជាមួយអ្នក នោះស្រេចតែចិត្តគាត់។ គាត់មិនចាំបាច់ធ្វើវាឥឡូវនេះ ទេ ប៉ុន្តែគាត់—ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់ចង់រស់នៅជាមួយអ្នកហើយអត់ទោសឱ្យអ្នក បន្ទាប់មកអ្នកជាស្ត្រីគ្រប់គ្រាន់ដែលគ្មានទោសក្នុងរឿងបែបនេះម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើគាត់មិនអត់ទោសឱ្យអ្នក នោះជារឿង—របស់គាត់។ គាត់អាចរំលងលះ អ្នក។ ត្រឹមត្រូវណាស់។

88 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ បុរសដែលអ្នកបានប្រព្រឹត្តជាមួយរឿងនោះ ឥឡូវនេះ គាត់ ជាមនុស្សម្នាក់ដែលត្រូវទៅរកប្រពន្ធ ហើយយកប្រពន្ធមកវិញ។ អ្នកបានធ្វើផ្នែក របស់អ្នក ឥឡូវនេះវាជាពេលរបស់គាត់ដើម្បីធ្វើចំណែករបស់គាត់។ ឃើញទេ? ភាគីទីពីរ...

89 ស្ត្រីនេះបានប្រព្រឹត្តជាមួយបុរសនោះ ហើយនាងបានយកប្តីរបស់ខ្លួន សារភាពវា ហើយក៏ទៅរកបុរសនោះសារភាពវា ហើយធ្វើឱ្យត្រឹមត្រូវវិញ។ ឥឡូវនេះ បុរសបន្ទាប់គឺជាបុរសដែលរៀបការហើយ ឥឡូវនេះ គាត់ត្រូវតែទៅ ដល់ប្រពន្ធរបស់គាត់យកប្រពន្ធមកវិញ។ បន្ទាប់មកវាមិនអីទេ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំ មានន័យទេ? វាត្រូវបានផ្សះផ្សារនៅពេលនោះ។ ប៉ុន្តែក្រៅពីនោះ អ្នកនៅតែ មាន កំហុស ហើយនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក អ្នកនឹងត្រូវបានគេថ្កោលទោស។

90 ខ្ញុំមានស្ត្រីម្នាក់កាលពីមិនយូរប៉ុន្មាននៅទីនោះដែលមានចាប់តាំងពី សង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “អូ បងប្រុស ប្រាណ ហាំ។” នាងបានចំណាយរាប់រយដុល្លារលើពេទ្យវិកលចរិតនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំ បានអង្គុយនៅទីនោះ មើលនាងនៅក្នុងបន្ទប់នោះ។ មេដាបាននាំនាងទៅទីនោះ។

នាងកំពុងអង្គុយនៅទីនោះបានរុំកន្សែងដៃដោយដៃនាងបែបនោះ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាពិភពលោកនឹងផ្ទុះឡើង ហើយខ្ញុំ...” ទាំងអស់ដូចនេះ។

ខ្ញុំគ្រាន់តែបន្តអង្គុយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ មានបញ្ហាមួយ... តើអ្នកមានអ្វីមួយនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកនៅកន្លែងណាមួយទេ?”

“អត់ទេ ខ្ញុំជាគ្រូបង្រៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ?” អង្គុយនៅទីនោះបន្តិចហើយមើល។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញ ឡានពណ៌បៃតងតូច ហើយអ្នកនៅជាមួយបុរសសក់ទង់ដែងហើយថតភ្លើងស្ទើរតែ បុរសថយន្តនោះ។”

...?...នាងនិយាយថា “អ្នកកុំប្រាប់អ្នកណាឱ្យសោះរឿងហ្នឹង!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្តីរបស់អ្នកនៅក្នុងផ្ទះកងទ័ព។”

នាងចាប់ផ្តើមយំ ហើយស្ទុះឡើង “កុំនិយាយរឿងនោះទៅអ្នកណាឱ្យសោះ។” ឃើញទេ? នោះគឺនៅក្នុង មនសិការរបស់នាង។ នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានសារភាព រឿងនោះចំពោះព្រះជាយូរមកហើយ។”

⁹¹ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែរង់ចាំបន្តិច។ អ្នកមិនដែលធ្វើខុសទាស់នឹងព្រះទេ។ អ្នកបានធ្វើខុសប្រឆាំងនឹងពាក្យសច្ចាអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់អ្នក។ អ្នកត្រូវត្រលប់ទៅដល់ប្តីរបស់អ្នកហើយធ្វើវាឱ្យបានត្រឹមត្រូវជាមុនសិន។”

នាងបាននិយាយថា “គាត់នឹងចាកចេញពីខ្ញុំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹងព្រះបានចាកចេញពីអ្នក។ ដូច្នេះឥឡូវនេះ តើអ្នកចង់បានមួយណាចាកចេញពីអ្នក?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទៅរកគាត់។”

ហើយនាងបាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...គាត់នឹងធ្វើដូច្នោះ ហើយខ្ញុំមានកូនពីរនាក់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកបាន។ ពេទ្យវិកលចរិតមិនដែលទាញវាចេញពីអ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបើកសម្តែង ហើយខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្នកទេនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។”

នាងបាននិយាយថា “ត្រូវហើយ!” បានបន្តថា “មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាច ប្រាប់គាត់បាន។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ... ខ្ញុំរីករាយដែលបានជួបអ្នក។” បានទៅបន្ទប់ ផ្សេងទៀត ហើយនាងត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ។

មេដាបាននិយាយថា “នាងចង់ឱ្យអ្នកនៅទីនោះម្តងទៀត។”

ខ្ញុំបានទៅទីនោះ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកចង់បានអ្វី?”

ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់រឿងនោះ ដល់ប្តីខ្ញុំទេ!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្តីរបស់អ្នកជាបុរសមានសក់ខ្មៅ។”

“ចាស!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់មានរឿងដូចគ្នាដែលត្រូវសារភាពចំពោះអ្នក។”

នាងនិយាយថា “អូ មិនមែនប្តីខ្ញុំទេ!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកគួរទៅយកគាត់មកទីនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ អ្នក ស្គាល់នារីម្នាក់ឃ្លាស់ ដែលស្លៀកបំពាក់ផ្កាឈូក ដែលធ្វើការនៅក្នុង ការិយាល័យ ប្រភេទនៃក្រុមហ៊ុនថយន្តមួយប្រាកដទេ?”

នាងនិយាយថា “ប្រាកដណាស់!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “គេមិនហៅនាងថាឈ្មោះជាក់លាក់ទេឬ?”

“ចាស!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “កាលពីពីរសប្តាហ៍មុនពួកគេបានអង្គុយក្រោមដើមប៊ី ចមួយជាមួយ... នៅក្នុងថយន្តឆ្នើមឡើយត្រូវពណ៌ត្នោតតូចមួយ ដែលមានលេខ អាជ្ញាប័ណ្ណ អញ្ចេះនិងអញ្ចេះនិងក្នុងទង្វើដូចគ្នា។”

នាងថា “មិនអាចជាប្តីខ្ញុំទេ!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ អ្នកទៅយកគាត់មកទីនេះ។”

នាងបានចាកចេញ។ ពីរបីនាទីនៅទីនេះ ពួកគេត្រឡប់មកវិញ។ គាត់បាន និយាយថា “វាគឺជាការពិត!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា—ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកឃើញទេ? ឥឡូវនេះទៅប្រាប់ ព្រះ!”

92 ប៉ុន្តែជាដំបូង នៅពេលដែលអ្នកមកដល់អាសនៈ ហើយចាំថា គួរធ្វើមុនគេ គឺប្រព្រឹត្តឱ្យត្រឹមត្រូវ។ ហើយដរាបណាការគឺផ្សេងទៀតនៅទីនេះ មានទោស មិនប្រាប់ប្រពន្ធ...ប្រពន្ធនេះសារភាពច្បាស់ហើយ។ ឥឡូវនេះ វាអាស្រ័យលើ នាងនិងប្តីរបស់នាង។ ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់នេះ និងប្រពន្ធរបស់គាត់ត្រូវតែធ្វើឱ្យ ច្បាស់លាស់នៅក្នុងវា។ ហើយអ្នកមិនអាច...មិនថាអ្នកធ្វើអ្វីក៏ដោយ វានឹងលង បន្ទាច ដរាបណាអ្នករស់នៅរហូតដល់អ្នកលាងសម្អាតវាឱ្យស្អាត។ មានវិធី តែមួយគត់ដើម្បីធ្វើវា៖ គឺសារភាព។ ប្រសិនបើវាជឿស្បែកចេញពីអ្នក ចូរធ្វើវាទោះ យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ប្រាប់ការពិត នោះអ្នកយល់ត្រូវហើយ។ អាម៉ែន!

93 ខ្ញុំអាចឮជាច្រើននៅលើខ្សែអាត់ដែលនិយាយថា “ខុសហើយ”។ ប៉ុន្តែអ្នក គ្រាន់តែ សាកល្បងម្តងមើលថាតើវាត្រូវអត់។ ហ្នឹងហើយ។

289. សំណួរសម្រាប់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ: (សូមទោសវាជាពេលវេលានេះ ប៉ុន្តែ...) នៅភ្លាមៗនៃការទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តើមានភាពខុសគ្នាទេ? តើមនុស្សម្នាក់និយាយជា ភាសាដទៃ? បើមិនមែនជានិច្ចកាល តើការសម្តែងអ្វីត្រូវបានកត់សម្គាល់?

94 មែនហើយ តើអ្នកអាចស្រមៃមើលម្តាយដែលផ្តល់កំណើតដល់កូនហើយ មិនដឹងបានទេ? នាងត្រូវតែសន្លប់ទើបមិនដឹង។ អ្នកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយមិនដឹងខ្លួន។ មានអ្វីមួយកើតឡើងនៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ? មានអ្វីមួយ ដែលផ្លាស់ប្តូរអ្នក។ ប្រព័ន្ធទាំងមូលរបស់អ្នក ប្រព័ន្ធខាងវិញ្ញាណទាំងមូលរបស់ អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើងថ្មីម្តងទៀត ហើយអ្នកក្លាយជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដូចព្រះគម្ពីរបានចែងថា *ការបង្កើតថ្មី* នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកដឹងហើយ។

95 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ដូច្នោះអ្នកមិនជឿថាបុរស ម្នាក់នោះគួរនិយាយភាសាដទៃទេ ដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” មិនមែន ដើម្បីបញ្ជាក់ថាគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។

96 ខ្ញុំចង់ឲ្យសមាជិកទាំងអស់នៃក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យ ពួកគេធ្វើដូច្នោះ ហើយប្រសិនបើ...ខ្ញុំជឿប្រសិនបើអ្នកសូមព្រះ ព្រះជាម្ចាស់នឹង ផ្តល់វាដល់អ្នក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក ខ្ញុំស្គាល់មនុស្សជាច្រើនដែលនិយាយ ជាភាសាដទៃហើយមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនោះមិនមែនជា

អ្នកបម្រើព្រះពិតជាមួយខ្លួនគាត់និងជាមួយក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់នឹងប្រាប់ អ្វីដល់ក្រុមជំនុំដូចគ្នា។ អារក្សអាចក្លែងបន្លំវាបាន។

97 ប៉ុលបាននិយាយថា “ទោះបីជាខ្ញុំនិយាយភាសាមនុស្ស និងភាសារបស់ពួក ទេវតាផងទោះបីខ្ញុំប្រគល់ខ្លួនខ្ញុំឱ្យគេដុតជាយញ្ញបូជា ទោះខ្ញុំស្គាល់អស់ទាំង សេចក្តី អាថ៌កំបាំងនៃព្រះបន្ទូលក៏ដោយ ទោះបីជាខ្ញុំចែកអស់ទាំងទ្រព្យទាំងអស់ របស់ខ្ញុំទៅឱ្យជនក្រីក្រក៏ដោយ អ្វីៗទាំងអស់នេះ តែគ្មានសេចក្តីស្រឡាញ់ នោះ ខ្ញុំមិនជាអ្វីទេ។ ខ្ញុំមានគ្រប់ទាំងជំនឿខ្ញុំអាចឱ្យភ្នំរើចេញបាន នោះខ្ញុំមិនជាអ្វីទេ។” បន្ទាប់មកគាត់ថា “តែកាលណាសេចក្តីគ្រប់លក្ខណ៍បានចូលមក នោះសេចក្តី ដែលមិនពេញខ្នាតនឹងបាត់ទៅ” ឬ “នៅពេលដែលអ្វីដែលល្អឥតខ្ចោះត្រូវបានបើក សម្តែង។”

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានសំណួរមួយអំពីវា។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំនឹងទៅដល់វានៅយប់នេះ អំពីតើមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលដែលត្រាបានបើក។ ហើយខ្ញុំគិតថាប្រហែលជា នឹងទទួលបានវាត្រឹមត្រូវសម្រាប់អ្នកចំពោះសំណួរនេះ។

290. សំនួរ: បងប្រុស ប្រាណហាំ តើយើងត្រូវធ្វើអ្វី? អ្វីមួយបាន ដោះស្រាយ លើខ្ញុំថាខ្ញុំមិនអាចឆ្លងកាត់បានទេ។ រដូវស្លឹកឈើជ្រុះចុងក្រោយនោះ ខ្ញុំ សុបិនថាខ្ញុំបានរង្វេងនៅក្នុងខ្សាច់ពណ៌ស។ វាងងឹតហើយ ខ្ញុំកមិនឃើញ ផ្លូវទេ។ សុបិននេះនៅជាមួយខ្ញុំតាំងពីរដូវស្លឹកឈើជ្រុះមកម៉្លេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដូចជាធ្លាក់ក្នុងភាពងងឹតនោះ។ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ (អរី...) អរីនិង ប្រពន្ធ ត្រូវបានរួមបញ្ចូលនៅក្នុងសុបិនរបស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ ពួកគេក៏ស្ថិតនៅ ក្នុងភាពងងឹតដែរ។ យើងស្ថិតក្នុងភាពអស់សង្ឃឹម—យើងស្ថិតក្នុងភាព អស់សង្ឃឹម។ ខ្ញុំជឿថាព្រះនឹងបង្ហាញអ្នកគឺជាអ្វី—អ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់ យើងឥឡូវនេះ។ (លោកស្រី... អូ មិនអីទេ) បើយើងខុស ឬកន្លែងខុស សូម ប្រាប់យើងផង។ យើងចង់ត្រឹមត្រូវ។

98 ខ្ញុំមិនស្គាល់ស្រ្តីនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថា ប្រសិនបើអ្នកនៅ ទីនេះ ស្រ្តីអើយ នេះគឺជាបញ្ហារបស់អ្នក។ អ្នកបានអនុញ្ញាតឱ្យមានអ្វីមួយ កើតឡើងចំពោះអ្នកធ្វើឱ្យអ្នកភ័យ ព្រោះការនៅក្នុងខ្សាច់សតំណាងឱ្យ “ភាព បរិសុទ្ធនិង សុចរិត។” ហើយអ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យសាតាំងដាក់លើអ្នក ប៉ុណ្ណោះ។ សុបិនរបស់អ្នកបង្ហាញថាមិនមានអ្វីខុសទេ។ អ្នកគ្រាន់តែភ័យ

ហើយដោយការធ្វើបែបនេះ ហើយគិតបែបនេះ អ្នកនឹងធ្វើឱ្យគ្រួសារអ្នកនៅភ័យ
ដែរ។ ឈប់ធ្វើវា ទាមទារសិទ្ធិពីព្រះជាម្ចាស់របស់អ្នក។ ក្តីសុចរិតរបស់អ្នកបញ្ជាក់
ដោយការបកស្រាយថាអ្នកនៅក្នុងខ្យាច់ពណ៌ស។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺត្រឹមត្រូវ។ វាគឺជា
អ្នក ខ្លួនអ្នក ភ័យ។

99 ហើយអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យសមាជិកម្នាក់នៃគ្រួសារមានការភ័យ វាទៅកាន់
សមាជិកបន្ទាប់ និងសមាជិកបន្ទាប់ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកទាំងអស់គ្នា
ច្របូកច្របល់ហើយបន្ត។ ហើយសមាជិកម្នាក់ក្នុងគ្រួសារមានការតូចចិត្តអំពីអ្វី
មួយ វាធ្វើឱ្យអ្នកដទៃខឹងនឹងអ្នកដទៃ និងអ្នកផ្សេងទៀតនោះ រឿងដំបូងដែល
អ្នកដឹងថាគ្រួសារទាំងមូលខកចិត្ត។ វាជាសាតាំង។ ហើយប្រសិនបើសមាជិក
គ្រួសារម្នាក់រីករាយ សូមឱ្យអ្នកដទៃត្រេកអរជាមួយនឹងវា។ ដូច្នេះគ្រួសារនីមួយ
ៗព្យាយាមធ្វើវា។

100 សាកល្បងទាំងអស់គ្នា កូនៗ ដើម្បីជួយប៉ាប៉ា ម៉ាក់ៗ។ ម៉ាក់ៗ ប៉ាប៉ា...
អ្នក ព្យាយាមជួយកូនៗ។ កុំទុកឱ្យវាអាចអូរ វិញ្ញាណមិនជឿចូលមកជុំវិញអ្នក។
អ្នកគឺជាគ្រីស្ទាន។ អ្នកកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ អ្នកគឺជាអំបិលនៃដែនដី។
អ្នកមានសិទ្ធិដែលព្រះផ្តល់ឱ្យ។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “បើមានការសរសើរ បើ
មានគុណធម៌ណាមួយ គិតអំពីរឿងទាំងនេះ។” កុំគិតពីរឿងខុស។

ហើយបងស្រី ខ្ញុំគិតថានោះជាបញ្ហារបស់អ្នក បងស្រីជាទីស្រឡាញ់។

ខ្ញុំអាចរស់នៅបានយូរ ប៉ុន្តែតាមអ្វីដែលខ្ញុំបានសន្យា គ្រាន់តែម្ភៃនាទី... ហើយ
ខ្ញុំចង់បានច្រើននៃការទាំងនេះ... ប្រសិនបើ វាមិនអីទេ ដាក់វានៅលើតុហើយខ្ញុំនឹង
យកវាម្តងទៀត។

**291. អ្នកខ្លះនិយាយថា បងប្រុស ប្រាណហាំ គឺជាកូនមនុស្ស។ ខ្ញុំបានគិតថា
បង្គោលភ្លើងគឺជាកូនមនុស្ស។ តើខ្ញុំច្រឡំទេ?**

101 មែនហើយ នោះជាសំណួរល្អ ល្អណាស់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមែនជាព្រះរាជបុត្រា
របស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែជាកូនមនុស្ស។ វាមានភាពខុសគ្នាខ្លាំង។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជា
កូនមនុស្ស ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ កូនមនុស្ស ព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះបាទដាវីឌ។

102 ឥឡូវនេះ ហេតុផលដែលមានសំណួរនោះប្រហែលជាត្រូវបានសួរ ឬ គេ
និយាយ ព្រោះគេចាត់ទុកខ្ញុំថាជាអ្នកមើលឆុត ដែលខ្ញុំមិនដែល... ខ្ញុំមានសំណួរ

មួយនៅទីនេះគ្រាន់តែពញ្ញាក់ខ្ញុំអំពីរឿងនោះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...អ្នក—អ្នក...នៅពេលខ្ញុំអានសំណួរទាំងនេះ អ្នកនឹងឃើញមូលហេតុដែលខ្ញុំឆ្លើយអ្វីដែលជាខ្ញុំ។ រហូតដល់ខ្ញុំពិតជាដឹកនាំធ្វើអ្វីមួយ (ឃើញទេ?) បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវតែនិយាយ។ ប៉ុន្តែម៉ោងនោះមិនទាន់មកដល់ទេ។

103 ដូច្នេះ ខ្ញុំមិនមែនជា—ជា—កូនមនុស្សដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងទេ។ ខ្ញុំមិនអះអាងថាជាហោរារបស់ទ្រង់ទេ។ ជាច្រើនដងដែលខ្ញុំបាននិយាយវានៅពេលដែលខ្ញុំមិនបានគិតថាខ្ញុំបាននិយាយវា ចាប់ខ្លួនខ្ញុំនៅលើកាសែត។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយពេលខ្លះ ព្រោះប្រសិនបើអ្នកចង់ផ្តល់វានៅក្នុងលក្ខខណ្ឌ ហោរាគឺនៅក្នុងពាក្យភាសាអង់គ្លេសគឺគ្រាន់តែជា “ត្រូវអធិប្បាយ។” គ្រប់គ្នាក៏ដឹងដែរ មានវចនានុក្រម។ ឃើញទេ? ហោរាគឺជា “ត្រូវអធិប្បាយ” នៅក្រោមវចនានុក្រមអង់គ្លេស។ ប៉ុន្តែនៅក្រោមភាសាហេព្រើរ ឬក្រិក ហោរាគឺជា “អ្នកមើលឆុតម្នាក់ដែលបានឃើញរឿង ហើយទាយទុកជាមុន។” ប៉ុន្តែក្រោមការបកស្រាយជាភាសាអង់គ្លេស ហោរាគឺជា “អ្នកមើលឆុត។”

104 ដូច្នេះខ្ញុំមិនចង់ហៅខ្លួនឯងថាអ្វីក្រៅពីបងប្រុសរបស់អ្នកទេ។ ខ្ញុំជាបងប្អូនប្រុសអ្នក ហើយអ្នកគ្រាន់តែចាត់ទុកខ្ញុំជាបងប្រុសបីលបួងប្រុសប្រាណហាំឬអ្វីដែលអ្នកចង់ហៅ។ នោះ—នោះ—មិនអីទេ នោះ—នោះហើយជាអ្នកលះបង់។ អ្វីដែលអ្នកជឿ រក្សាវាក្នុងខ្លួនអ្នក។ អ្នកឃើញទេ?

105 ហើយឥឡូវនេះ តើសំណួរផ្សេងទៀតនោះជាអ្វី? ខ្ញុំត្រូវរងរបួសក្នុងការទាំងនេះ ខ្ញុំភ្លេចថាមានអ្វីខ្លះ។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺ “តើខ្ញុំជាកូនមនុស្សឬ?” ហើយ... ខ្ញុំជឿគឺជាមួយនេះ។ “...ជាកូនមនុស្ស ឬជាបង្គោលភ្លើងនៃកូនមនុស្ស? អត់ទេ! បង្គោលភ្លើងគឺជាការចាក់ប្រេងតាំង។”

106 បង្គោលភ្លើង...ឥឡូវនេះ វាប្រហែលជាជ្រៅបន្តិច លុះត្រាតែអ្នកខ្លះជាទេវវិទូបណ្ឌិត វាយឡើ ប្រហែលជាបងប្រុសនៅទីនេះ ហើយខ្លះក្នុងចំណោមអ្នកទាំងនេះ ជាអ្នកបម្រើព្រះនៅទីនេះមកពីរដ្ឋ អាកាន់សាស និងមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំនៅជុំវិញប្រហែលជាដឹង។

107 ឥឡូវនេះ បង្គោលភ្លើងនោះគឺជាឡូហ្គោសដែលចេញពីព្រះ។ ឡូហ្គោសនេះដែលពិតជាគុណលក្ខណៈនៃភាពពេញលេញនៃព្រះ។ ពេលព្រះក្លាយជាទម្រង់មួយទៅកន្លែងដែលវាអាចមើលឃើញ វាជាការចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណ

ដ៏អស្ចារ្យដែលបានយាងមក វាកំពុងចុះមកក្រោម ព្រះ ជាព្រះវរបិតា ឡូហ្គោស ដែលស្ថិតនៅលើអ៊ីស្រាអែល ដែល...ទ្រង់បរិសុទ្ធ មិនអាចទ្រាំនឹងអំពើបាប បានទេ។ ត្រូវតែមានការថ្វាយឈាមនៅអែវែន។ បន្ទាប់មក ថា ឡូហ្គោសក្លាយជា សាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយជាកន្លែងដែលឡូហ្គោស នេះគង់នៅក្នុងរូបកាយមនុស្ស ដែលជាយញ្ញបូជា...

108 នៅពេលដែលមនុស្សត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងរូបភាពនៃព្រះ...ហើយ បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បានយាងមកក្នុងរូបកាយជាមនុស្ស ដើម្បីលោះមនុស្ស នាំមនុស្សនិងព្រះជាមួយគ្នា។ ស្ថានសួគ៌និងផែនដីបានឱបថ្មីបន្តិច ព្រះជាម្ចាស់ និងមនុស្សបានឱបគ្នាទៅវិញទៅមកក្នុងនាមជាបិតានិងភាពជាកូនប្រុសនៅពេល ដែលឡូហ្គោសបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។

109 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមកពីព្រះ ហើយខ្ញុំទៅឯព្រះ។” តើវាត្រូវទេ? បន្ទាប់ពីការសោយទិវង្គតរបស់ទ្រង់ ការបញ្ចុះសព ការរស់ឡើងវិញ និងការឡើង សោយរាជ្យ នៅពេលដែលរូបកាយ ត្រូវបានគេយកទៅដាក់នៅខាងស្តាំព្រះហស្ត របស់ព្រះ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនមានន័យថាព្រះមានដៃស្តាំ ព្រះជាព្រះវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែ នៅខាងស្តាំដៃមានន័យថា “ចូលក្នុងអំណាចនិងប្រទានភាពនៃព្រះ។” នៅក្នុង ព្រះនាមនោះអ្វីៗទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ ត្រូវបានដាក់ឈ្មោះតាមវាហើយស្ថិតនៅ ក្រោមវា។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅលើផែនដីត្រូវបានដាក់ឈ្មោះតាមវាហើយចុះចូលនឹងវា ជាឈ្មោះដែលលើសជាងឈ្មោះទាំងអស់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

110 ឥឡូវនេះ ឡូហ្គោសនេះដែលមាននៅក្នុងទ្រង់ ដែលជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ការចាក់ប្រេងតាំង តាមរយៈព្រះគុណដ៏វិសុទ្ធនៃព្រះលោហិត បាននាំមកនូវកូន មនុស្សជាច្រើន កូនប្រុសរបស់ព្រះ ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយឡូហ្គោស ដូចគ្នា។

111 ឥឡូវនេះ នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ វាបានចុះមក បង្ហោលភ្លើងនោះ ហើយបាន បែកខ្ញែកគ្នាបែបនោះ ហើយអណ្តាតភ្លើងបាននៅលើពួកគេម្នាក់ៗ មិនមែន ភាសារបស់ពួកគេទេ ប៉ុន្តែអណ្តាតភ្លើងបាននៅពីលើពួកគេម្នាក់ៗ ដែលជា អ្នកជ្រើសតាំង ក្រុមដែលបានជ្រើសរើស កំណត់ដោយបង្ហោលភ្លើងនេះ បង្ហាញថា ព្រះជាម្ចាស់បានញែកអង្គទ្រង់ទៅជាមនុស្ស។ តើអ្នកយល់ទេ? ព្រះ ឡូហ្គោស ញែកខ្លួនជាមនុស្ស! ព្រះមិនមែននៅក្នុងមនុស្សម្នាក់ទេ ទ្រង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំជាស

កល។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ការអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើអ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ ក៏លើសជាងទៅទៀត។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាគម្ពីរយើងជេម សរសេរថា “កាន់តែអស្ចារ្យជាង” ប៉ុន្តែការបកប្រែដ៏ត្រឹមត្រូវនោះគឺ “លើសជាងនេះដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។” ព្រះគឺចងក្រងនិងភ្ជាប់នៅក្នុងមនុស្សតែម្នាក់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ទ្រង់បានចងក្រងហើយត្រូវបានភ្ជាប់ក្នុងក្រុមជំនុំសកលទាំងមូលនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។

112 ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលជាមួយយើងនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ទ្រង់នៅអាហ្វ្រិក ទ្រង់នៅអាស៊ី ទ្រង់នៅអឺរ៉ុប ទ្រង់នៅអង់គ្លេស។ កន្លែងណាអ្នកជឿត្រូវបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនោះ ទ្រង់គង់នៅកណ្តាលពួកគេ។

113 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីការសោយទិវង្គតរបស់ទ្រង់ ការបញ្ចុះសព និងការយាងឡើង និងការយាងមកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុលនៅលើផ្លូវរបស់គាត់ចុះ ដែលជាសុល ទៅកាន់ក្រុងដាម៉ាស គាត់ ត្រូវបានកម្ទេចដោយបង្គោលភ្លើង ឡូហ្គោស។ ហើយសាសន៍យូដាម្នាក់នោះនឹងមិនដែលហៅបង្គោលភ្លើងនោះថាជា “ព្រះអម្ចាស់សោះ” លុះត្រាតែគាត់ដឹងថា វាជាឡូហ្គោសដូចគ្នាដែលប្រជាជនរបស់គាត់ដើរតាមនៅវាលហោស្ថាន។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មិនមែនជាកូនមនុស្សទេ នោះគឺជាឡូហ្គោស។

114 ឥឡូវនេះ យើងនិយាយការនេះដោយគោរព និងស្រឡាញ់ និងគោរព។ ឃើញទេ? ជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ហើយនៅក្នុងគ្រាចុងក្រោយបង្អស់ ដូចជាមុនសម័យលោកទុក្ខ ឬនៅសម័យលោកទុក្ខតនៅក្រុងសូដុម ដូច្នោះ ថ្ងៃដែលកូនមនុស្សបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ម្តងទៀត បង្ហាញអង្គទ្រង់។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ឡូហ្គោស ដែលនៅលើព្រះយេស៊ូវដែលទ្រង់បានប្រែក្លាយពីនោះទៅជាបង្គោលភ្លើងម្តងទៀត ហើយបានចុះមកលើផែនដីដើម្បី (ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំ មើលកាសែត។ គេមិនជឿទេបើអ្នកប្រាប់គេ។ វានឹងមិនធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នាណាមួយឡើយ។ ពួកគេ...មនុស្សនឹងមិនជឿទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងលុបចោល) ប៉ុន្តែបានចុះមកសម្រាប់ ដូចជាការវិនិច្ឆ័យស៊ើបអង្កេតបន្ត។

115 ហើយឥឡូវនេះ បង្គោលភ្លើងដ៏អស្ចារ្យនេះ ដែលត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណយ៉ាងពិតប្រាកដ តាមរយៈការមេរ៉ាវិទ្យាសាស្ត្រ នោះគឺនៅលើផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ...

មានរូបថតដែលពួកនៅទីនោះ។ ខ្ញុំជឿថាវានៅតែមាន មែនទេ តើមែនទេ? នៅ ទីនោះ? បង្ហាញឱ្យឃើញតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រដោយល្អបំផុតដែលយើងទទួល បាន។ ចចដេ ឡាស៊ី មែនអេហ្វប៊ីអាយសម្រាប់ស្នាមម្រាមដៃ និងឯកសារ បាន និយាយថា “ខ្ញុំបានហៅវាថាចិត្តវិទ្យាខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ឃឺរីន ប្រាណាហាំ ប៉ុន្តែ” បាន និយាយថា “ពន្លឺបានវាយកញ្ចក់។ ខ្ញុំដាក់វានៅក្រោមការស្នើអុីលត្រាវីយូភ្លើង និង បានពិនិត្យនៅទីនេះបួន ឬប្រាំថ្ងៃ។ ហើយពន្លឺបានវាយប្រហារកញ្ចក់។ ហើយ កញ្ចក់នេះនឹងមិនយកចិត្តវិទ្យាទេ!” ឥឡូវនេះ ត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណ។

116 បន្ទាប់មកមើលស្នាដៃរបស់វា។ វានៅ ក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា បង្ហាញ ពីព្រះយេស៊ូវដដែល។ ដែលធ្លាប់រស់នៅក្នុងប្រទេសប៉ាឡេស្ទីន ព្រះវិញ្ញាណ តែមួយបានសណ្ឋិតលើទ្រង់បានយាងមក ឡើងតាមរយៈរូបកាយមួយរហូតដល់ វាត្រឡប់មកកាន់ការដឹកនាំម្តងទៀត ដែលទ្រង់ឆាប់ៗនេះ ដើម្បីទាមទារយក រូបកាយ។ អាម៉ែន! ក្បាលកំពុងមកដល់រាងកាយ។ អ្នកយល់ទេ? នោះនឹងជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ជាកូនមនុស្ស ជាព្រះរាជបុត្រា របស់ដាវីឌ ខ្ញុំជាផ្តុំកុលាបនៃ សាវ៉ុន ផ្តាលីលីនៃជ្រលងភ្នំនេះ ជាផ្តុំយុត្តិក។

117 ខ្ញុំមិនមែនជាទ្រង់ទេ ខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ ហើយបង្គោលភ្លើងមិនមែនជា ទ្រង់ទេ វាស្ថិតនៅក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណ (ឃើញទេ?) ដែលមាននៅលើកូន មនុស្ស ហើយបានមកឥឡូវនេះ ដើម្បីចាក់ប្រេងលើកូនមនុស្ស ដើម្បីឲ្យមានកិច្ច បម្រើដូចគ្នាដូចទ្រង់មានបន្ទូលថា ដើម្បីឱ្យក្បាលនិងរាងកាយដែលនៅសល់ភ្ជាប់ ជាមួយគ្នា។

118 ដូចជា—ដូចជាពីរ៉ាមីតដែលហេណុកបានសាងសង់។ ហើយយើងរកឃើញ នៅក្នុងពីរ៉ាមីត ពួកគេមិនដែលយកមេដូដាក់នៅលើវាទេ។ ហេតុអ្វី? ថ្មជ្រុងយ៉ាង ឯកមិនទាន់មកដល់។ ជំហានទាំងប្រាំពីរនៅក្នុង—នៅក្នុងពីរ៉ាមីត... យើងនឹង ទៅតាមរយៈរឿងនោះនៅថ្ងៃណាមួយ ហើយខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលវា ពិតជាល្អឥតខ្ចោះជាមួយនឹងបទគម្ពីរ។

119 ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់លើវិក្កយបត្រដុល្លារអាមេរិករបស់ អ្នក នោះគឺថ្មចារឹកភ្នែកមួយនិយាយថា “ត្រាដ៍អស្ចារ្យ”។ វានឹងមក។

ហើយកត់សម្គាល់ថ្មទាំងនោះ...តើមានអ្នកណាម្នាក់នៅទីនេះធ្លាប់មើល ពីរ៉ាមីតនៅអេហ្វប៊ី? មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់...បាទ នៅទីនេះ

មានដៃនៅទីនោះនៅខាងក្រោយទីនោះ។ មិនអីទេ។ ថ្មទាំងនោះដាក់នៅទីនោះ យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ និងកំពូលនោះ ដែលជាកន្លែងដែលពែងប៉ូឡូនៅផ្នែកខាងលើ របស់វា នៅពេលដែលថ្មនោះមក វានឹងដូចជាពេជ្រដ៏អស្ចារ្យមួយដែលសមនៅ ខាងស្តាំនៅទីនោះ ល្អឥតខ្ចោះជាមួយវា។

120 ឥឡូវនេះ ថ្មនោះមិនសមនឹងនៅខាងក្រោមគ្រឹះនោះទេ វាក៏មិនសមនឹងគ្រឹះ ទីពីរប្រទីបីដែរ។ វានឹងសមតែនៅលើគ្រឹះកំពូល នៅពេលដែលអាគារទាំងមូល ត្រូវបានបំពាក់ដោយថ្ម។ ហើយព្រះយេស៊ូវមិនអាចមកទាល់តែក្រុមជំនុំ រូបកាយ នៃអ្នកជឿនិងការបម្រើដែលទ្រង់ធ្លាប់បានបន្សល់ត្រូវតែដូចគ្នាកាលពីពេលនោះ ទៅ... ហើយបន្ទាប់មក នាំមក...“ដើម្បីមិនឲ្យអ្នកទាំងនោះបានគ្រប់លក្ខណ៍ ក្រៅពីយើងឡើយ។” ប៉ុលចែងនៅហេព្រើ១១។ “ដើម្បីមិនឲ្យអ្នកទាំងនោះបាន គ្រប់លក្ខណ៍ ក្រៅពីយើងឡើយ។” ពួកគេត្រូវតែមានការបម្រើនេះ។ ដើម្បីលើកលូ ឆើរាន វេសលីនិងពួកគេទាំងអស់ចុះក្រោម សម័យកាលរបស់ពួកគេ។ ពេលនោះ មកដល់ ពេលដែលផ្នែកនោះជាកន្លែងដែលឥន្ទ្រីប្រមូលផ្តុំគ្នា... “ដូចដែល គ្រោងឆ្អឹងនៅកន្លែងណាឥន្ទ្រីនឹងត្រូវបានប្រមូលផ្តុំ” ជាសំណួរ។ អូ វាគ្រាន់តែ ល្អឥតខ្ចោះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាបានឆ្លើយសំណួរ។

292. បងប្រុស ប្រាណហាំ សាតាំងអាចប្រើអំណោយនៃភាសាដទៃឬទំនាយ នៅក្នុងមនុស្សដែលមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬទេ?

121 នោះជាសំណួរល្អមែនទេ? បាទ មែនហើយ! បើ...ត្រូវតែមើលខ្លាំងណាស់ យកចិត្តទុកដាក់ណាស់។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់នៅក្នុង កូរិនថូសទី១ ១៤:២៩ អ្នកដែលចង់បាន កត់វាចុះ... ឃើញទេ? អ្នកដែល—សរសេរនេះមិនដែល សរសេរឈ្មោះរបស់ពួកគេទេ ពួកគេគ្រាន់តែនិយាយថា “សូមព្រះប្រទានពរ ដល់អ្នក”។ ឃើញទេ? នៅកូរិនថូសទីមួយ១៤:២៩យើងរកឃើញថាអំណោយ ណាមួយនៅក្នុងក្រុមជំនុំត្រូវតែត្រូវបានវិនិច្ឆ័យជាមុន។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែ មើល ពីព្រោះវាធ្វើឱ្យវិញ្ញាណអាក្រក់វាចូល។ ព្រោះចាំថា ភ្ញៀវធ្លាក់មកលើមនុស្ស សុចរិត និងទុច្ចរិត។ ភ្ញៀវដូចគ្នាដែលត្រូវបានបញ្ជូន មកឯស្រូវសាលីដើម្បីទុំក៏ ឱ្យស្រងៃទុំដែរ គឺទឹកដូចគ្នា។ ប៉ុន្មាននាក់ដឹង? ឥឡូវនេះ នោះគួរតែជម្រះពូជពស់ ឲ្យអ្នកកើតកូនប្រុសនេះមកដោយរបៀបណា។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមយកវាចេញពីទីនេះ

ដើម្បីយកវាពីមុនពេលវេលារបស់ខ្ញុំអស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំរកមិនឃើញ: ដូច្នេះ តើកូនប្រុស គ្រាប់ពូជរបស់សត្វពស់នោះមានបញ្ហាយ៉ាងណា? ឃើញទេ?

122 ព្រះមានច្បាប់។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងច្បាប់នៃព្រះវិញ្ញាណនៃជីវិតនេះត្រូវតែមើល ព្រោះសាតាំងបានអវិលចូល។

123 ហើយប៉ុល នៅពេលដែលអ្វីមួយត្រូវបានបង្ហាញដល់នរណាម្នាក់ វាត្រូវមាន ចៅក្រមយ៉ាងហោចណាស់ពីរបីនាក់មុននឹងគេប្រាប់ចំពោះមុខក្រុមជំនុំ។

124 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំក៏អាចយករឿងនេះចេញមកនៅទីនេះផងដែរ។ ខ្ញុំឃើញ... ខ្ញុំមិន គិតថាជារបស់បងប្រុសនៅទីនេះយប់នេះទេ ប៉ុន្តែមាននរណាម្នាក់សើចចំអកឱ្យ នរណាម្នាក់ចាកចេញ រោងឧបោសថហើយចុះទៅឯបងប្រុស ជូនៀ ជេកសុន សម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ និយាយថា “ពួកវាបានចុះទៅក្នុងចំណោម សត្វស្លាប់ងាប់។” តើអ្នកមិនខ្មាសគេទេដែលនិយាយបែបនេះ? មិនថាអ្នកជានរណា ប្រសិនបើ អ្នកជាកូនរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ព្រះគ្រីស្ទ ខ្ញុំខ្មាស់នឹងអ្នក។ កុំធ្វើរឿងបែបនេះ។ ជូនៀ ជេកសុនគឺជាបងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ដុន រូដឌែលគឺជាបងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។

125 មែនហើយ មូលហេតុរបស់វា ពីព្រោះនៅពេលដែលខ្ញុំបានតាំងព្រះវិហារនៅ ទីនេះក្នុង លំដាប់ជាក់លាក់ នៅពេលដែលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ ដើម្បីមើលថាតើខ្ញុំ អាចទទួលបានការបង្ហាញពីអំណោយទាន ពាក់កណ្តាលបានដកខ្លួនចេញពីវា។ ដោយសារតែនៅពេលដែលអ្នកចង់ចាប់ផ្តើមនិយាយ ឬអធិប្បាយ ឬអ្វីមួយ វាបាន ទទួល... វាបានទៅដល់កន្លែងមួយដែលអ្នកស្ទើរតែមិនអាចអធិប្បាយបានឡើយ តិចជាងមានអ្នកណានិយាយភាសាដទៃ នរណាម្នាក់បកស្រាយ នរណាម្នាក់ផ្តល់ ការបកស្រាយ ហើយពាក់កណ្តាលនៃវាមិនដែលកើតឡើង។

126 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿលើការនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំជឿលើការបកស្រាយ ប៉ុន្តែ វាត្រូវតែជាអ្វីមួយដោយផ្ទាល់ទៅកាន់ក្រុមជំនុំ មិនមែន “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ និង មកដល់ក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ” ឬអ្វីមួយ—គឺមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែ “កុំប្រើពាក្យដដែលៗ ឥតប្រយោជន៍” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដូចជាសាសន៍ដទៃធ្វើ។”

127 វាត្រូវតែជាអ្វីមួយ។ “ទៅប្រាប់បងប្រុសម្នាក់នេះនិងម្នាក់នេះរឿងជាក់លាក់ មួយគាត់ បានធ្វើហើយ—និងទទួលបាន...” “ហេតុអី ទៅប្រាប់បងប្រុស បងស្រី ម្នាក់នេះនិងម្នាក់នេះ ពេលនាងបានធ្វើរឿងមួយនៅទីនោះនៅថ្ងៃមុន នាងបាន បំពានច្បាប់របស់ស្វាមី... ការស្សៀមចំពោះស្វាមីរបស់នាង។ លុះត្រាតែនាង

ធ្វើបែបនេះ—ត្រូវហើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងកាត់នាងចោល។” នោះអ្នកមាន ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់!

128 បន្ទាប់មកនាំអំពើបាបមកក្នុង។ នោះហើយជាពេលដែលយើងទទួលបាន ក្រុមជំនុំដូចពេលដែលវាកើតឡើង ចំពោះអាត្មាសាសនិងសាក្សីចូលមក។ បន្ទាប់មក យើងទទួលបានក្រុមជំនុំមួយដែលរឹងមាំ។

“អូ” អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ...” បុរសម្នាក់ ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ថា គាត់និយាយថា “មែនហើយ អ្នកដាក់សំពាធលើពួកយើងច្រើនពេក។”

129 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំដាក់សំពាធចំពោះមនុស្សចម្លែកដែលខ្ញុំមិនដែល បានឃើញនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ? ប៉ុន្តែខ្ញុំមានជំនឿនិងទំនុកចិត្តលើព្រះរបស់ខ្ញុំ ដែល បានចាត់ខ្ញុំឲ្យធ្វើការនេះ ហើយមិនដែលមានពេលមួយដែលវាខុស ឬវានឹងមិន មានដរាបណាវាជាព្រះ” ត្រឹមត្រូវហើយ។

130 មិននិយាយភាសាដទៃនិងរឿងបែបនោះ...ខ្ញុំជឿភាសាដទៃនិងមនុស្សដែល ទទួលអំណោយទានពីពួកគេ បើពួកគេពិតប្រាកដជាគ្រីស្ទានហើយចាប់អារម្មណ៍ នឹងវា ពួកគេនឹងជួបខ្លួនឯងជាមួយគ្នា ដោយសារ...ហើយផ្តល់ភាសា និងការ បកស្រាយរបស់ពួកគេ ហើយមើលអ្វីដែលពួកគេអាចធ្វើដើម្បីបន្តរាជ្យរបស់ព្រះ។ ពួកគេបានទទួលការបម្រើផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិនៅ ទីនេះនៅកណ្តាលទស្សនិកជនដែលជាកន្លែងដែល—មនុស្សមានបាបត្រូវបាន ប្រព្រឹត្តជាដើម។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ពួកគេនឹងនិយាយថាអ្នកមិនបានរៀន។”

131 ពេលខ្លះពួកគេទទួលបានការមិនគោរពយ៉ាងខ្លាំងជាមួយនឹងវាហើយ —ហើយដូចជា... មិនមែនក្រុមយើងអត់មានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំឲ្យគេទៅមុខបន្តិច។ ខ្ញុំ បាននិយាយថា “មើលវាចុះ។”

132 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានប្រាប់បងប្អូនប្រុស (មានសាក្សីនៅទីនេះដឹងការនេះ) ខ្ញុំបាន និយាយថា “ទុកឱ្យវានៅតែវាចុះ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹង—យើងនឹងដឹងថាតើវាមកពីព្រះ ឬអត់។ ប្រសិនបើវាមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងការប្រដៅបានទេ នោះវាជាកូនតិរច្ឆាន។” នោះពិតជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ ហើយនៅពេលដែលការប្រៀនប្រដៅ មកដល់ តើមានអ្វីកើតឡើង? តើខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីយូរមកហើយឬ? ឃើញទេ? សួរ គ្រូគង្វាលនៅទីនេះ។

គាត់បាននិយាយថា “ចុះយ៉ាងណាហើយរឿងនេះរឿងនោះ?”

133 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទុកឱ្យវាតែតែវាចុះ! ពួកគេជាទារក។ យើងមិនអាចវិនិច្ឆ័យវាបាន ប៉ុន្តែចាំមើល នៅពេលដែលវាពិតជាមកដល់ដើម្បីភ្ជាប់ទៅព្រះបន្ទូល។”

134 ឥឡូវនេះ បងប្រុសជូនៀ ជេកសុន មានសិទ្ធិមិនយល់ស្របនឹងរឿងនោះ។ គាត់ចង់ឱ្យក្រុមជំនុំរបស់គាត់... ប្រជាជនទាំងអស់ចង់និយាយភាសាដទៃរឿងនៅក្នុងទស្សនិកជន។ នោះជាបញ្ហារបស់បងប្រុស ជូនៀ នោះហើយ—ឡើងទៅគាត់។ ប៉ុន្តែ ជូនៀ ជេកសុន ជឿលើសារនេះដូចគ្នានឹង...គ្រប់គ្នាក្នុងចំណោមពួកយើងដែរ។ គាត់ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមយើង។ គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើង។ ហើយវាមិនមែនជា “បក្សីងាប់ទេ” ទៅទីនោះ។ ជូនៀ ជេកសុន គឺជាបុរសរបស់ព្រះដែលខ្ញុំស្រឡាញ់អស់ពីចិត្ត។ ហើយយប់នេះមិននៅទីនេះទេ ដូច្នេះខ្ញុំពិតជាអាចចាក់វាតាមផ្លូវដែលខ្ញុំចង់បាន។

135 ហើយ—ហើយ ដុន រូដខែល... ខ្ញុំមិនគិតថា ដុន នៅទីនេះយប់នេះទេ ព្រោះពួកគេមានព្រះវិហារផ្ទាល់ខ្លួន។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំឃើញគ្រប់គ្នាមកដល់ រោងឧបោសថនេះ ចូរដើរចេញ ហើយទៅឯ ដុន រូដខែល ឬ—ឬ បងប្រុស ជេ. ជី. ជាណែល ឬបងប្រុស...បងប្អូនណាម្នាក់ក្នុងចំណោមបងប្អូនទាំងនេះនៅទីនេះ គឺជាបងប្អូនរបស់យើងនៅទីនេះនិងជាបងប្អូនជនរួមជាតិនៃព្រះរាជាណាចក្រ ខ្ញុំពិតជារីករាយណាស់ដែលខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី។ ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបំពេញវាឡើងវិញម្តងទៀត។ សូមចាក់វាចេញហើយបំពេញមួយទៀត។” ខ្ញុំនឹងស្រឡាញ់វា។ ខ្ញុំចង់ឃើញក្មេងប្រុសទាំងនោះ...ពួកគេជា—ពួកគេជាកូនរបស់ខ្ញុំ។

136 ឥឡូវនេះ ជេ ជី ឬ—ឬ ណាមួយផ្សេងទៀតនៃពួកគេ មិនចាំបាច់ជឿទាល់តែសោះ ដូចខ្ញុំដែរ ពួកគេមិនត្រូវធ្វើបែបនោះទេ។ ដូចដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នកនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំមិនសូមអ្វីតែយល់ព្រមជាមួយប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ ឬនាងមិនយល់ព្រមជាមួយខ្ញុំ។ ចុះបើខ្ញុំទៅឯតុហើយជូនៀមាននំផ្លែប៉ោម ហើយខ្ញុំមាននំ ឆើរី។ បងប្រុសយើងទាំងពីរហិកាគនំ យើងនឹងយល់ព្រម ប៉ុន្តែ...ហើយយើងទាំងពីរអធិប្បាយដំណឹងល្អដូចគ្នា។ ការប្រៀនប្រដៅក្រុមជំនុំ...

137 អ្នកដឹងទេ ពេត្រុស និងប៉ុលមានភាពខុសគ្នា មិនមែននៅក្នុងគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេទេ ប៉ុន្តែរបៀបដែលពេត្រុសប្រព្រឹត្តខ្លួនឯង។ ពួកគេមាន—ភាពខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច នៅក្នុងវា ប៉ុន្តែវាមិនបានបំបែកបំបាក់ពួកគេទេ។ ពួកគេជាបងប្អូន

នឹងគ្នា។ ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់ យើងនឹងមានភាពខុសគ្នា មិនខុសគ្នា... ខ្ញុំ មិនយល់ស្របនឹងសភានៃព្រះទេ។ ខ្ញុំមិនយល់ស្របនឹងប្រព័ន្ធរបស់ពួកគេទេ ប៉ុន្តែ មានច្រើននៃពួកសភានៃព្រះ ដែលជាបងប្អូនដ៏មានតម្លៃ។ ខ្ញុំមិនយល់ស្របជាមួយ គោលលទ្ធិតែមួយ ប៉ុន្តែមានបុរសជាច្រើននាក់នោះ គឺជាបុរសដ៏មានតម្លៃ។

138 ខ្ញុំយល់ស្រប...មិនយល់ស្របនឹងពួកបាទីស្ទ ជាមួយនឹងពួកប្រេសប៊ីធ័រដៀន និងប្រព័ន្ធរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនោះ មានពួកគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។

139 នៅរសៀលនេះ ខ្ញុំបានលើកទូរលេខមួយ។ ខ្ញុំខកខានវា។ បងប្រុសម្នាក់ដែល ជាគ្រូអធិប្បាយបាទីស្ទ បាននិយាយថា គាត់នឹង...កំពុងស្វែងរកយូរមកហើយ ទៅកន្លែងមួយ...ឬទៅកន្លែងដែលមនុស្សគោរពព្រះនៅទីនោះជំនួសឱ្យការគោរព គ្នាទៅវិញទៅមក។

140 ហើយបងប្រុសដ៏មានតម្លៃម្នាក់បានមកព្រះវិហារនេះបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹង នាំអ្នកទៅ កន្លែងបែបនេះ។” គាត់ប្រាថ្នាចង់ទៅទីនេះ ជាបាទីស្ទ។ អ្នកឃើញទេ ពួកគេវាយប៉ាយនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ខ្ញុំនឹងមិនយល់ស្របជាមួយប្រព័ន្ធរបស់ពួកគេ ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាកដណាស់។ ស្រលាញ់...?... ដូច្នេះកុំនិយាយរឿងអញ្ចឹងបងប្អូន។

141 ឥឡូវនេះនៅទីនេះ អំណោយទានទាំងនេះគឺ...ត្រូវតែមើល។ គ្មាន អំណោយទាន...ដើម្បីមើលវា។ សាតាំងអាចក្លែងធ្វើជាអំណោយទានណាមួយ។ សូមក្រឡេកមើលក្រុមបិតាចល ទាំងនេះឥឡូវនេះទៅក្លែងខ្លួនជាការប្រោសឱ្យជា: សៅហ្មង កខ្វក់ រលួយ កើតចេញពីនរក។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

293. តើជានីយ៉ែលគឺជាបុរសទីបួននៅក្នុងគុកភ្លើងដោយសារតែគាត់ជាហោរា នៅសម័យនោះ?

142 អត់ទេ នោះគឺជាព្រះយេស៊ូវ។ បុរសទីបួនគឺ...ដូចជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំមិនគិតថាវាជាហោរាទេ ព្រោះគាត់នៅក្នុងរូងសត្វតោ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនជឿថា ជានីយ៉ែល ស្ថិតនៅក្នុងឡភ្លើងដ៏ឆេះនោះទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាច...ឥឡូវនេះ អ្នកអាច និយាយត្រូវ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកគ្រាន់តែជាកំនិតរបស់ខ្ញុំ។

294. បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅក្នុងលោកបុព្វត្តិទី៦និងខទី១២ ព្រះទ្រង់ មានបន្ទូលថាសាច់ឈាមទាំងអស់បានបង្ហូរផ្លូវរបស់គេ។ តើនេះមាន ឯកសារយោងទៅលើការលែងលះនិងការរៀបការទេ? បើដូច្នោះមែន

ព្រះយេស៊ូវមិនមានឯកសារយោងដូចគ្នានោះទេនៅពេលដែលទ្រង់មាន
បន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យលោកណូអេ តើវានឹងជាពេលណាដែលបុត្រ
មនុស្សនឹងត្រូវបានបើកសម្តែងមក” នៅក្នុង ម៉ាថាយ ២៤ ២៣៨ និង៣៩?

295. បងប្រុស ប្រាណហាំ នឹងមានកូនណាកើតក្នុងកំឡុងឆ្នាំ សហស្សវត្សរ៍...
ពាន់ឆ្នាំ សហស្សវត្សរ៍ មួយពាន់ឆ្នាំការគ្រប់គ្រងរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅលើ
ផែនដីទេ? ឬនឹងមានសញ្ញាណមួយនៅលើ ផែនដី...អំពើបាបណាមួយ
(អត់ទោសឱ្យ) នៅលើផែនដីក្នុងអំឡុងពេលនោះ: និងតើមានមនុស្សនៅលើ
ផែនដីនៅក្នុងសាកសពក្នុងអំឡុងពេលនោះទេ?

143 ខ្ញុំនឹងព្យាយាមរត់កាត់ពួកគេឱ្យលឿន។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ជំពូក
ទី៦ខទី១២ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា សាច់ទាំងអស់បានខូច... មែនហើយ គឺ
អាពាហ៍ពិពាហ៍ ការលែងលះ: និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ដូចជា
មាននៅក្នុង សម័យលោកណូអេ របៀបដែលពួកគេរៀបការ ហើយរៀបការ
ជាមួយគ្នា។” ជាដើមដូចនោះ។ នោះជាសញ្ញាមួយនៃគ្រាចុងក្រោយបង្អស់
គ្រាន់តែជាសញ្ញាមួយប៉ុណ្ណោះ។

144 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនោះជាអ្វីដែលពិភពលោកកំពុងធ្វើ នោះខ្ញុំមិនអាចហៅវា
ថាជាកស្តុតាំងនៃពេលវេលាចុងក្រោយបានទេ មិនលើសពីខ្ញុំអាចហៅការនិយាយ
ភាសាដទៃថាជាកស្តុតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។ វាជាការពិតដែលបាន
សន្មត់ថានឹងមកពេលដែលការរៀបការនិងការលែងលះគឺដូចនៅសម័យណូអេ
ប៉ុន្តែមានរឿងជាច្រើនទៀតទៅជាមួយវាគ្រាន់តែជាសញ្ញាមួយប៉ុណ្ណោះ។

145 ហើយការនិយាយភាសាដទៃគឺជាទីសំគាល់មួយនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
ប៉ុន្តែ មិនមែនជាសញ្ញានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលមិនអាចប្រកែកបាននោះទេ គឺ
មិនមែនលើសពីស្រ្តីនិង បុរសរៀបការហើយលែងលះគ្នាហើយរៀបការម្តងទៀត។
នោះនឹងមិនមែនជាសញ្ញាតែប៉ុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើវាមានតែមួយនោះ: ខ្ញុំមិនអាច
ហៅវាបានទេ។ ឃើញទេ? រឿងផ្សេងទៀតត្រូវតែទៅជាមួយការនិយាយភាសាប្ត
អំណោយផ្សេងទៀតធ្វើឱ្យវាជាព្រះ។

146 ឥឡូវនេះ: “តើនឹងមានកូនកើតក្នុងអំឡុងពេលមួយពាន់ឆ្នាំសហស្សវត្សរ៍
សោយរាជ្យឬទេ?” នោះជាសំណួរក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកកាលពី
ថ្ងៃមុន។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ វាមើលទៅច្រើនដូចជាវាអាច វាមើលទៅដូចជាវាមិន

អាចទៅរួច។ ខ្ញុំនឹងស្មោះត្រង់ជាមួយអ្នកដូចដែលខ្ញុំដឹង។ ពេលនេះខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់បើកសម្តែង ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែរង់ចាំ វាត្រូវតែមកពីព្រះ។ អ្នកគឺជាកូនរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងមិន ប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំមិនដឹងថានឹងមានប្តីអត់នោះទេ។ ខ្ញុំ មិនអាចនិយាយបានទេ។

147 “ប្តីតើនឹងមានអំពើបាបនៅលើផែនដីក្នុងអំឡុងពេលនោះទេ? អត់ទេ! នឹងមិន មានទេ។ គ្មានបាបនៅលើផែនដីទេ។ សាតាំងត្រូវបានចង។

148 “ហើយនឹងមានមនុស្សនៅលើផែនដីនៅក្នុងសាកសពក្នុងអំឡុងពេលវេលា នោះឬទេ?” បាទ មែនហើយ! យើងនឹងមានរូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់យើងនៅលើ ផែនដីនេះ ហូប ផឹក សង់ផ្ទះ និង—និង—ហើយរស់នៅដូចយើងឥឡូវដែរ ធ្វើ ឥឡូវនេះសម្រាប់មួយពាន់ឆ្នាំ។ វាគឺជា—វាជាគ្រាក្របទឹកឃ្មុំរបស់កូនក្រមុំ និង កូនកំលោះ។

296. បងប្រុស ប្រាណាហាំ តើព្រះយេស៊ូវមានន័យយ៉ាងណានៅក្នុងម៉ាថាយ ១២ ខ ៣២ ជាកន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកណាដែល និយាយពាក្យទាស់នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងមិនបានអត់ទោសឲ្យគាត់ ឡើយ ទាំងក្នុងលោកនេះ និងពិភពលោកខាងមុខ”? សូមពន្យល់ខគម្ពីរ ទាំងនេះសម្រាប់ខ្ញុំ។ សូមអរគុណ។ ហើយវាមានឈ្មោះជាបុរស គឺគាត់ជា អ្នកបម្រើព្រះមួយរូប។ មិនអីទេ។

149 បងប្រុសអើយ ខ្ញុំ...អ្នកគឺជាអ្នកពូកែទ្រឹស្តី ខ្ញុំមិនមែនទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយ រឿងនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលនិយាយទាស់នឹង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកនោះនឹងមិនត្រូវអត់ទោសឲ្យគាត់ឡើយ។” នៅក្នុងពាក្យ ផ្សេងទៀតដើម្បីដាក់វាជាមួយបទគម្ពីរដទៃបានចែងថា “អំពើបាបគ្រប់យ៉ាងនឹង ត្រូវបានលើកលែងទោសឲ្យមនុស្ស ប៉ុន្តែការប្រមាថ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងមិនត្រូវ បានលើកលែងទោសដល់មនុស្សណាឡើយ។” ការប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺ ដើម្បីលែងសើច និយាយអំពីការចំអក ធ្វើអីបែបហ្នឹង នៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់បន្ទាត់ រវាងត្រូវនិងខុស។

150 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ... ជាឧទាហរណ៍ ចុះបើព្រះ ដ៏វិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណនឹងយាងចុះមកទីនេះ ហើយបើកសម្តែងដូចដែលវាកើតឡើង ហើយចុះយ៉ាងណាបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកដូច្នោះ ហើយអ្នកមិនជឿថា

ជាវាទេ ហើយអ្នកបានទៅចេញហើយសើចចំអកវា ហើយនិយាយអំពីវា ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកធ្លាប់ធ្វើនោះទេ អ្នកបានបញ្ចប់ហើយ។ ហើយអ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ នោះបញ្ជាក់នៅទីនោះ អ្នកមិនមែនមកពីព្រះជាម្ចាស់ទេ ព្រោះពូជរបស់ព្រះជាម្ចាស់ស្ថិតនៅក្នុងមនុស្សហើយគាត់ មិនអាចធ្វើបាបបានទេ។ ហើយអ្វីទៅជាអំពើបាប? ការមិនជឿ។ នៅពេលដែលគាត់ឃើញព្រះបន្ទូលដែលបាន បង្ហាញឱ្យឃើញ គាត់នឹងជឿ។ ហើយគាត់គ្រាន់តែអាច...

151 ឃើញទេ មានបាបតែមួយ បាបតែមួយ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? នោះជាការមិនជឿ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ការជិតក្បត់មិនមែនជាអំពើបាបទេ។ ការជក់បារីបារី និយាយកុហក ស្បថ នោះមិនមែនជាអំពើបាបទេ។ នោះជាលក្ខណៈរបស់ការមិនជឿ។ អ្នកធ្វើវាពីព្រោះអ្នកមិនមែនជាអ្នកជឿ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដូច្នោះ ឃើញទេ មានបាបតែមួយ ហើយនោះជាការមិនជឿ។ “អ្នកណាដែលមិនជឿត្រូវបានថ្កោលទោសរួចហើយ។” មិនថាគាត់ធ្វើអ្វីឬអត់នោះទេ គឺគាត់បានថ្កោលទោសចាប់តាំងពីដំបូង។ ត្រូវហើយ។

297. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើវាខុសឬអត់សម្រាប់ក្មេងមិនទាន់រៀបការ—មិនទាន់រៀបការ (មិននិយាយអ្វី) ក្នុងការ...កាត់សក់? ខ្ញុំស្រមៃថាវាជាស្ត្រី។

152 បាទ! បាទ វាជារឿង—ខុសសម្រាប់ស្ត្រីណាម្នាក់ដែលកាត់សក់របស់នាង។ នោះគ្រាន់តែជាសំណួរខ្លីៗប៉ុណ្ណោះ។ តើអ្នកកំពុង—ងងុយគេងមែនទេ? មែនហើយ យើងនឹង—យើងនឹងប្រញាប់ដូចដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំបានព្យាយាម ដើម្បីចូលដល់ពូជពស់នោះយ៉ាងប្រញាប់។

អធិស្ឋានសម្រាប់កូនប្រុសរបស់យើង...

នោះជាការអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំគ្រាន់តែយករបស់ទាំងនេះឡើងហើយរត់ចុះ...

298. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើស្ត្រីដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើការក្នុងកិច្ចការសាធារណៈ តើពេលណាពួកគេមានប្តីនិងកូនមានសុខភាពល្អ? ខ្ញុំកំពុងសួរសំណួរនេះសម្រាប់អ្នកផ្សេងៗ។

153 មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងអំពីរឿងនោះទេ។ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបនេះ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយយ៉ាងនេះ៖

ខ្ញុំជឿប្រសិនបើខ្ញុំជាស្រ្តី—ហើយខ្ញុំដឹងថាប្តីរបស់ខ្ញុំមានសុខភាពល្អនិងមានការងារល្អ ធ្វើការ ខ្ញុំជឿថាវានឹង—ជាការរីករាយណាស់សម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការនៅផ្ទះ ថែរក្សាកូនរបស់ខ្ញុំនិងបង្កើត...និង—និង—និងថែរក្សាកូនរបស់ខ្ញុំនិងចិញ្ចឹមពួកគេឡើង ហើយស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមានពេលណាមួយការបោកគក់ និងធ្វើអ្វីៗដែលខ្ញុំនឹងធ្វើ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងបង្រៀនកូនខ្ញុំពីរបៀបបម្រើព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ។

154 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកមាន—បំណុល ឬអ្វីមួយដែលអ្នកកំពុងព្យាយាមជួយប្តីរបស់អ្នកចេញថ្លៃ ឬអ្វីមួយដែលអ្នកត្រូវធ្វើនោះ... មែនហើយ ខ្ញុំគិតថាវាជាការល្អប្រសិនបើអ្នកនឹងព្យាយាមជួយគាត់។ ហើយ—ហើយអ្នករស់នៅជាស្រ្តី។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាវាពិបាកណាស់។ គ្មានបុរសដែលល្អណាចង់ឱ្យប្រពន្ធរបស់គាត់ធ្វើការឡើយ ដែលជាកន្លែងដែលមានក្រុមនៃមនុស្សអាក្រក់ បុរសកខ្វក់និងរឿងដូចនោះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើស្រ្តីត្រូវតែចូលទៅក្នុងរឿងនោះ ខ្ញុំគិតថានាងគួរតែ... ប្តីរបស់នាងគួរតែដឹង ថានាងជាគ្រីស្ទានពិតដែលអាចជឿទុកចិត្តបាន ជាស្រ្តីដែលគួរឱ្យទុកចិត្ត។

155 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ បើនិយាយថានាងមិនគួរធ្វើការ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអត់ដឹងទេ។ ឃើញទេ វាគ្មានបទគម្ពីរដើម្បីបម្រុងទុកវាទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ—ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្លងកាត់គំនិតនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាបើមនុស្សស្រីចង់ធ្វើការហើយនាងចង់ធ្វើការ...

156 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំពិតជាប្រឆាំងនឹងស្រ្តីដែលធ្វើការនៅក្នុងការិយាល័យទាំងនេះ គឺអ្នកជំនួញទាំងនេះ... ពួកគេបន្តនិយាយរឿងកំប្លែងកខ្វក់។ និងស្រ្តីស្អាត ស្អាត អង្គុយនៅទីនោះ ហើយរឿងកខ្វក់ទាំងនេះបានប្រាប់ជុំវិញរឿងនោះ ខ្ញុំ—ប្រឆាំងនឹងរឿងនោះ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកគួរតែចេញពីក្នុងចំណោមរឿងបែបនេះ។

157 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ប្រសិនបើស្រ្តីម្នាក់អាចកាន់ខ្លួនគាត់—ជានារីម្នាក់ ហើយព្យាយាមជួយប្តីគាត់ធ្វើអ្វីមួយដើម្បីបានសម្លៀកបំពាក់ខ្លះសម្រាប់កូនទៅសាលារៀន ឬ—ឬបង់វិក្កយបត្រ ឬអ្វីមួយដូចនោះ ហើយនាងចង់ធ្វើការរហូតដល់ចប់ហើយ... ឥឡូវនេះ នេះមិនមែនជាព្រះអម្ចាស់ទេ ព្រោះខ្ញុំមិនមាន បទគម្ពីរសម្រាប់រឿងនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយថាវាជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែបើមិនដូច្នោះទេ ខ្ញុំមិនគិតថាគ្រាន់តែនាងចង់ធ្វើការគ្រាន់តែដើរលេងជុំវិញ មានប្រាក់បន្ថែមទៀតដើម្បីចំណាយ រត់ជុំវិញ និងរត់ទៅបន្ទប់បារ ឬ ផឹកស៊ី ជក់បារី និងបន្ត ខ្ញុំគិតថា

នាងមិនគួរធ្វើវាទេ។ ខ្ញុំគិតថានាង គួរតែនៅផ្ទះ ព្យាយាមធ្វើជាស្រ្តី និងថែរក្សាផ្ទះរបស់នាង។

299. ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវក្នុងមួយវិនាទី...(ទេ!) ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវ... ប្រសិនបើអ្នកក្នុងមួយវិនាទី អាពាហ៍ពិពាហ៍ដែលភាគីទាំងសងខាងត្រូវបានលែងលះគ្នា... នេះ... (ប្រែ...) ការប្រែចិត្ត វាប្រែចិត្តគ្រប់គ្រាន់ហើយ ឬ តើអ្នកត្រូវតែបញ្ចប់? ឬតើអ្នកត្រូវបញ្ចប់ទំនាក់ទំនងអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់អ្នកដើម្បីឱ្យត្រឹមត្រូវ?

“ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកនៅក្នុងអាពាហ៍ពិពាហ៍ទីពីរដែលជាកន្លែងដែលភាគីទាំងពីរបានធ្លាប់លែងលះ...” ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានឆ្លើយរួចហើយ។ ឃើញទេ? បាទ រួចហើយ បានឆ្លើយថា។ កន្លែងដែលភាគីទាំងពីរនៅ—គឺ... ខ្ញុំគ្រាន់តែ...

158 ខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រាថ្នាថាយើងមិនចាំបាច់ឆ្លងកាត់រឿងទាំងនេះទេ មនុស្ស។ ខ្ញុំមានមិត្តភក្តិដែលអង្គុយនៅទីនេះ ចេញពីទស្សនិកជននៅទីនេះ ដែលខ្ញុំដឹង... វាស្ទើរតែសម្លាប់ខ្ញុំក្នុងការនិយាយបែបនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែនិយាយវា។ ឃើញទេ? និងពិភពលោក គឺស្ថិតក្នុងស្ថានភាពពុករលួយបែបនេះ។

159 ស្រ្តីតូច កំសត់ខ្លះ ធ្វើខុស ហើយរៀបការជាមួយមនុស្សប្រមឹក—ហើយពួកគេដាក់ទៅបែបនោះ ឬបុរសកំសត់ខ្លះរៀបការជាមួយអ្នកដើរតាមផ្លូវខ្លះហើយមិនដឹងពីវា ហើយត្រូវចងនឹងស្រីឬប្រុសនោះដរាបណាពួកគេរស់នៅ។ នោះជារឿងដ៏អាក្រក់មួយ។ អាពាហ៍ពិពាហ៍គឺជារឿងពិសិដ្ឋ។

ជាច្រើនដងក្មេងមានបាបត់ចូលហើយធ្វើរឿងទាំងនោះ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ ឆ្ងល់ថាតើវានិយាយអំពីអ្វី។ ខ្ញុំ—វា...ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់នឹងអនុញ្ញាត ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងពន្យល់ពីអាពាហ៍ពិពាហ៍នេះហើយការលែងលះគ្នាតាមរបៀបដែលវាគួរធ្វើ វានឹងជម្រះការងឿងឆ្ងល់ជាច្រើន។ វាអស់ហើយ... [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដង។]

300. យើងឃើញ...ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាចលក់ផ្ទះរបស់យើង? សូមអរគុណ។ យើង...ភី អេស យើងបានអធិស្ឋាន ហើយតម—ហើយ—ដើម្បីលក់វា ប៉ុន្តែគ្មានលទ្ធផលអ្វីឡើយ។

160 ឥឡូវនេះ បងប្រុសឬបងស្រី (ពួកគេមិនសរសេរឈ្មោះរបស់ពួកគេទេ) ប៉ុន្តែ មិនថាវាជានរណាទេ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងព្យាយាមលក់អចលនទ្រព្យ របស់អ្នក ហើយអ្នកបានធ្វើរួចហើយ អ្វីដែលអ្នក... អ្នកចង់លក់វាហើយ ប្រហែលជាដើម្បីទិញខ្លះទៀត ឬ អ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប្រសិនបើ គោលដៅរបស់អ្នកត្រឹមត្រូវ អ្នកគឺព្យាយាមទិញផ្ទះ... ប្រសិនបើអ្នកមានកូនឬ របស់បែបនេះ អ្នកចង់ឲ្យគេមានផ្ទះល្អជាងឬអ្វីមួយ... ខ្ញុំមិនដឹងថាម៉េចទេ។ វាជា រឿងទាំងអស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយថា ប្រសិនបើអ្នកកំពុងព្យាយាមលក់វាហើយ តមអាហារ ព្យាយាមលក់វាទៅថ្វាយព្រះអម្ចាស់ហើយបំភ្លេចវាចោលទៅ។ ឃើញ ទេ? ព្រោះវាអាចជាព្រះ... អ្នកអាចផ្លាស់ទីទៅកន្លែងផ្សេង ហើយវាប្រហែលជាមិន ត្រឹមត្រូវទេ។ ឃើញទេ?

161 ប្រសិនបើអ្នកជាគ្រីស្ទាន ហើយទុកចិត្តលើព្រះអម្ចាស់ ពីព្រោះអ្នកប្រាកដ ច្បាស់ ឬអ្នកនឹងមិនតម ហើយអធិស្ឋានទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែដាក់វា ថ្វាយ ព្រះអម្ចាស់។ និយាយថា “ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅពេលដែលទ្រង់ ដល់ពេលសម្រាប់ពួកយើងដើម្បីលក់វា ទ្រង់នឹងបញ្ជូនអ្នកទិញមក។” បន្ទាប់មក វាបានថ្វាយចំពោះព្រះ ចូរដកដៃចេញទៅ នៅពេលខាងមុខ។ ខ្ញុំជឿថានឹង ដំណើរការ។ ខ្ញុំកំពុងបង្កើនល្បឿននៅទីនេះ ព្រោះខ្ញុំគ្រាន់តែ អស់ពេលហើយ។

301. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើនារីដែលកោរសក់នាងខុសឬ?

162 ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់រឿងនោះរួចហើយ។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេ ទុកឲ្យវា ដុះវែងចុះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិន... ខ្ញុំដឹងថាអ្នកជា... ខ្ញុំមិនមានន័យថា “លេងសើច” ជាមួយអ្នកទេក្មេងស្រី។ ឃើញទេ? នោះជាការស្មោះត្រង់។ អ្នក—អ្នក—អ្នកចង់ ដឹង ហើយអ្នកគឺជាអ្នកសួរខ្ញុំ។ អ្នកមានទំនុកចិត្តលើខ្ញុំឬមិនអញ្ចឹងអ្នកមិនសួរខ្ញុំ នោះទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានទំនុកចិត្តលើអ្នក ហើយបងស្រី ថាអ្វីដែលខ្ញុំនឹងប្រាប់ អ្នក ខ្ញុំជឿថាអ្នកនឹងធ្វើតាម។

163 ខ្ញុំមិនអាចបម្រុងទុកវាជាមួយនឹងបទគម្ពីរបានទេ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់... ប្រសិនបើអ្នកមិនមានសក់រួញអង្កាញស្អាត ហើយអ្នកជានារី អ្នកចង់មើលទៅ ស្អាតសម្រាប់ប្តីរបស់អ្នក សម្រាប់មិត្តប្រុសរបស់អ្នក ឬអ្វីមួយដូចនោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិន អាចប្រាប់អ្នកអំពីការមូសក់របស់អ្នក ឬ—ឬអ្វីដែលគេហៅវាថា លាបពណ៌វាឬក៏ អ្វីផ្សេង? ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមានអ្វីត្រូវនិយាយអំពីវាទេ វាអាស្រ័យលើអ្នក។ អ្នកឃើញ

ទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំ... អ្នកគ្រាន់តែ រវាង...អ្នកគ្រាន់តែសួរព្រះអម្ចាស់ពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ ទ្រង់—ទ្រង់នឹងប្រាប់អ្នកថា ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមពន្យល់រឿងនេះដោយបទគម្ពីរ។ ឃើញទេ?

302. សូមពន្យល់ កូរិនថូសទី១ ១៣:៨-១២។ ឥឡូវនេះវាល្អឥតខ្ចោះ ព្រះបន្ទូល ត្រូវបានស្តារឡើងវិញទៅកាន់ក្រុមជំនុំគឺ—តើខគម្ពីរទាំងនេះបានបំពេញ ឬទេ?

164 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំទើបតែឆ្លងកាត់វា មែនទេ? “តែកាលណាសេចក្តី គ្រប់លក្ខណ៍បានចូលមក នោះសេចក្តីដែលមិនពេញខ្នាតនឹងបាត់ទៅ។” ប៉ុល បាននិយាយថា “ទោះជាខ្ញុំនិយាយភាសាមនុស្សនិងទេវតាក៏ដោយ។ ហើយខ្ញុំធ្វើ កិច្ចការទាំងអស់នេះនៅទីនេះ... តែកាលណាសេចក្តីគ្រប់លក្ខណ៍បានចូលមក...” ឥឡូវនេះ តើមានអ្វីគ្រប់លក្ខណ៍ក្រៅពីព្រះ? អត់មានទេ បាទ! គឺព្រះគ្រប់លក្ខណ៍? នៅដើមដំបូងគឺ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះបន្ទូល។”—អដ។ ហើយព្រះបន្ទូលគឺ នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ព្រះបន្ទូលនៅតែជាព្រះ។ ឃើញ ទេ? ត្រឹមត្រូវ។ នៅពេលដែលអ្វីដែលគ្រប់លក្ខណ៍បានមកដល់ នោះសេចក្តីដែល មិនពេញខ្នាតនឹងបាត់ទៅ។

303. បងប្រុសប្រាណហាំ កាត់សក់របស់ស្ទើរ ខុសមែនទេ?

165 ខ្ញុំគិតថា—ខ្ញុំស្មានថានេះគឺជាបុរសម្នាក់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាគឺតែមួយ។ ឥឡូវនេះស្រ្តីខ្លះធ្វើដូច្នោះ។ ប្រាកដមែន។ ពេលមួយខ្ញុំឡើងឡានក្រុងអ្នកការពារ ហ្គេមរបស់រដ្ឋនៅទីនេះ។ ឡើងទៅទីនេះ... ខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះ ហើយបុរស កំពុងនិយាយបែបនោះ មានម្នាក់ជាងដែក ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយទៅគាត់។ ហើយគាត់កំពុងបន្តជក់បារី មានរឿងតាជាងដែកបានឮឡើងដូច្នោះ។ នៅទីនេះ នៅជុំវិញអ្នកលក់ប៊ីក។ ហើយខ្ញុំកំពុងអង្គុយនិយាយជាមួយអ្នកនោះ។ គាត់បាន និយាយអ្វីមួយនៅទីនោះ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវសើច ខ្ញុំបានគោះជើងគាត់ ខ្ញុំបាន និយាយថា “ក្មេងប្រុស នោះ—ពិតជាយកនំហ្នឹង មែនអត់?”

ហើយខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះបែបនោះ ហើយ—ស្រ្តីខ្លះអង្គុយ—ដោយផ្ទាល់ នៅទីនោះក៏និយាយថា “រស់តើអ្នកនឹងទៅ...?”

166 មានអារ៉ាំ បើកក ធាត់ដូចមនុស្សប្រុស អង្គុយនៅទីនោះជក់បារីហើយផ្លុំ ផ្សែងតាមច្រមុះនាង ខ្ញុំគិតថាជាមនុស្សប្រុស។ អ្វីមួយអំពីការទម្លាក់ពិល អាសេ

ទីលីននិងធ្វើអ្វីមួយ វាយលើក្បាលនរណាម្នាក់ ហើយគោះអ្វី-ដែល-អ្នកហៅថា -បិទវា និងបានចាប់ផ្តើមសើច។ ខ្ញុំក៏សើចដែរហើយទះជើងខាងស្តាំ គិតថាវា ជាបុរស។ ខ្ញុំមិនបានដឹងពីភាពខុសគ្នាទេ។ អ្នកមិនអាចប្រាប់ពួកគេបានទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ស្ត្រីណាដែលស្លៀកពាក់នឹងសម្លៀកបំពាក់បុរស វាជាការគួរ ឲ្យស្អប់ខ្ពើម។” យើងនៅទីនោះ។

167 អត់ទេ បងប្រុស ប្រសិនបើអ្នកចង់កាត់សក់របស់ស្ត្រី ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកថា: អ្នក គ្រាន់តែរង់ចាំដល់អាយុប៊ុនខ្ញុំ ទើបកាត់ម្តងចុះ។ ដូច្នោះ...មិនអីទេ។ ខ្ញុំមិនមែន មានន័យបែបនោះទេ សម្លាញ់។ ប្រទានពរដល់បេះដូងរបស់អ្នកប្រសិនបើអ្នកជឿ បងប្រុស ប្រាណហាំ និយាយការពិត។ ខ្ញុំមិនគិតថាព្រះមានបន្ទូលអ្វីទេអំពី បុរស គាត់—គាត់គ្រប់បាំងគាត់ដរាបណាគាត់កាត់សក់របស់គាត់។ ប្រសិនបើ គាត់អនុញ្ញាតឱ្យសក់របស់គាត់ដុះវែងដូចស្ត្រី ព្រះគម្ពីរបានចែងថា វាជារឿងគួរឲ្យ អាម៉ាស់សម្រាប់បុរសម្នាក់ដែលធ្វើវា។

168 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នក—ដរាបណាអ្នកមានសក់របស់អ្នកហើយអ្នកនៅ តូចជាក្មេងប្រុស... ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបាននិយាយច្រើនអំពីវា: “ហើយអ្នក រីកគឺ ជាមួយនឹងការកាត់សក់សំប៉ែតនោះ” ហើយអ្វីៗដូចនោះ និងរឿងបែបនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ —ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយអញ្ចឹង។ ឃើញទេ?

169 ខ្ញុំមិន—ខ្ញុំមិនគិតថាព្រះខ្វល់ពីរបៀបដែលបុរសម្នាក់កាត់សក់របស់គាត់ទេ ដរាបណាគាត់បានកាត់វា ពីព្រោះក្បាលរបស់គាត់គឺជាបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែក្បាល របស់ស្ត្រីគឺជាបុរស ដូច្នោះ នាងត្រូវតែ...ហើយប្រសិនបើនាងកាត់សក់របស់នាង នាងមិនផ្តល់តំលៃក្បាលរបស់នាង។ ពេលនោះស្ត្រីដែលមិនគោរពគួរតែលែងលះ ទៅ។ ត្រូវហើយ? ដូច្នោះប្រសិនបើស្ត្រីកាត់សក់របស់នាង នាងមាន—ប្តីរបស់នាង មាន សិទ្ធិក្នុងព្រះគម្ពីរក្នុងការលែងនាងចេញពីការរស់នៅខុស—ជាការមិនគោរព មនុស្ស។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានោះជាការពិត? វាជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរ បាននិយាយសម្រាប់នាង ដែលបង្គាប់ក្បាលនាង។ មិនគួរនៅជាមួយស្ត្រីដែល ថោកទាបនោះទេ។

304. បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅពេលដែលអេសាយបាននិយាយទៅកាន់កូនស្រី របស់ស៊ីយ៉ូន (ប្រនិយាយជាមួយ ខ្ញុំមានន័យអញ្ចឹង ខ្ញុំគិតថាពួកគេ មានន័យថា “និយាយអំពី”) កូនស្រី នៃទីក្រុងស៊ីយ៉ូនអំពីបូណ៌ចង សក់រួញ

**ហើយជំនួសឲ្យសក់ក្បាលធម្មតា ទំពែក ជំនួសឱ្យការ... ដែលនឹងអនុវត្ត
ទៅថ្ងៃនេះឬតើគម្ពីរចាស់គ្មានប្រសិទ្ធភាពដូចអ្នកខ្លះនិយាយឬ?**

170 ព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់តែងតែមានប្រសិទ្ធភាព ហើយគ្រប់ពាក្យដែលព្រះមាន
បន្ទូល មានប្រសិទ្ធភាព។ បាទ មែនហើយ! រឿងតែមួយគត់ដែលវាធ្វើពីព្រះគម្ពីរ
សញ្ញាថ្មីទៅព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ វាគ្រាន់តែការបើកសម្តែង។ ព្រះយេស៊ូវមាន
ព្រះបន្ទូលថា “អ្នករាល់គ្នាបានឮគេនិយាយថា ‘អ្នកមិនត្រូវប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់’
(អ្នកត្រូវតែមើលការប្រព្រឹត្តនោះ) ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នករាល់គ្នាថា អ្នកណា
ដែលមើលទៅលើស្ត្រីហើយមានសម្រើបតណ្ហាលើនាងនោះបានប្រព្រឹត្តអំពើ
ធិតក្បត់នឹងនាងក្នុងចិត្តរួចហើយ។” អ្វីដែលចំណុចពិសេសទាំងនេះ!

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំត្រូវបញ្ចប់ហើយ មិត្តភក្តិ។ វាយឺតពេលបន្តិចហើយ។ ឥឡូវនេះ វា
វែងពេក។ ចាំមើលថាតើខ្ញុំអាចទទួលបានអ្វីផ្សេងទៀត។ សូមមើល។

305. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើស្ត្រី (អូ ខ្ញុំអើយ!) ដែលទុកសក់វិញ?

171 ជាថ្មីម្តងទៀត គ្រាន់តែជាវិធីដែលអ្នកចង់មើល។ ធីម៉ូថេទី១ ២:៩។ ឃើញ
ទេ? “ឯពួកស្រីៗ នោះខ្ញុំក៏ចង់ឲ្យគេតែងខ្លួនតាមបែបគួរសម។” ខ្ញុំចង់—ខ្ញុំចង់
ពាក់របស់ខ្ញុំជាការគាប់ព្រះហឫទ័យនឹងព្រះ។ (សូមព្រះប្រទានពរ ប្អូនស្រីជាទី
គោរព។) សូមអរគុណ។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នក។ អធិស្ឋានសម្រាប់យើង។ ហើយ
អ្នកនោះចុះឈ្មោះរបស់នាង។

172 សារ៉ុន ប្រាកដណាស់ បងស្រី! ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ទុកវាឲ្យតែវាវែងចុះ
បងស្រី។ វាជាក្មេងស្រីតូច។ ព្រះប្រទានពរអ្នក សម្លាញ់ចិត្ត។ មិនអីទេ អ្នកទៅបន្ត
បែបហ្នឹង។

**306. បន្ទាប់ពីកូនក្រមុំត្រូវបានលើកឡើងក្រមុំព្រហ្មចារីល្វីល្វីណាម្នាក់នឹងត្រូវ
បានសង្គ្រោះ ឬពួកគេទាំងអស់គ្នានឹងត្រូវបាត់បង់?**

173 អត់ទេ! សូមមើល អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងត្រូវបានបញ្ចប់សម្រាប់ក្រុមជំនុំសាសន៍
ដទៃនៅពេលណាកូនក្រមុំត្រូវបានយកចេញពីផែនដី។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ
ចាកចេញពីផែនដី: “អ្នកណាដែលសៅហ្មង អ្នកនោះនៅតែសៅហ្មង អ្នកណា
ដែលសុចរិតក៏នៅតែសុចរិត អ្នកដែលបរិសុទ្ធគឺនៅតែបរិសុទ្ធ។” និយាយ
ម្យ៉ាងទៀតទីសក្តារ: ក្លាយជាផ្សេងដែលជាកន្លែងដែល— មេធាវីឈរដើម្បីប្តឹងគាត់

ករណីនេះ។ ព្រះគ្រីស្ទចាកចេញពីទីសក្ការៈ ថ្ងៃនៃការសម្រុះសម្រួលរបស់ទ្រង់បាន ចប់ហើយ។ ការលើកឡើងនឹងមក ទ្រង់ចាកចេញពីទីសក្ការៈ ចេញទៅទទួល សៀវភៅនៃការប្រោសលោះ ហើយទាមទារអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់បានប្រោស លោះ។ មិនមានការងារសម្របសម្រួលទៀតទេ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់យល់? ខ្ញុំ បានទទួលវានៅលើត្រា—ឬមួយក្នុងចំនោម... បាទ ត្រា ខ្ញុំជឿថាវាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ចេញមកដើម្បីទាមទារការងារសម្របសម្រួលរបស់ទ្រង់។

174 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំបន្តិច។ “តើព្រហ្មចារីល្ងង់នឹងបានសង្គ្រោះទេ?” អត់ទេ! តើមានអ្វីកើតឡើង—លើនាងឥឡូវនេះ។ បន្ទាប់ពីពេលនោះនាងស្ថិតនៅក្នុង រដ្ឋ... ឥឡូវនេះ នាងនឹងត្រូវឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។ ហើយមូលហេតុនៃវា គឺ ដោយសារតែនាងបានបដិសេធដង្វាយជូននៅក្នុងភាពពេញលេញរបស់វា។ នាងជាអ្នកជឿ ជាអ្នកមានជំនឿ ប៉ុន្តែនាងនឹងត្រូវទៅឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ហើយអ្នកដទៃទៀត នាគបានហៀរទឹកចេញពីមាត់របស់វាដើម្បី ចេញទៅធ្វើសង្គ្រាម...” ហើយម៉ោងនោះជាការនេះ។ គឺ...

175 មិនដែលមានពេលវេលាណាមួយក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រដែលការតែងតាំងនោះ ក្រុមជំនុំ បានស្រេកឃ្លានយ៉ាងខ្លាំងដើម្បីស្វែងរកពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនិយាយសម្រាប់អ្នកជំនួញគ្រីស្ទាន។ ឥតឈប់ឈរ វាជាព្រេសបីជើង និងលូធើរាន កាតូលិក និងទាំងអស់ បាបទីស្ទដោយរាប់រយ ក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ ណាសារិន ធម្មយាត្រាបរិសុទ្ធ សេផរដេ អេតេនទីស្ទ ពួកគេ ម្នាក់ៗកំពុងព្យាយាមស្វែងរក... ឃើញទេ?

176 ឥឡូវនេះ នេះជារឿងដ៏គួរឲ្យចាប់អារម្មណ៍មួយ។ សូមកុំយកវាជាគោល លទ្ធិ ប៉ុន្តែ តើអ្នកយល់ពីអ្វីដែលបទគម្ពីរបាននិយាយថានឹងកើតឡើងនៅពេល នោះទេ? ពេលវេលាបានចប់ហើយ។ មើលទៅមានស្រីព្រហ្មចារីប្រាំពីរ ឬ ស្រី ព្រហ្មចារីដប់នាក់បានចេញទៅជួបកូនកំលោះ ហើយពាក់កណ្តាលនៃពួកគេមាន ប្រេងនៅក្នុងចង្កៀងពួកគេពាក់កណ្តាលមិនមាន។ នោះជាផ្នែកនៃរូបកាយដែល ស្លាប់ហើយនិងផ្នែកដែលនៅរស់។ អ្នកប្រាជ្ញទាំងប្រាំនាក់នៅពេលពួកគេ—ស្រែក ឡើងថា “មើលចុះ កូនកំលោះ...” ពួកគេទាំងអស់បានអុចចង្កៀង ឬ ភ្ញាក់ឡើង ហើយអុចចង្កៀងពួកគេសម្រាប់ពិធីមង្គលការ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលស្រីព្រហ្មចារី ល្ងង់បាននិយាយថា “សូមឲ្យយើងនូវប្រេងរបស់អ្នកខ្លះមកចង្កៀងរបស់យើងរលត់

ហើយ។ (ឃើញទេ?) សុំឱ្យប្រែងរបស់អ្នកមកយើងខ្លះមក។” ពួកគេបាននិយាយថា “មិនបានទេ យើងមានគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ខ្លួនយើងដែរ។ ទៅទិញ វាទៅ។” ពេលទៅទិញកូនកំលោះក៏មកដល់។

177 ពេលដែលការប្រកាសចេញទៅ រាជ្យក្រឹត្យនោះថា “កូនកំលោះយោងចុះមកហើយ” គ្រប់គ្នាចង់ទៅ ទៅជាប្រញាប់។ តើនោះមិនមែនជាម៉ោងដែលបានសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំងទេឬអី?

178 “អូ យើងចង់បានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” “យើងចង់បាននេះ នោះ ឬរៀនទៀត!” ប៉ុន្តែខណៈពេលដែលពួកគេទៅទិញវាកូនកំលោះបានមក។ អ្នកប្រាជ្ញបានចូលទៅ ហើយគេឈរនៅខាងក្រៅជាកន្លែងដែលត្រូវរង់ចាំ ហើយ សង្ឃឹកឆ្មើញ។

179 ខ្ញុំទទួលបានសំណួរដ៏ស្រស់ស្អាតនៅទីនេះដើម្បីទៅជាមួយរឿងនោះ៖ “តើអ្នកណាជាបុរសដែលពាក់អាវនោះចូលមក ដែលមិនមែនជាសម្លៀកបំពាក់រៀបការ?” ហើយសំណួរទាំងអស់ដែលទាក់ទងនឹងរឿងនោះ។

307. តើបុគ្គលគួរថ្វាយដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់ដល់បុគ្គល ឬគួរជាការងារគ្រីស្ទាន?

180 ប្រាកដណាស់គាត់គួរ។ គាត់គឺជាបុរសម្នាក់ដែលនឹងធ្វើការនោះ គឺជាគ្រីស្ទាន។

181 “បង់មួយភាគដប់ដល់បុគ្គលម្នាក់?” វាអាស្រ័យលើបុគ្គលនោះជានរណាឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ នៅក្នុងហេព្រើរ៧ ជាលើកដំបូងដែលដង្ហាយមួយភាគដប់ត្រូវបាននិយាយ—នៅក្នុងជំហរដែលយើង... រង់ចាំបន្តិច ខ្ញុំជឿថា សំណួរលេខពីរ។ អត់ទេ! អូ-ហ្ន៎ អត់ទេ! ដ្បិតបងប្រុស...បាននិយាយថា “សំណួរពីរសម្រាប់បងប្រុស ប្រាណហាំ។”

182 នៅពេលដែល...នៅក្នុងហេព្រើរជំពូកទី៧ នៅពេលដែលអ័ប្រាហាំ ត្រឡប់មកពីការកាប់សម្លាប់របស់ស្តេចវិញ បានជួបនឹងលោកម៉ិលគីស្សាដែក គាត់បានបង់មួយភាគដប់ដល់ទ្រង់។ នោះគឺលោកម៉ិលគីស្សាដែក ស្តេចសាឡើមដែលជាស្តេចនៃសន្តិភាព និងជាស្តេចនៃសេចក្តីសុចរិត ដែលគ្មាននរណាប្រកាសពីព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់។ ឃើញទេ?

183 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកបង់ដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់...ពិតជាកន្លែងដែលអ្នក
 ជំពាក់ដង្ហាយមួយភាគដប់ ដើម្បីឲ្យមានស្បៀងអាហារនៅក្នុងដំណាក់។ “ចូរនាំ
 យកដង្ហាយ១ភាគក្នុង១០ទាំងអស់មកដាក់ក្នុងឃ្លាំងចុះ នេះហើយជាព្រះបន្ទូល
 របស់ព្រះយេស៊ូវនៃពួកពលបរិវារ (នោះត្រូវទេ?) ហើយល្បួងលអញឥឡូវនេះជា
 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បើអញមិនបើកទ្វារស្ថានសួគ៌ ដើម្បីចាក់ព្រះពរមកលើឯង
 ដែលនឹងគ្មានកន្លែងល្មមទុកបានទេ។” ខ្ញុំជំរុញបុរសឬស្ត្រីណាដែលមិនមែនជា
 អ្នកបង់ដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់ដើម្បីទទួលយកវា។

184 ខ្ញុំអាចឈរនៅទីនេះរហូតដល់ព្រឹក ហើយប្រាប់អ្នកពីអ្វី បានកើតឡើង
 នៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញរឿងនោះ ហើយតើខ្ញុំស្ថិតក្នុងស្ថានភាពបែបណា។
 ប៉ុន្តែគ្រាន់តែស្មោះត្រង់តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ខ្ញុំបានបង់មួយភាគដប់។ ហើយ
 នៅពេលដែលខ្ញុំយកលុយរបស់ខ្ញុំពីព្រះវិហារនៅទីនេះឬពីយុទ្ធនាការរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ
 នឹងថ្វាយច្រើនជាង...នឹងផ្តល់ឱ្យ មួយភាគដប់។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងប្រគល់វា
 ទៅឲ្យអ្នកបម្រើព្រះ ហើយប្រគល់វាទៅឲ្យអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងទៀត។ បន្ទាប់មក
 នៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើមិនបាន នោះអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ គឺខ្ញុំបានរក្សាដប់ភាគរយនិង
 ថ្វាយព្រះកោសិបភាគរយ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលច្បាប់បានប្រាប់ខ្ញុំថា
 ខ្ញុំមិនអាច ធ្វើអីចឹង ខ្ញុំត្រូវតែយក... ហើយប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើ នោះត្រូវចោទប្រកាន់
 ទាំងអស់ បន្ទាប់មកខ្ញុំត្រូវយកនិងរំលងវាទៅក្នុងបេសកកម្មបរទេសនិងផ្សេងៗ
 ទៀត បន្ទាប់មកគ្រាន់តែយកប្រាក់ឈ្នួលពីមួយរយដុល្លារក្នុងមួយសប្តាហ៍ ហើយ
 ខ្ញុំបង់ មួយភាគដប់របស់ខ្ញុំពីនោះ។

185 បាទ មែនហើយ! ខ្ញុំជឿលើការថ្វាយមួយភាគដប់។ វាជាពរជ័យមួយរបស់
 ព្រះ បង្ហាញថាជាពរជ័យ។ អ្នកនិយាយថា “នោះជាគម្ពីរសញ្ញាចាស់។” វាជារបស់
 គម្ពីរសញ្ញាថ្មីផងដែរ! បាទ មែនហើយ!

**308. បងប្រុស ប្រាណហាំជាទីគោរព ប្រសិនបើទារកកើតមក...ក្រៅរង្វង់អាពាហ៍
 ពិពាហ៍តើកុមារនេះអាចត្រូវបានសង្គ្រោះឬចូលទៅក្នុងការលើកឡើងទៅ
 ស្ថានសួគ៌ឬទេ?**

186 186 បានសង្គ្រោះ? ហេតុអ្វីបានជាប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿថាក្មេងនោះអាចជា...
 កូនក្មេងមិនអាចជួយអ្វីពីការដែលបានធ្វើរួចហើយនោះទេ។ នោះជាការពិត។ ប៉ុន្តែ
 ខ្ញុំ...អំពីការនៅក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌...បានសង្គ្រោះ ខ្ញុំនឹងនិយាយថា

“បាទ។” ប៉ុន្តែនៅក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌វាគឺជាពូជដែលបានកំណត់ទុក ជាមុនដែលទៅនៅក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ហើយខ្ញុំមិនអាចជឿវាបាន ថាការជិតក្បត់គឺជាពូជដែលបានកំណត់ទុកជាមុន។ អ្នកយល់ទេ? ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿថាមនុស្សអាច—ទារកអាចត្រូវបានសង្គ្រោះ វាមិនមាន—គ្មានសិទ្ធិរបស់វា ផ្ទាល់។ វាជា អំពើអាក្រក់និងរឿងអសីលធម៌។

187 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ នៅពេលដែលទារកមួយបានកើតមក ជាពូជតិរច្ឆាន វាមិនអាចសូម្បីតែចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ដប់ ជំនាន់ បួនរយឆ្នាំជាង បណ្តាសានោះគឺអាក្រក់ដូច្នោះ។ ចូរគិតតែប៉ុណ្ណឹង។ ក្មេង ស្លូតត្រង់ វាជាចៅ ចៅទូត ចៅលូត ចៅលា ចៅ ចៅ ចៅ ចៅ ចៅ ចៅ ចៅ ចៅ គ្រាន់តែគិត ទារកជាចៅ ចៅទូត ចៅលូត ចៅលា ទាំងដប់មិនអាចសូម្បីតែចូលមកក្រុមជំនុំ របស់ព្រះ។ ត្រូវហើយ។

188 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ គ្មានអ្វីដែលរឹងមាំគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីអត់ទោសឱ្យអំពើបាប នោះទេ។ ឈាមនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់មិនបានអត់ទោសបាបទេ វាគ្របដណ្តប់ អំពើបាប។ ប៉ុន្តែព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានលះវា។ វាខុសគ្នា ឥឡូវនេះ។ ពេលណា ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទចូលមក វាខុសគ្នា។

309. បងប្រុស ប្រាណហាំ យើងចង់នៅជិតរាជ្យសាររបស់អ្នកតាមដែលអាចធ្វើ បាន។ តើយើងត្រូវផ្លាស់ទៅរដ្ឋអាវិហ្សណាឬ ជេហ្វីសាន់វិលឬ?

189 ធ្វើអ្វីដែលសាកសមនឹងខ្លួនអ្នក ទាំងមួយណាក៏ដោយ។ ខ្ញុំពិតជាស្រឡាញ់ អ្នក ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្នកទៅណា តើអ្នកធ្វើអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ជាដំបូន្មាន ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំ នឹងមក ជេហ្វីសាន់វិល។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងផ្លាស់ទីទោះយ៉ាងណា ខ្ញុំនឹងមកជួបជេ ហ្វី។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនៅទីនេះច្រើនជាងខ្ញុំនៅអាវិហ្សណា។ វាមិនអីទេ។

310. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើ—តើវាយឺតពេលក្នុងការផ្សាយទៅកាន់មនុស្សមាន បាបទៀតទេ?

190 អត់ទេ! អត់ទេ! កុំដាក់វាក្នុងចិត្ត បងប្អូន។ បន្តការសាងសង់ផ្ទះ។ បន្ត ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ គ្រាន់តែបន្តទៅមុខរហូតដល់អ្នកបានហៅ ទៅឆ្ងាយ។ ឃើញទេ?

311. សំណួរទីពីរ។ តើអ្នកដែលបានសង្គ្រោះត្រូវញែកខ្លួនចេញ ពីមនុស្សមាន បាបក្នុងការថ្វាយបង្គំ? គួរតែអ្នកដែលបានសង្គ្រោះនៅជាប់ដោយឡែកពី មនុស្សមានបាបក្នុងការថ្វាយបង្គំ?

191 ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកចង់មានន័យយ៉ាងណានោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានន័យថា មនុស្សមានបាប ដូចជានៅក្នុង... អ្នកថ្វាយបង្គំព្រះនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ គិតថាប្រសិនបើយើងធ្វើ របៀបដែលយើងនឹងមានព្រះវិហារ ព្រោះមនុស្សមាន បាបចូលមកក្នុងព្រះវិហារ ហើយអង្គុយនៅក្បែរគ្រីស្ទាន។ កុំបែកខ្ញែកខ្លួនឯងពី អ្វីៗក្រៅពីអំពើបាប មិនមែនជាមនុស្សមានបាបឡើយ។ ទទួលមនុស្សមានបាប ប្រសិនបើអ្នកអាច ប៉ុន្តែកុំធ្វើជាអ្នកទទួលអំពើបាបរបស់គាត់។

312. ប្រសិនបើប្រពន្ធដែលបានសង្គ្រោះបដិសេធខ្លួនឯងចំពោះប្តីរបស់នាង ប្រសិនបើគាត់ជា មនុស្សមានបាប?

192 អត់ទេ លោក! អត់ទេ បាទ! នោះជាប្តីរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងនាំគាត់ទៅឆ្ងាយពី ព្រះជាជាងដោយការធ្វើដូច្នោះ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ បងប្រុស បងស្រី។ អ្នកបាន រៀបការជាមួយគាត់ គាត់ជាប្តីរបស់អ្នក ហើយអ្នកជារបស់គាត់។

313. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើការលុបចោលអាពាហ៍ពិពាហ៍មានន័យដូចម្តេច? មានមនុស្សមានសេរីភាពក្នុងការរៀបការឬនេះគ្រាន់តែជាពាក្យមួយទៀត សម្រាប់ការលែងលះ? ខ្ញុំចង់បានព័ត៌មានខ្លះអំពីរឿងនេះ។

193 ប្រាកដណាស់ថាពួកគេបានរៀបការហើយ។ ដរាបណាគេទទួលពាក្យសច្ចា នោះ គឺគេរៀបការហើយ។ ដូចក្មេងប្រុស បើប្រុសសន្យាជាមួយស្រីថារៀបការ ជាមួយនាងក្រោមភាពស្មោះត្រង់ គាត់មានកាតព្វកិច្ចចំពោះក្មេងស្រីនោះ។ គាត់ ត្រូវល្អដូចរៀបការជាមួយនាង។ រឿងតែមួយគត់ដែលច្បាប់បានធ្វើ គឺផ្តល់ឱ្យអ្នក —នូវអីក៏យប់ត្រៃនៃសិទ្ធិក្នុងការរស់នៅជាមួយគ្នា ដើម្បីកុំឱ្យក្លាយជាច្បាប់ធម្មតា ប្តី និងប្រពន្ធ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលបុរសម្នាក់ប្រាប់ស្ត្រីម្នាក់ថា “ខ្ញុំនឹងរៀបការជាមួយ អ្នក អូនសម្លាញ់ ខ្ញុំនឹងយកអ្នកធ្វើជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។ នឹងយកអ្នក...?” គាត់ រៀបការរួចហើយ។

194 ពាក្យសច្ចារបស់អ្នកគឺពិសិដ្ឋ នោះហើយជាអ្វីដែលការរៀបការជាមួយអ្នក។ មិនមានគ្រូអធិប្បាយអាចរៀបការឱ្យអ្នក គ្មានចៅក្រម ឬគ្មានអ្វីផ្សេងទេ វាជារបស់ អ្នកផ្ទាល់ការស្បថចំពោះព្រះនិងបុរសនេះ។ ពេលអ្នកសន្យា អ្នកបានរៀបការ។

195 មើលចុះ។ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ នោះគឺ...? អ្នកនិយាយ ថា... អ្នកបាននិយាយថាអ្នកគ្រាន់តែឆ្លើយតាមគម្ពីរប៉ុណ្ណោះ។” តើអ្នកចង់បានបទ គម្ពីរលើរឿងហ្នឹងទេ? លើកដែរបស់អ្នកប្រសិនបើអ្នកចង់បាន។ ឥឡូវនេះ យើង មានប្រហែលប្រាំមួយឬប្រាំបីនាទី មិនអីទេ។

196 “យ៉ូសែប ប្តីរបស់នាង ជាមនុស្សសុចរិត ហៅគូដណ្តឹងថា ប្តីរួចហើយ)... យ៉ូសែប ប្តីរបស់នាង ជាមនុស្សសុចរិត គឺ ដោយពិចារណា ដើម្បីលែងលះនាង ជាសម្ងាត់ដោយប្រាជ្ញានេះ ប៉ុន្តែនៅពេលពួកគេនៅចំពោះមុខគ្នា នាងត្រូវបាន រកឃើញថាមានគឺកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ (ឃើញ?) ហើយទេវតារបស់ ព្រះអម្ចាស់បានលេចមកកាន់គាត់ក្នុងសុបិនមួយហើយនិយាយថា ‘យ៉ូសែប ជាកូនរបស់ដាវីឌអើយ កុំខ្លាចនឹងយកនាងម៉ារីធ្វើជា ភរិយារបស់អ្នកឡើយ។’” រៀបការរួចហើយ គាត់បានសន្យាជាមួយនាងរួចហើយ។

197 ហើយ...ហើយស្ត្រីតូច ប្រសិនបើអ្នកសន្យាថានឹងរៀបការជាមួយក្មេងប្រុស នោះ អ្នកគឺមានកាតព្វកិច្ចធ្វើវា។ ប្រសិនបើអ្នករៀបការជាមួយអ្នកដទៃបន្ទាប់ពី កាតព្វកិច្ចនោះ អ្នកនឹង ចាប់ពីពេលនេះតទៅ អ្នកនឹងរស់នៅក្នុងអំពើផិតក្បត់។ ហើយសូមកត់សម្គាល់ ដូចគ្នាចំពោះក្មេងប្រុសដែលសន្យាថារៀបការជាមួយ មនុស្សស្រី...

198 កុំធ្វើពាក្យសច្ចារបស់អ្នកចំពោះអ្នកណាម្នាក់ លើកតែអ្នកចង់នៅជាមួយវា។ សូមចាំថា មានព្រះគម្ពីរសម្រាប់វា។ យ៉ូសែបបានសន្យាថានឹងរៀបការជាមួយ ម៉ារី។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលរឿង នោះជា...

199 សូមអានច្បាប់គម្ពីរសញ្ញាចាស់អំពីរឿងនោះ។ ឃើញទេ? ច្បាប់សញ្ញាចាស់ បើអ្នកបានសន្យារៀបការជាមួយមនុស្សស្រី ហើយអ្នកបានរៀបការជាមួយ អ្នកផ្សេង វាបានប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ ហើយវាបានបោះអ្នកចេញពីជំរុំ។ បាទ មែនហើយ! អ្នកត្រូវរក្សាពាក្យសន្យារបស់អ្នកនៅពេលដែលអ្នកសន្យាជាមួយ មនុស្សស្រីនោះ។ នាងជានារាតូចដ៏ពិសិដ្ឋ ហើយនោះជាការនាំជីវិតកុមារមក ក្នុងពិភពលោកម្តងទៀត។ ដូច្នោះនៅពេលដែលអ្នកសន្យាជាមួយនាង អ្នកត្រូវតែ រៀបការជាមួយនាង។

314. តើវាយីតពេលទេសស្រាប់សេវាពន្ធនាគារនិងការងារបែបនេះសម្រាប់ការ ផ្តល់ទីបន្ទាល់ព្យាយាមជួយសង្គ្រោះព្រលឹង? ក៏គួរតែលក់ទាំងអស់ដែល ពួកគេមានឥឡូវនេះ ដ្បិតព្រះអម្ចាស់នឹងយាងមកឆាប់ៗនេះ?

200 មែនហើយ តើអ្នក—យ៉ាងម៉េច...ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនបាននិយាយអ្វីនឹងធ្វើឱ្យ អ្នកជឿដូចនោះទេ។ ខ្ញុំមានទេ? បើមានសូមអភ័យទោសផង! មិនមែនមានន័យ អញ្ចឹង...ឃើញទេ? កុំគ្រាន់តែសន្មត់រឿងទាំងនោះ។ រក្សាសិទ្ធិទៅបន្ត អធិប្បាយ មានកម្មវិធីសម្រាប់អ្នកជាប់គុក ទទួលគ្រប់គ្នា ហើយកុំ...

201 រកមើលនៅទីនេះ។ សេវនដេ អេតវនទីស្នូនៅទីនេះកាលពីមិនយូរប៉ុន្មាន កន្លងទៅប្រហែលហាសិប ឬហុកសិបឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានឃើញវានៅក្នុង *កាសែតនាំ សំបុត្រ* កាសែត (ខ្ញុំទទួលបានកន្លែងណាមួយនៅក្នុងប្រម៉ោយ) ដែលជាបំណែក ដ៏ធំនៃ *កាសែតនាំសំបុត្រ* កាសែត កន្លែងដែល ពួកគេបានបោះស្លាបចាស់ចេញ ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេត្រូវបានគេហៅថា មីលីវីតមុនពេលពួកគេក្លាយជាអ្នក កាន់សេវនដេ អេតវនទីស្នូ។ ហើយពួកគេមានសន្លឹកទាំងមូល នៅក្នុងក្រដាស *កាសែត* នៅទីនេះនៅ ប្រៀងគ្លីន រដ្ឋ កេនតាក់ ទីនោះដែលពួកគេទាំងអស់គ្នា លក់ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ពួកគេ និងបាន...ពួកគេបានកំណត់កាលបរិច្ឆេទជាក់លាក់ មួយ បានបង្ហាញដោយបទគម្ពីរ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់យាងមកនៅថ្ងៃនោះ ហើយបាន ឡើងទៅទីនោះហើយមានពិណនិងរបស់របររបស់គេ ហើយអង្គុយនៅលើភ្នំ។ ព្រឹកបន្ទាប់ចុះមក ទឹកសន្សើមបានយករាមទាំងអស់ធ្លាក់ចុះមក ហើយពួកគេចុះ មកដោយបរិហារក្បី។ ឃើញទេ? វាជាសាសនានិងរឿងរ៉ាវ។

202 អ្នកកុំជឿរឿងហ្នឹង។ ព្រះយេស៊ូវប្រហែលជាមិនយាងមកមួយរយឆ្នាំទេ។ ខ្ញុំ មិនដឹងថាទ្រង់យាងមកដល់ពេលណាទេ។ គ្មាននរណាដឹងថាទ្រង់យាងមក នៅពេលណាឡើយ! ប៉ុន្តែ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមបន្តផ្សព្វផ្សាយនិងធ្វើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ដែលខ្ញុំអាចរហូតដល់ទ្រង់យាងមក។ ប្រសិនបើទ្រង់មិននៅទីនេះថ្ងៃនេះទេ ខ្ញុំនឹង ស្វែងរកទ្រង់ថ្ងៃស្អែក។ ប្រសិនបើទ្រង់មិននៅទីនេះ... សប្តាហ៍នេះ ខ្ញុំនឹងស្វែងរក ទ្រង់សប្តាហ៍បន្ទាប់។ ប្រសិនបើទ្រង់មិននៅទីនេះក្នុងរយៈពេលដប់ឆ្នាំខាងមុខ ហើយខ្ញុំរស់នៅ ខ្ញុំនឹងស្វែងរក ទ្រង់នៅសាមសិបឆ្នាំបន្ទាប់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំនឹង នៅតែរកមើល។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាទេទ្រង់នឹងយាងមក ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់រស់នៅតាម

ព្រះបន្ទូលទ្រង់ហើយពិតចំពោះវាស្រ្តទ្រង់ ហើយរស់នៅដូចជាគ្រីស្ទាន ហើយ រង់ចាំការយាងមករបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ?

203 បន្តការផ្សព្វផ្សាយកម្មវិធីពន្ធនាគារ ធ្វើឱ្យអ្នកគ្រប់គ្នាបានសង្គ្រោះតាមដែល អ្នកអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់យាងមកដល់ពេលណាទេ គ្មាននរណាដឹង ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងនេះ មួយ។ នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់ អ្នក ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមិនព្យាយាមដាក់ការបកស្រាយរបស់អ្នក... មិនមែន បានចោលមនុស្សនេះទេ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ បងប្រុស បងស្រី ទោះជាអ្នកណា ក៏ដោយ។ វាមើលទៅដូចជាមាននរណាម្នាក់ចេញមកពីទីក្រុង ព្រោះវាស្ថិត—នៅ លើកាត ខ្ញុំគិតថា មកពីទីក្រុងជេនរ៉េ រដ្ឋ ខូឡូរ៉ាដូនិង... បាទ ភែកីក រដ្ឋ ខូឡូរ៉ាដូ។ ដូច្នោះវាប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់ផ្ញើវាតាមប្រៃសណីយ៍ ប៉ុន្តែនោះ—នោះគឺមិនអី ទេ។ ពួកគេ ប្រហែលជាទទួលបានកាសែត។

204 ប៉ុន្តែសូមចាំថា កុំផ្លាស់ប្តូរអ្វីឡើយ មានតែផ្លូវចេញពីអំពើបាបរបស់អ្នក ប៉ុណ្ណោះទៅភាពសុចរិត។ គ្រាន់តែបន្តការងាររបស់អ្នកទៅ នៅបន្តដូចធម្មតា។ អស់អ្នកដែលយល់យ៉ាងច្បាស់ សូមនិយាយថា “អាម៉ែន” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”។—អេដ។] ឃើញទេ? ធ្វើវាឥឡូវនេះ!

315. បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅក្នុងម៉ាថាយ ១២:៤០ វានិយាយថា “ដូចជា យ៉ូណាសគឺនៅក្នុង—ពោះរបស់ត្រីបាឡែន បីថ្ងៃបីយប់ ដូច្នោះកូនមនុស្សត្រូវ នៅបីថ្ងៃបីយប់នៅក្នុងស្នូលនៃផែនដី។” តើថ្ងៃនោះគេនិយាយយ៉ាងណា... ពីថ្ងៃនេះនិយាយថាទ្រង់ត្រូវបានគេដាក់ក្នុងផ្នូរនៅល្ងាចថ្ងៃសុក្រ ហើយបាន ក្រោកនៅថ្ងៃអាទិត្យ ព្រឹក ធ្វើបានតែពីរយប់មួយថ្ងៃ?

205 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ វាបាននិយាយថា “ដូចដែលវា” (អ្នក ឃើញទេ?) នៅក្នុងថ្ងៃដែលយ៉ូណាសនៅក្នុងពោះត្រីបីថ្ងៃបីយប់។ វាស្ថិតនៅក្នុង បីថ្ងៃនិងបីយប់ ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃបីយប់ ពីព្រោះអ្នកមិនអាចកុហកបទគម្ពីរ បានទេ។ ហោរាមានប្រសាសន៍ថា “ដ្បិតទ្រង់មិនទុកឲ្យព្រលឹងទូលបង្គំ នៅក្នុង ស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ទេ ក៏មិនព្រមឲ្យ អ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តី ពុករលួយដែរ។” ហើយភាពពុករលួយបានកំណត់នៅក្នុងរាងកាយមនុស្សនៅក្នុង ចិត្តសិបពីរម៉ោង ដែលជាបីថ្ងៃបីយប់។ ពេលខ្លះក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃបី យប់ដែល ទ្រង់ត្រូវយាងចេញពីផ្នូរ។

206 ដូច្នោះបីថ្ងៃបីយប់ មិនមែនមានន័យថាវាត្រូវតែពិតប្រាកដនោះទេ នោះ ជូនកាលក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃបីយប់នោះ។ ទ្រង់បានចេញមក ព្រោះទំនាយមិនអាច បំបែកបានទេ ថា... ទ្រង់មិនអាចមើលឃើញភាពពុករលួយទេ ហើយវានឹងរលួយ ប្រសិនបើទ្រង់នៅពិតប្រាកដនៅពេលនោះ។

316. បងប្រុស ប្រាណហាំ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់បានរៀបការហើយលែងលះ គ្នា (តើវា អាក្រក់ណាស់ ឃើញ ច្រើនម៉្លេះ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយអ្វី ប្រឆាំងមនុស្សទេ វាគឺនៅលើចិត្តរបស់មនុស្ស។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេ មានបញ្ហា។ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ មនុស្សធ្លាប់មិនគិតច្រើនអំពី រឿងនោះទេ វាមិនច្រើនទេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែស្រោបពិភពលោក។ ហើយមនុស្សបានអានសេចក្តីទាំងនេះក្នុងបទគម្ពីរ។ ហើយមនុស្ស អ្នក ជឿតាំងចេញមកមើលវា។ ហើយគេឃើញវា ហើយពួកគេស្មោះត្រង់។ ពួកគេចង់ដឹង។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំចង់ឆ្លើយវាដោយមានន័យ ច្រើនតាមដែលខ្ញុំអាចឲ្យអ្នកបាន។) —បានរៀបការហើយលែងលះ រួចក៏ រៀបការ ជាមួយនារីម្នាក់ទៀតដែលបានរៀបការនិងលែងលះគ្នាហើយ ទើបរៀបការជាមួយគាត់ ហើយអ្នកទាំងពីរនេះអាច—អាច...រៀបការនៅក្នុង ព្រះនេត្ររបស់ព្រះ...តើពួកគេអាច? តើអាចទាំងពីរ ឬមួយក្នុងចំនោម ពួកគេបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ដោយរបៀបណា?

207 យ៉ាងដូចម្តេចបាន? ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ។ សំណួរ គឺ “តើពួកគេអាចលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌បាន?” លែងលះគ្នា គ្រប់ភាគីបាន លែងលះគ្នា ពួកគេនីមួយៗមានដៃគូរបស់ពួកគេនៅរស់ បន្ទាប់មកពួកគេបាន រៀបការជាថ្មីម្តងទៀត ទាំងពីរបានរៀបការម្តងទៀត។ ហើយឥឡូវនេះ មួយដែល... ស្ត្រីម្នាក់នេះមានប្តីនៅរស់ បុរសនេះមានប្រពន្ធនៅរស់។ ហើយឥឡូវនេះពួកគេ មានកូនជាដើមហើយចង់មករកព្រះ។ តើពួកគេអាចចូលទៅក្នុងការលើកឡើង បានទេ? វានឹងស្រេចតែព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌។ ខ្ញុំមិនអាចឆ្លើយថា ឃើញទេ?

208 ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានឃើញរឿងមួយ។ ព្រះគម្ពីរបានមានបន្ទូលថា ពួកគេនឹងត្រូវហៅថា អ្នកផិតក្បត់។ ហើយព្រះគម្ពីរក៏បានចែងថា “អ្នកផិតក្បត់នឹងមិនចូលទៅក្នុងឆន្ទៈ ស្ថានសួគ៌ឡើយ។” នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាន។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹង វា គ្រាន់តែសម្លាប់ខ្ញុំក្នុងការនិយាយបែបនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ ប៉ុន្តែជា

អ្វីដែលព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំត្រូវតែនៅជាមួយរឿងនោះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាខុសទាំងអស់។ មានកន្លែងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...

209 ខ្ញុំមិនណែនាំអ្នកទេ។ សូមអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបទគម្ពីរមួយចំនួនតូច។ សូម សូមកុំ—កុំ—កុំ... ប្រសិនបើអ្នករស់នៅដោយរីករាយជាមួយប្តី រស់នៅដោយសប្បាយជាមួយប្រពន្ធ ចូរនៅដូចនោះ។ បានទេ? គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែសម្រាប់ ដោយសារតែខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថា កុំ—កុំចាកចេញពីកុមារតូចៗដែលគ្មានផ្ទះនិងអ្វីៗដូចនោះ។ ព្រះបានបង្កើតការផ្តល់សំណងនៅកន្លែងសម្រាប់មនុស្សដែល—ដែល—ដែលធ្វើខុស។ អ្នកចូរចាំថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលអំពីព្រះបាទដាវីឌ នៅពេលដែលទ្រង់ឃ្លាន ទ្រង់បានចូលទៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់ហើយបរិភោគនំប៉័ងតាំងទុក ដែលមានមានច្បាប់សម្រាប់តែសង្ឃប៉ុណ្ណោះ ហើយត្រូវបានគេរកឃើញថាគ្មានកំហុស។ សង្ឃក៏ប្រមាថថ្ងៃសប្តិហែរនៅថ្ងៃសប្តិហែរហើយគេរកឃើញថាគ្មានកំហុស ហើយអ្នកដែលធំជាងថ្ងៃយប់សម្រាកនៅទីនេះ។ ឃើញទេ? នៅទីនោះ... ខ្ញុំ... តោះ—សូមទុកវាថ្វាយព្រះជាម្ចាស់ ហើយបន្តទៅមុខ ហើយរស់នៅតាមរបៀបដែលអ្នក...គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែរស់នៅសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទឡូរ៉េនេះ។

210 តោះយើងមើល ប្រហែលជាមានឱកាសដែលអ្នកចូលបាន។ កុំធ្វើ...កំហុសពីរមិនអាចកែមួយបានឡើយ។ គ្រាន់តែបន្តនិងរស់នៅតាមរបៀបរបស់អ្នក។ គឺប្រសិនបើអ្នកជា—ប្រសិនបើអ្នកសប្បាយចិត្តជាមួយគ្នា។ អ្នកប្រហែលជាមានដៃគូខុស។ ខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងមួយនេះ៖ ប្រសិនបើអ្នកមានដៃគូខុស ក្នុងប្រពន្ធនេះ ក្នុងជីវិតនេះ អ្នកនឹងមិនមានវានៅក្នុងអ្នកផ្សេងឡើយ។ កំហុសទាំងអស់ នឹងត្រូវបានធ្វើឱ្យត្រឹមត្រូវ។

3:17. តើអ្នកជឿទាំងអស់ដែលបានកើតជាថ្មីនឹងទៅនៅក្នុងការលើកឡើងដែរឬទេ?

211 អត់ទេ គ្រាន់តែជាអ្នកដែលនៅសល់ គ្រាន់តែជាអ្នកដែលនៅសល់មិនមែនអ្នកជឿទាំងអស់ដែលបានកើតជាថ្មីនោះទេ។ គម្ពីរបានចែងថា “ហើយអ្នកស្លាប់ឯទៀតក៏មិនរស់ក្នុងគ្រាមួយពាន់ឆ្នាំដែរ” បន្ទាប់មក ពួកគេត្រូវបានចិញ្ចឹមនិងបំបែកចេញ ចៀមចេញពីពពែ។ មិនទាំងអស់ដែលបានកើតម្តងទៀតនឹងចូលទៅក្នុង...យោងទៅតាមបទគម្ពីរ។

318. តើអ្វីជាកសុភាពដែលថាមនុស្សម្នាក់ពិតជាពោរពេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?

212 យ៉ូហាន ១៤:២៦: ទ្រង់នឹង... “នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក (ឃើញទេ?) ទ្រង់នឹងបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីដែលនឹងមកដល់។” ឃើញទេ? ទ្រង់នឹង...គាត់នឹងធ្វើឱ្យល្អឥតខ្ចោះ: “មនុស្សបង្កើត” នឹងមិនធ្វើវាទេ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ នៅពេលដែលទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូរមក ទ្រង់នឹងសម្តែងអង្គទ្រង់នៅក្នុងអ្នកជាមួយនឹងបទគម្ពីរ។ ហើយនោះគឺជាទីសំគាល់ពិតដែលថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅក្នុងអ្នក ពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូល។

213 មើលឥឡូវ! ចុះបើអ្នកនិយាយភាសាដទៃ? ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់សួរអ្នក។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅពេលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ។ ហើយចុះបើអ្នកនិយាយដោយភាសាដទៃ លោកឡើងចុះ ស្រែក និង អ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយបន្ទាប់មកមកឯព្រះបន្ទូល ហើយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ...បង្ហាញដល់អ្នកដោយបទគម្ពីរដូចដែលខ្ញុំមាន ថាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយប្រើ ចំណងជើងនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺពិតជាការយល់ខុសនៅក្នុងបទគម្ពីរ គ្មាននរណាម្នាក់ធ្លាប់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដូចនោះទេ ហើយអ្នកបន្តទៅមុខទៀតទោះជាយ៉ាងណា? តើអ្នកអាចប្រាប់ខ្ញុំថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក ធ្វើរឿងបែបនេះទេ? តើវាអាចបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ខ្លួនដោយរបៀបណា?

214 នៅពេលដែលខ្ញុំបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីដែលត្រូវកើតឡើងនៅក្នុងថ្ងៃនេះ: ថាកូនមនុស្សត្រូវបើកសម្តែងអង្គទ្រង់យ៉ាងម៉េច និងអ្វីដែលទ្រង់ត្រូវធ្វើ និងបទគម្ពីរទាំងនេះទាំងអស់ដែលមានឥឡូវនេះ: ហើយបន្ទាប់មកឃើញទ្រង់យាងចុះមកសម្តែងវា ហើយអ្នកព្យួរសិទ្ធិលើនិកាយមួយហើយនិយាយថាអ្នកបានកើតជាថ្មីទេ? តើអ្នកអាចយល់អំពីវាបានទេ?

215 តើខ្ញុំអាចប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំថាខ្ញុំស្រឡាញ់នាង ហើយ—និងមានណាត់ជាមួយនឹងស្ត្រីផ្សេងទៀត រត់ជុំវិញ ហើយប្រាប់នាងចេញពីចិត្តថាខ្ញុំស្រឡាញ់នាង? តើអ្នកគិតថានោះជាស្នេហាពិតទេ? តើនាងអាចប្រាប់ខ្ញុំថានាងស្រឡាញ់ខ្ញុំ ហើយខណៈពេលនេះ ខ្ញុំចេញទៅ ហើយនាងរត់ទៅជាមួយបុរសផ្សេង?

216 នោះហើយជាអ្វីដែលអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើចំពោះ... អ្នកស្គាល់ព្រះគម្ពីរនៅ ទីនោះ របៀបដែលទ្រង់មានបន្ទូល និងាយ... អ៊ីស្រាអែល បាននិយាយថា “អ្នក បានញែកអរវយវៈរបស់អ្នកដាច់ពីគ្នាហើយបានចាប់យកនៅក្នុងគ្រប់បុរសដែល មក ហើយអ្នកបានយកផ្នែកមួយនៃអំពើសហាយស្មន់ជាមួយនឹងអញ ហើយ អញនឹងលែងអ្នករាល់គ្នាក្នុងការលែងលះ។” ពិតប្រាកដណាស់! តើនោះជាអ្វី? អ្នកកំពុងប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់នឹងរូបកាយរបស់អ្នក។ ហើយនៅពេលដែលស្រ្តី ចេញទៅរស់នៅជាមួយនឹងបុរសម្នាក់ទៀត ឬបុរសជាមួយស្រ្តីផ្សេង ពេលរៀបការ ជាមួយគេ ពួកគេធ្វើឲ្យសាច់ខ្លួនគេសៅហ្មង។ ហើយនៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់ និយាយថាគាត់ជាគ្រីស្ទានហើយនឹងពិតជាបដិសេធបទគម្ពីរថាមិនត្រឹមត្រូវ គាត់ បានប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ប្រឆាំងនឹងព្រះរាងកាយដែលគាត់អះអាងថានៅក្នុង។ ឃើញទេ? ដូច្នេះវាជាសញ្ញាសម្គាល់នៃមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ មានច្រើនណាស់ដែល នឹងបញ្ឆោតអ្នកជ្រើសតាំងប្រសិនបើអាចធ្វើទៅបាន។

319. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើវា—មិនអីទេឬសម្រាប់កូនតូចពាក់ ខោខ្លីនិងបែប ខ្លី?

217 តើក្មេងប៉ុណ្ណា? សូមឲ្យអ្នកធ្វើជាអ្នកវិនិច្ឆ័យរឿងនោះ ប្រសិនបើអ្នកជា គ្រីស្ទាន។ ក្មេងស្រីតូច ឬក្មេងប្រុសតូចណាមួយ ខ្ញុំស្រមៃ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ខ្ញុំ... គ្រាន់តែអ្វីដែលខ្ញុំដឹង ព្រះគម្ពីរបានចែងថា វាជាការគួរស្អប់ខ្ពើមសម្រាប់ស្រ្តីដែល ស្លៀកពាក់ សម្លៀកបំពាក់—ដែលទាក់ទងនឹងបុរស។ ឃើញទេ? “ស្រ្តីម្នាក់” មិនបាននិយាយថា “កូនក្មេង។” ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែ... អ្នកគ្រាន់តែធ្វើឱ្យ សមនឹងខ្លួនអ្នកអំពីរឿងនោះ ខ្ញុំ... ដ្បិតផ្នែករបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនឃើញអ្វីខុសជាមួយ ក្មេងប្រុសតូច ក្មេងស្រីតូចឬអាយុបួនប្រាំឆ្នាំជាមួយ... នៅពេលដែលពួកគេនៅ តូចៗ អ្នកដឹងពីរបៀបខ្ញុំមានន័យហើយ ពួកគេរត់ជុំវិញទីនោះក្នុងទីធ្លា។ ប្រសិនបើ នាងពាក់ អ្វីអ្នកហៅថាខោខ្លីឬអ្វីក៏ដោយ គឺជាក្មេងតូចបន្តិច ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនឃើញខុស អ្វីសោះជាមួយវា។ ប្រហែល...

218 ឃើញទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលព្រះបន្ទូលមានបន្ទូល។ វាជាការគួរ ស្អប់ខ្ពើម សម្រាប់ស្រ្តីស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលទាក់ទងនឹងបុរស។

320. តើយើងមកជុំគ្នានៅកន្លែងណា? ហើយអ្នកបាននិយាយថាទៅប្រមូលផ្តុំគ្នា នៅលើត្រែ។

219 ខ្ញុំជឿថា អ្នកអត់ទោស បងស្រី មិនថាជាអ្នកណាក៏ដោយ អ្នក—អ្នកខុស នៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយថា ប្រមូលផ្តុំគ្នានៅលើត្រែទេ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា អ៊ីស្រាអែលបានប្រមូលផ្តុំនៅលើត្រែ មិនមែនកូនក្រមុំសាសន៍ដទៃទេ។ ទេ ទេ! ត្រែ ការបន្លឺសំឡេងត្រែប្រាំពីរគឺដើម្បីប្រមូលអ៊ីស្រាអែល (តើមានប៉ុន្មាននាក់ដឹងរឿង នោះ?) ពីគ្រប់ទិសទី... បាទ មិនមែន... អត់ទេ ទេ! អូ-ហូ! ទេ អត់ទេ—មិនមែន —មិនមែនអ៊ីស្រាអែលទេ។ ដូច្នោះ វាមិនមែនអញ្ចឹងទេ... យើងមិនប្រមូលផ្តុំនៅលើ ត្រែទេ។ ជាមួយ—នៅ—កូនក្រមុំមិនទេ។ ត្រែមកក្រោយបុណ្យនៃ ពេនទីកុស្ត។ ឃើញទេ? ហើយការលើកឡើងមក... ហើយនោះ... មិនមែនសំណួរឥឡូវនេះទេ។

321. បងប្រុស ប្រាណហាំ ប្រសិនបើអ្នកមានពេល សូមពន្យល់ម៉ាថាយ ១០:៤១។ ខ្ញុំចង់ដឹងថាអ្វីជាង្វាន់របស់ហោរា?

220 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលទទួលហោរាក្នុងនាម ហោរា ទទួលរង្វាន់ពីហោរា។” រង្វាន់របស់ហោរាគឺត្រូវតែមិត្តម្នាក់ជាមួយហោរា។ អ្នកណាទទួលមនុស្សសុចរិតនៅក្នុងនាមមនុស្សសុចរិត ទទួលរង្វាន់ពីមនុស្ស សុចរិត។ តើត្រូវទេ? ហើយប្រសិនបើពួកគេចង់ដឹងថាអ្វីជាង្វាន់របស់ហោរានោះ គឺដើម្បីក្លាយជាមិត្តនឹងហោរា។ ឃើញទេ? នោះជារង្វាន់។ គាត់ជាមិត្តរបស់អ្នក។

221 ដូចស្រ្តី ស៊ូណាមមីត វាអាចមានប្រយោជន៍នៅពេលណាមួយ។ ឃើញទេ? វា បានធ្វើជាមួយនាង។ ឃើញទេ? មើលអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។

អូ ខ្ញុំអើយ! ឥឡូវនេះ យើង... ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវបញ្ចប់ហើយ មិត្តអើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ មិនចង់ធ្វើវាទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមើលទៅទីនេះ គ្រាន់តែមើលអ្វី រាប់រយ។ [បងប្រុស ម្នាក់និយាយថា “បន្តទៅបងប្រុស។”—អដង្ស] អត់ទេ! ប៉ុន្តែ—ខ្ញុំដឹងប៉ុន្តែ... ខ្ញុំ —ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកនិយាយបែបហ្នឹង ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងគិតពីអ្នកទាំងនេះ ដែលបើកបរ រាប់រយម៉ាយល៍នៅយប់នេះនៅឡើយ។ ខ្ញុំ ពួកគេគ្រាន់តែ... មានច្រើនណាស់នៅ ទីនោះ ខ្ញុំ...

322. បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់ដឹងអំពីសហស្សវត្សរ៍។ តើវាបន្ទាប់ពី ពិធីដល់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍ ឬ—ឬវានៅលើផែនដី អំពីអ្វីទាំងអស់ពីវា។ ខ្ញុំ —មិនយល់អំពីវាទេ។

222 មែនហើយ បងប្រុស ឬបងស្រី វាពិបាកសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការយល់វា ខ្លួនខ្ញុំ ផ្ទាល់។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំអាចនិយាយបានតែមួយគត់គឺថា ពិធីជប់លៀងអាពាហ៍ ពិពាហ៍មកមុនសហស្សវត្សរ៍។

223 ឥឡូវនេះ ឃើញ មាននរណាម្នាក់ ខ្ញុំដឹងថាកន្លែងណាមួយនៅទីនេះមាន សំណួរមួយ។ នៅលើនោះ ដែលបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកគឺជា—អ្នកខុសលើចិត្តសិបសប្តាហ៍នៃដានីយ៉ែល។ វានឹងនៅតែមានចិត្តសិបសប្តាហ៍ ទៀត។” អត់ទេ ព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ហើយទាយ ហើយនៅកណ្តាលនៃ ចិត្តសិបសប្តាហ៍ ចិត្តសិបសប្តាហ៍ ដែលមានរយៈពេលប្រាំពីរឆ្នាំ ទ្រង់នឹង—ទ្រង់ ត្រូវកាត់ចេញពីចំណោមមនុស្សរស់ហើយធ្វើយញ្ញបូជា។ មនុស្សជាច្រើនចង់ចាំ វា? មិនអីទេ។ តើព្រះយេស៊ូវបានអធិប្បាយប៉ុន្មានឆ្នាំ ព្រះមេស៊ី? បីឆ្នាំនិងកន្លះ។ បន្ទាប់មកនៅតែមានបីនិងកន្លះទៀតបានកំណត់។

224 ហើយនៅក្នុងវិវរណៈជំពូកទី ១១ ហោរាទាំងពីរនេះ គឺពួកគេទាយមួយពាន់ពីរ រយហុកសិបថ្ងៃ។ បីនិងមួយឆ្នាំកន្លះនៅតែបានសន្យានឹងអ៊ីស្រាអែលនៅពេល ដែលកូនក្រមុំសាសន៍ដទៃបានទៅបាត់។ តើមានប៉ុន្មាននាក់យល់ឥឡូវនេះ? ឃើញទេ? មិនអីទេ មិនអីទេ។

323. នេះគឺជា... ខ្ញុំមានបញ្ហាអាហារថ្ងៃត្រង់ និងបម្រើការក្នុងវិទ្យាល័យកុមារ ធ្វើភាគច្រើន។ តាំងពីចូលមកក្នុងពន្លឺ ខ្ញុំ បានយកម៉ាស៊ីនបោះបាល់និង (ប្រអប់កំសាន្ត ពួកគេមាន) ប្រអប់ដេចេញ។ ក្មេងៗដក់បារីហើយពួកគេ ចង់បានតន្ត្រីរ៉ឺកនិងរ៉ូល—នៅលើវិទ្យុ។ ខ្ញុំបើកតែបួនម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ។ ខ្ញុំ អត់—ខ្ញុំមិនប្រកាន់ការដក់បារី ឬផឹកស្រាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបារម្ភ ក្នុងការកាន់កាប់ កន្លែង។

225 អ្នកដឹងទេ នោះជាបញ្ហា។ ឃើញទេ? រឿងរបស់វាគឺថាអ្នកគឺជា—អ្នកគឺ... ប្រហែលជាត្រូវរកប្រាក់ចិញ្ចឹមជីវិត។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាវានឹងទៅយ៉ាងណាសម្រាប់ ខ្ញុំ? នោះធ្វើឱ្យខ្ញុំភ័យខ្លាំងណាស់ខ្ញុំមិនអាច... ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—នោះ... អ្នកប្រហែលជាអាច ដាក់វាបាន ប៉ុន្តែក្រុមតូចមួយនៃ “រឺកគឺ” នៅទីនោះបន្តដូចនោះ ហើយ “រឺយឺតតាស” ខ្ញុំបាន—ខ្ញុំនឹង—វានឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំឆ្ងល់។ ឃើញទេ?

226 ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ប្រសិនបើវាជារបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វី។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកឈប់វាឬចេញពីទីនេះ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំនឹងដំណើរការ

ប្រភេទត្រឹមត្រូវនៅ កន្លែងនោះមិនអញ្ចឹងទេមិនបើកទាំងអស់។ ប៉ុន្តែអ្នកបើអ្នក ត្រូវធ្វើវាដើម្បីចិញ្ចឹមជីវិត ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នកខ្វល់ទេ បងប្រុសឬប្អូនស្រី។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថា វាពិបាកក្នុងការនិយាយរឿងទាំងនេះ ប៉ុន្តែនោះ—នោះគ្រាន់តែ...វាមិនត្រឹមត្រូវទេ (អ្នកឃើញទេ?) ព្រោះវាមើលទៅ ដូចជាប្រភេទ...

227 ដូចជានរណាម្នាក់បាននិយាយនៅព្រឹកនេះអំពីការស្លៀកពាក់របស់ស្ត្រីយើង ការស្លៀកពាក់ខ្លីណាស់ ស្ត្រីវ័យចំណាស់របស់យើង គឺជាគំរូអាក្រក់ដល់ក្មេងៗ ស្ត្រី។ ខ្ញុំគិតថាត្រូវដែរ។ អ្នកឃើញទេ?

228 ហើយខ្ញុំក៏គិតដូចគ្នាដែរ។ នៅពេលដែលពួកគេឃើញអ្នកនៅទីនោះជាកន្លែង មានការជក់បារី និងការបន្តទាំងអស់នេះគឺ ហើយដឹងពីទីបន្ទាល់របស់អ្នក និង ការជេរប្រទេចនេះនិង— និងការប្រមូលផ្តុំគ្នាជុំវិញពួកគេ កុមារតូចៗបែបនេះ និង ពួកគេបន្តបែបនេះ ហើយអ្នកមិននិយាយអ្វីអំពីវា វាជារឿងអាក្រក់ រឿងនៅលើ ទីបន្ទាល់របស់អ្នក។ អ្នកធ្វើអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំអ្នក។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះនឹង ដឹកនាំអ្នកទៅកាន់ផ្លូវត្រូវ។

324. ប្រសិនបើ (ខ្សាច់...) ការឈរតម្រង់ជួរដើម្បីចូលព្រះវិហារគ្រាន់តែជាការ ចងចាំមួយ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើយើងមិនទៅតាមរយៈគ្រា ទុក្ខវេទនា? តើយើងត្រូវបាន—គេមើលឃើញ...រងទុក្ខ...ដូចគ្នាឬ? បើយើង មិនឃើញ...

ឃើញទេ? ខ្ញុំ...សំណួរនេះគឺប្រហែលជាបែបនេះ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រញាប់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនគួរធ្វើបែបនេះទេ។ គួរតែដាក់របស់ទាំងនេះទៅវិញ ព្រោះមានកន្លែង មួយដែលអ្នក អាចនៅលើវាមួយម៉ោង (ឃើញទេ?) ហើយវាគ្រាន់តែហែកវាចុះ។ ខ្ញុំ នឹង—ខ្ញុំនឹងឈប់។

229 មើល។ មនុស្សចង់និយាយបែបនេះ ដោយគិតថា—ពួកគេ ក្រុមជំនុំនឹងជួប ទុក្ខវេទនា។ ឃើញទេ? វានឹងមិន វាមិនអាច (ឃើញទេ?) ព្រោះវាត្រូវបានប្រោស លោះរួចហើយ។

230 ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំ ដែលជា—អ្នកជឿបន្ទាប់បន្សំដូចជាទុក្ខ គាត់នឹងទៅ ឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា (ឃើញទេ?) ហើយបានសង្គ្រោះដូចជាភ្លើងឆេះ។ ល្អ អេបានឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ដោយបានលើកពីលើវាចេញមកជាមួយបាំដែល

បានបំពុលផែនដីម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ឡុកបានចេញមកក្រៅ កូនស្រីបានដេកជាមួយគាត់ ហើយបង្កើតកូនដោយកូនស្រីរបស់គាត់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអំប្រាហាំបានបង្កើតពូជពង្សាជវង្ស បង្កើតពូជនៃការសន្យា។ ហេណុកបានទៅកាន់សិរីល្អក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ដោយគ្រាន់តែដើរឡើងទៅផ្ទះ។ គាត់មិនដែលឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនាទេ។ អ្នកឃើញទេ?

231 ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? វាមិនមែនទេ ព្រះគម្ពីរមិនអាចតាមប្រភេទមួយ... ហើយប្រភេទមិនអាចបរាជ័យបានទេ។ ឃើញទេ? វាមិនទាយថាកូនក្រមុំ... ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំនឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនាទេ។

232 ឥឡូវនេះ មនុស្សនិយាយថា “ចុះយ៉ាងណាចំពោះពួកបរិសុទ្ធសម័យដើម?” នោះគឺជាការផ្លាស់ប្តូរសម័យកាល។ នោះគឺស្ថិតនៅក្រោមការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញដែលបើអ្នកនៅទីនេះដើម្បីស្តាប់សម័យក្រុមជំនុំនេះ និងដើម្បីមើលពីរបៀបដែលពួកគេចេញទៅចូលទៅក្នុងភាពងងឹតនោះហើយត្រូវតែធ្វើវា បន្ទាប់មកវាបង្ហាញថាពួកគេនៅឯណាត្រូវតែទទួលយកការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញនោះ ពីព្រោះម្នាក់ៗនៃសម័យកាលក្រុមជំនុំអ្វីគ្រប់យ៉ាងចាប់ផ្តើមបង្ហាញថាពួកគេបានងងឹតទៅដិតទៅរហូតដល់ពួកគេទីបំផុតបានទៅកន្លែងមួយដែលគេបដិសេធព្រះនាមទ្រង់ ហើយបានរើសឈ្មោះមួយផ្សេងទៀតដែលពួកគេបានរស់នៅនិងបានស្លាប់ សាឌីស។ ហើយបន្ទាប់មកវាចេញមក ធាទេវ៉ា និងសារឌីស ហើយចេញមក បន្ទាប់មកវាចាប់ផ្តើមចេញមក ហ្វីឡាដែលហ្វៀជាដើម ហើយបន្ទាប់មកដល់ម៉ោងពីការហៅចេញរបស់កូនក្រមុំ ដែលត្រូវរួចផុតពីសេចក្តីអាក្រក់ទាំងអស់។ វារាប់ថាសក្តិសមដើម្បីគេចផុតពីការអាក្រក់និងសេចក្តីក្រោធទាំងអស់ដែលនឹងមកដល់នៅលើផែនដីនេះ ដើម្បីអោយអ្នកត្រូវបានគោរពថាសក្តិសមដើម្បីគេចចេញពីវា មិនមែនឆ្លងកាត់វាទេ គឺគេចចេញ។ ឃើញទេ? យល់អត់អ្នកទាំងអស់គ្នា? ឃើញទេ?

233 ក្រុមជំនុំមិនក្តៅមិនត្រជាក់ អ្វីក្រៅពីអ្នកជ្រើសតាំងជាកូនក្រមុំនឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។ ពួកគេនឹងមិនលើកឡើងទេ។ ការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញលើកទីមួយ: “អ្នកស្លាប់ដែលនៅសល់មិនបានរស់ក្នុងគ្រាមួយពាន់ឆ្នាំទេ” គ្រាន់តែជាកូនក្រមុំដែលបានកំណត់ទុកជាមុន កំណត់ទុកជាមុន កូនក្រមុំជ្រើសតាំង ជាការជ្រើសតាំងរបស់ព្រះ។ “តើនេះជាអ្នកណា បងប្រុស ប្រាណហាំ?” ខ្ញុំមិនស្គាល់ទេ។

ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់បានទេ ថាអ្នកនោះជានរណា ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាវានឹងទៅទីនោះ ពីព្រោះ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថាពួកគេនឹងទៅ។ ឃើញទេ? ពួកគេជាអ្នកដែលនឹង ឡើងពីគ្រាទុក្ខវេទនា ប៉ុន្តែ ពួកគេដែលនៅសល់នឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ចុះទៅ ហើយអ្វីៗទាំងអស់នឹងត្រូវសម្លាប់មុនសហស្សវត្សរ៍។ បន្ទាប់មក— មនុស្សសុចរិត នឹងចេញមកក្នុងសហស្សវត្សរ៍ ហើយរស់នៅមួយពាន់ឆ្នាំ។

234 ហើយបន្ទាប់ពីមួយពាន់ឆ្នាំបណ្តឹងសង្ឃឹមស្វែងរកការជំនុំជំរះបានមកដល់ ហើយ បន្ទាប់មកមនុស្សស្លាប់ ទាំងត្រូវនិងខុសត្រូវបានរស់ឡើងវិញ។ ហើយសៀវភៅត្រូវ បានបើក ហើយសៀវភៅជីវិតបានបើក ហើយសៀវភៅពួកបរិសុទ្ធ ភរិយា និងស្វាមី អង្គុយចុះនិងជំនុំជំរះផែនដី។ ហើយនៅទីនោះវាបានកើតឡើងដើម្បីនិយាយថា: “ហើយទ្រង់នឹងជំនុំជំរះគ្រប់ជាតិសាសន៍ដោយដំបងដែក។” ប្រជាជាតិទាំងអស់ នឹងឈរនៅចំពោះទ្រង់នៅទីនោះ ហើយទ្រង់នឹងជំនុំជំរះពួកគេជាមួយនឹងដំបង ដែក។ ទ្រង់នឹងព្រែកចៀមចេញពីពពែ ហើយនិយាយទៅ ពពែថា “ចាកចេញ” និង ហូងចៀមថា “ចូលមក អ្នករាល់គ្នាបានពរពីព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ។”

235 ឥឡូវនេះ នឹងមានការប្រជុំជំរុំមួយនៃពួកបរិសុទ្ធនៅលើ ទទឹងនៃផែនដី។ ហើយសាតាំងត្រូវបានដោះលែងចេញពីគុករបស់វាហើយទៅ ធ្វើសង្គ្រាមម្តង ទៀតជាមួយពួកបរិសុទ្ធ គឺពិតជាអ្វីដែលវាបានធ្វើនៅក្នុងសិរីល្អចាប់ផ្តើមជាមួយ។ ហើយបន្ទាប់មកព្រះបានបង្ករក្លៀងក្លើងនិងស្ថាន់ជំរះចេញពីស្ថានសួគ៌ ហើយផែនដី ទាំងមូលត្រូវបានដកចេញដូចជា... វាគ្រាន់តែឆេះនិងបំផ្លាញចោល។ ហើយគ្មាន សមុទ្រទៀតទេ គ្មានទឹកទៀតទេ ហើយក៏គ្មានអ្វីនៅសល់ទៀតដែរ។ ភ្នំភ្លើងនឹង បាញ់ហើយផ្ទុះឡើង ហើយអ្វីៗទាំងមូល...

236 “ហើយខ្ញុំបានឃើញស្ថានសួគ៌ថ្មីនិងផែនដីថ្មី: ដ្បិតស្ថានសួគ៌ដំបូងហើយ ផែនដីដំបូងបានកន្លងផុតទៅ ហើយក៏គ្មានសមុទ្រទៀតដែរ។ ខ្ញុំ យ៉ូហាន បានឃើញទីក្រុងបរិសុទ្ធចុះពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌ជាកូនក្រមុំតុបតែងសម្រាប់ ស្វាមីរបស់នាង។” ចងចាំវាទេ? ហើយនៅក្នុងកូនក្រមុំនេះ... “មើលចុះ រោង ឧបោសថរបស់ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយមនុស្ស” ហើយព្រះជាម្ចាស់នឹងគង់នៅ ជាមួយពួកគេនៅលើរាងពីរ៉ាមីតទីក្រុងមួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយការ៉េ។ ហើយនៅក្នុង កំពូលនៃទីក្រុងនឹងមានពន្លឺ។ អាម៉ែន!

អូ ទីក្រុងនោះនៅលើភ្នំស៊ីយ៉ូន
 ជាមនុស្សចម្លែក តែខ្ញុំនៅតែស្រលាញ់វា។
 ខ្ញុំនឹងជួបអ្នកក្នុងវ័យរបស់ពួកគេ
 នៅពេលដែលខ្ញុំទៅដល់ទីក្រុងនោះនៅលើភ្នំ។

237 នៅលើកំពូលភ្នំស៊ីយ៉ូននឹងមានកូនចៀមអង្គុយ។ ហើយទីក្រុងនឹងមិនត្រូវការ
 ពន្លឺទេ ដ្បិតកូនចៀមគឺជាពន្លឺរបស់វា។ ហើយនៅពីលើកូនចៀមនឹងមានព្រះវរបិតា
 ដែលជាទ្វីប្រាស ព្រះជាម្ចាស់ ជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ ភាពអស់កល្បជានិច្ច ពន្លឺដែល
 នឹងភ្លឺនៅពីលើបល្ល័ង្ក។ ហើយព្រះយេស៊ូវនឹងមិននៅលើបល្ល័ង្ករបស់ព្រះបិតាទ្រង់
 ទេ ទ្រង់នឹងនៅលើបល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់។ ហើយព្រះបិតានឹងសណ្ឋិតលើព្រះរាជបុត្រា
 ដែលព្រះវរបិតា និងព្រះរាជបុត្រានឹងមានតែមួយ។ “ហើយខណៈពេលដែល
 ពួកគេ។ កំពុងនិយាយ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយ។ មុននឹងគេអាចគិតបាន ខ្ញុំគិតសម្រាប់
 ពួកគេ។” ត្រូវហើយ។

238 ហើយព្រះយេស៊ូវនឹងប្រព្រឹត្តិវិញ្ញាណយុគសម័យដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ទៅជា...ដ៏
 ល្អឥតខ្ចោះ ព្រះដ៏មានព្រះជន្មគង់នៅ ដែលទ្រង់បានប្រោសលោះហើយថ្វាយ
 ដល់ព្រះវរបិតា។ តើត្រូវទេ? នឹងបែរទៅរកព្រះជាព្រះវរបិតា ដែលជាវិញ្ញាណ
 មិនមែនជាមនុស្សទេ គឺជាវិញ្ញាណ។ ធម្មជាតិទាំងអស់នៃសេចក្តីល្អដែលប្រមូល
 ផ្គុំគ្នា នោះគឺជាព្រះ។ ហើយនៅក្នុងសេចក្តីល្អ...ឥឡូវនេះ អ្វីដែលបង្ខូចពីការល្អ
 គឺអាក្រក់ នោះគឺជានគររបស់សាតាំង។ របស់ល្អទាំងអស់ជារបស់ព្រះជាម្ចាស់។
 អំពីអាក្រក់ទាំងអស់ជារបស់...

239 ហើយបន្ទាប់មកព្រះបានក្លាយជាសម្ភារៈនៅក្នុងបុរសម្នាក់ដែលហៅថា
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ ព្រះរាជបុត្រានេះបានប្រទានជីវិត
 របស់ទ្រង់ដើម្បីនឹងនាំកូនៗដទៃទៀតដើម្បីឱ្យព្រះអាចក្លាយជាវូបី ធ្វើការនៅក្នុង
 ទាំងអស់។ “នៅក្នុងថ្ងៃនោះអ្នកនឹងដឹងថាខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបិតា ព្រះវរបិតានៅក្នុងខ្ញុំ ខ្ញុំ
 នៅក្នុងអ្នកហើយ អ្នកនៅក្នុងខ្ញុំ។”

240 អូ បងប្រុស នោះនឹងក្លាយជាថ្ងៃពិត។ អ្នកនឹងមិនចាំបាច់បើកបរពី ប៊ីមីង
 ហាំដើម្បីស្តាប់សារ សារនឹងនៅជាមួយយើង អញ្ចឹងអត់? អូ វានឹងក្លាយជា
 —ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ដ៏អស្ចារ្យ។ យើងរកមើលនៅថ្ងៃនោះ ព្រះពន្លឺនវាឱ្យមក។

241 ទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនោះ នៅទីនោះ (ឥឡូវនេះ ឃើញទេ?) វានឹងមិន... អ្នកគិត “កម្ពស់មួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយ?” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ ឥឡូវនេះ នឹងមិនមានមួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយត្រង់ដូចនោះ។ ឃើញទេ? យើងមានរង្វាស់ភូមិសាស្ត្រមួយទៀតដែលផ្ទៃទាំងអស់ស្មើគ្នា នោះគឺជាពីរ៉ាមីត។ ឃើញទេ?

242 ហើយទីក្រុងនឹងចាប់ផ្តើមប្រហែលហុកសិបដ៏ក្រៅ។ ហើយប្រសិនបើវាចាប់ផ្តើម មួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយ គ្រាន់តែគិតថាពីរ៉ាមីតខ្ពស់ប៉ុណ្ណា ប៉ុន្តែតើវាត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មានដើម្បីនៅទីនោះ? អ្នកស្ទើរតែមិនដឹងថាអ្នកកំពុងដើរឡើងភ្នំ។ សម្រាប់កម្ពស់មួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយលើហុកសិបដ៏ក្រៅ វាគ្រាន់តែប្រហែលដូចនេះ។ ឃើញទេ? ហើយទីក្រុងទាំងអស់នៅលើភ្នំនេះ។ ហើយវាខ្ពស់ដូចជាប្រវែងដែរ វាគ្រាន់តែវែងដូចដែលវាធំទូលាយ។ កម្ពស់ ដោយជម្រៅ ដោយទទឹងវា—វាស្មើគ្នា ជញ្ជាំងទាំងអស់គឺស្មើគ្នា។ ពីរ៉ាមីតមានជញ្ជាំងបួន ហើយជញ្ជាំងទាំងបួននេះនឹង...

243 ឥឡូវនេះ កំពែងជុំវិញទីក្រុងនឹងមានកម្ពស់—ពីររយដប់ប្រាំមួយ និងមួយរយសែសិបបួនហត្ថ ហើយមួយជាថ្ម។ គិតទៅទីក្រុងនោះមិត្តអើយ! អូ ខ្ញុំអើយ! តើ—តើយើងអង្គុយអ្វីនៅទីនេះ នៅកន្លែងក្តៅនេះធ្វើអី? តើយើងធ្វើអ្វីទាំងនេះ? ហេតុអ្វីបានជាយើងត្រូវបើកបររែបនេះ? ហេតុអ្វីបានជាយើង—ហេតុអ្វីបានជាយើងនឿយហត់? វាមានតម្លៃគ្រប់អ្វីព្យាយាមនៃផ្លូវ។

អូ ផ្លូវពិបាកនឹងមើលទៅគ្មានអ្វីសោះ
នៅពេលដែលខ្ញុំទៅដល់ទីបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

ត្រូវហើយ។ ហើយ អូ តើពេលវេលានោះនឹងទៅយ៉ាងណា។

244 ហើយនៅទីនោះ ព្រះយេស៊ូវនឹងឡើងលើបល្ល័ង្ក។ ហើយចេញពីក្រោមបល្ល័ង្កនឹងមានទន្លេនៃជីវិតហូរកាត់ ជញ្ជាំងទាំងបួននេះចូលទៅក្នុង ច្រវាក់តូចៗ ទៅកាន់មែកតូចៗ ហើយបង្កើតបានជាទន្លេ និងចុះក្រោមតាមទីក្រុង។ វានឹងទៅត្រង់ចុះតាមដងផ្លូវដូចនោះ ហើយនៅសងខាងមានដើមឈើនៃជីវិតឈរដែលនឹងទទួលបុគ្គលស្រស់បូរផលផ្លែរបស់វាផ្សេងរាល់—ផ្សេងរាល់សាមសិបថ្ងៃ។ អូ ទីក្រុងអ្វីទៅហ្ន៎។

245 ហើយសូមចាំថា ព្រះ ជាព្រះដែលបានបង្កើតផ្ទៃមេឃនិង ផែនដី គឺស្ថិតនៅក្នុងសិរីល្អឥឡូវនេះកំពុងរៀបចំទីក្រុងនោះ។ អំប្រាហាំបានស្វែងរកវា។ គាត់

បានចាកចេញពីផ្ទះរបស់គាត់ គាត់បានញែកខ្លួនចេញពីអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាត់ស្រឡាញ់ និងរកមើល... ហេតុអ្វី? គាត់គឺជាហោរា។ ហើយគាត់គឺជាហោរាភ្ជាប់ជាមួយព្រះវិញ្ញាណនិងផ្នែកនៃព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយមានអ្វីមួយប្រាប់នៅក្នុងខ្លួនគាត់ថា “មានទីក្រុងមួយ” ហើយគាត់បានចាប់ផ្តើមស្វែងរកវា។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកធ្វើដំណើរជាជនចម្លែក។ ខ្ញុំកំពុងស្វែងរកទីក្រុងដែលមានអ្នកសាងសង់និងអ្នកបង្កើតគឺជាព្រះ។” គាត់ដឹងថាទីក្រុងគឺនៅកន្លែងណាមួយ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ហើយខ្ញុំជឿថានៅលើមូលដ្ឋានដែលជាកន្លែងដែលគាត់បានស្វែងរកវា នៅទីនោះឯប៉ាឡេស្ទីន ជាកន្លែងដែលវានឹងកើនឡើង សម្រាប់វានៅលើភ្នំស៊ីយ៉ូន។ មានកន្លែងដែលនាងនឹងនៅ។

246 រកមើលកន្លែងដែលនាងនឹងលាតសន្ធឹងចូលទៅក្នុងសមុទ្រ—ពីសមុទ្រមួយទៅសមុទ្រមួយ។ គិតអំពីទីក្រុងដែលស្ថិតនៅចម្ងាយមួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយល៍ ភ្នំនៃព្រះអម្ចាស់។ អូ វានឹងអស្ចារ្យណាស់!

247 ហើយសិង្ហនិងកូនចៀមនឹងដេកនៅជាមួយគ្នា។ សត្វតោនឹងស៊ីចំបើងដូចគោ។ ហើយខ្លាឃ្មុំនឹងទន់ភ្លន់ហើយចចកនឹងស្ងួតបូត។ តើពេលណាទៅហ្ន៎! គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើឱ្យខូចខាត អ្វីទាំងអស់នឹងមានសន្តិភាពនិងមានក្តីស្រឡាញ់។ នឹងមិនមានអាយុច្រើនទៀតទេ វានឹងមិនមានការឈឺ លែងស្លាប់ទៀតហើយ។

248 មនុស្ស នេះមិនមែនជារឿងរបស់សាន់តាកូសទេ ឬជារឿងទេរកថាខ្លះ។ វាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូលមិនដែលបរាជ័យឡើយ។ ហើយដើម្បីគិត ពីការសន្យានៃ... មិននៅក្នុងសម័យព្រះគម្ពីរ ប៉ុន្តែនៅក្នុងថ្ងៃនេះ ថ្ងៃដែលព្រះជាម្ចាស់ ថ្ងៃនេះ គ្មានបន្តិចណាដែលធ្លាប់បរាជ័យក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នោះទេ។ អូ ខ្ញុំចង់សម្រាប់ទីក្រុងនោះ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់វា ចុះអ្នកវិញ?

249 អត់ទេ! ឥឡូវនេះ បងប្រុស បងស្រី វានិយាយថាម្តែនាទីទៀតដល់ម៉ោងប្រាំបួន។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានមិត្តខ្លះនៅទីនេះមកពីផ្លូវចុះក្រោមនៅរដ្ឋ កេនតាក់ស៊ី។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានមិត្តភក្តិនៅទីនេះមកពីផ្នែកផ្សេងៗនៃប្រទេស។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ស្នាក់នៅពេញមួយយប់ ខ្ញុំនឹងបង់ប្រាក់សម្រាប់បន្ទប់របស់អ្នក។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក ថាអ្នកមានអាហារពេលល្ងាចរង់ចាំសម្រាប់អ្នកហើយបានបង់ប្រាក់សម្រាប់ម៉ូតែលរបស់អ្នកប្រសិនបើអ្នកចង់ស្នាក់នៅ។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺ

ឃើញគាត់នៅទីនោះ ហើយខ្ញុំប្រាកដជាធ្វើវា។ ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានដើម្បីជួយអ្នក។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។

250 ខ្ញុំមិនចង់ឆ្លើយសំណួរទាំងនេះប្រហែលជាពេលខ្លះផ្ទុយ។ បើអ្នកមិនជឿវាទេ នោះគឺពិតជាមិនអីទេ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្រឡាញ់ខ្ញុំដូចគ្នាដែរ ព្រោះព្រះជាម្ចាស់ប្រាប់ថាខ្ញុំធ្វើដូច្នោះចំពោះអ្នកដែរ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្លើយសំណួរទាំងនេះតាមដែលខ្ញុំដឹងបំផុត... ខ្ញុំប្រហែលជាខុសនៅក្នុងពួកគេមួយចំនួន មិត្តអើយ ប៉ុន្តែវាមិនខុសដោយចេតនា។ ប្រសិនបើខ្ញុំមានប្រហែលប្រាំមួយឬប្រាំបីសំណួរ ដូច្នោះខ្ញុំគ្រាន់តែអាចនៅជាមួយពួកគេហើយគ្រាន់តែពន្យល់វាភ្លាមៗ ប៉ុន្តែខ្ញុំជំនួសឱ្យការត់ឆ្លងកាត់ពួកគេឥឡូវនេះ... ខ្ញុំមានសំណួរមួយចំនួនអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ។ ខ្ញុំទើបតែបាន...គិតថាខ្ញុំនឹងឆ្លើយពួកគេមួយចំនួន។ ខ្ញុំកមិនឃើញការដាក់នៅទីនេះទៀតទេ រឺសវាឡើង ប៉ុន្តែខ្ញុំទទួលបានសំណួរសំខាន់ៗមួយចំនួននៅទីនេះ សំខាន់ណាស់សំណួរ។ ខ្ញុំចង់ឆ្លើយពួកគេសម្រាប់អ្នកប្រសិនបើខ្ញុំអាច។

251 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្បែរនេះ សូមទូរស័ព្ទទៅ ប៊ីលី ថ្ងៃពុធ ខ្ញុំនឹងដឹងថានៅពេលនោះតើខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញឬនៅ។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាននៅសប្តាហ៍នេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានសំភាសន៍ឯកជនជាច្រើន អូ គំនរ**បែបនេះ**។ ហើយខ្ញុំមានមនុស្សជាច្រើនសឹងតែ**បែបនេះ**នៅក្នុងរដ្ឋ អាហ្សីណាដើម្បីធ្វើថ្ងៃណាមួយនៅពេលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយមនុស្សដែលពិតជាឈឺ។ ពួកគេខ្លះមានបញ្ហា ហើយពួកគេមិនដឹងធ្វើម៉េច ប្តីនិងប្រពន្ធមានបញ្ហា។

252 ហើយការទាំងនេះមួយចំនួននៅទីនេះត្រូវងាកទៅរកការសម្ភាសន៍ឯកជនដោយសារតែខ្ញុំមិនអាចអានវាភ្លាមៗ អ្វីដែលមនុស្សបាននិយាយនៅទីនេះអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ពួកគេនិងរឿង**បែបនេះ**។ ហើយខ្ញុំមានប៊ីលីដើម្បីត្រឡប់ទៅវិញហើយស្វែងរកថាពួកគេជានរណា ហើយ—ហើយហៅពួកគេ ហើយប្រាប់ពួកគេថាយើងនឹងគ្រាន់តែដាក់វាក្នុងកិច្ចសម្ភាសន៍ ដូច្នោះខ្ញុំអាចនិយាយពីវាបាន។ ខ្លះធ្ងន់ធ្ងរ និងវាជាសំណួរដែលគួរឆ្លើយ។

253 ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីព្យាយាមជួយអ្នក ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ អ្នកគឺជាកូនរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំបង្កើតមកសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំទាមទារអ្នករាល់គ្នា។ ខ្ញុំទាមទារអ្នកយប់នេះ ខ្ញុំទាមទារអ្នកគ្រប់ពេល ខ្ញុំតែងតែទាមទារអ្នក ហើយនោះជាបងប្រុស

និងបងស្រីរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកជាកូនរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាឪពុករបស់អ្នកនៅក្នុងដំណឹងល្អ មិនមែនឪពុកនឹងក្លាយជាសង្ឃ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាឪពុករបស់អ្នកនៅក្នុងដំណឹងល្អដូចប៉ុល បាននិយាយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានបង្កើតអ្នកសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំ —ខ្ញុំដណ្តឹងអ្នកជូនចំពោះព្រះគ្រីស្ទ នោះជាការភ្ជាប់អ្នកជាមួយព្រះគ្រីស្ទក្នុងនាម ជាព្រហ្មចារីបរិសុទ្ធ។ កុំឱ្យខ្ញុំបាក់ទឹកចិត្ត! កុំធ្វើឱ្យខ្ញុំខកចិត្ត! អ្នកនៅជាព្រហ្មចារី បរិសុទ្ធ។

254 “តើខ្ញុំនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា បងប្រុស ប្រាណហាំ?” ចូរនៅត្រឹមត្រូវ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល រស់នៅស្អាតបរិសុទ្ធ មិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងអ្វីៗក្នុងលោកិយ ឡើយ។ ប្រសិនបើសេចក្តីស្រឡាញ់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ចូរនិយាយថា “ឱ ព្រះយេស៊ូវ សូមយកវាចេញ ពីខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនចង់ក្លាយជាបែបនោះទេ។”

ឥឡូវនេះខ្ញុំមិនមានន័យថាគ្រាន់តែជាមនុស្សមួយចំនួននោះទេ—ដែល និយាយបែបនេះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានន័យថាជាអ្នកជឿពិតប្រាកដ។ ជឿព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយរស់នៅសម្រាប់ទ្រង់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ កុំធ្វើអំពើអាក្រក់។

255 ឥឡូវនេះជាច្រើនដងដែលខ្ញុំនិយាយអំពីជំនឿកាលវិនិ។ ឥឡូវនេះ កុំគិតថា អាចឱ្យអ្នកលែងធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ មិត្តម្នាក់បានមកនៅថ្ងៃមុន... ខ្ញុំបាន និយាយថា “តើអ្នកបានទៅព្រះវិហារទេ?”

គាត់និយាយថា “ខ្ញុំបានទៅបរាបាញ់។”

ប្រពន្ធរបស់បុរសនោះមករកខ្ញុំ ហើយនាងមកពីទីបោកអ៊ុតនៅថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនទៅព្រះវិហារ?”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានធ្វើការបោកគក់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមិនគួរធ្វើបែបនោះទេ។”

“បើដឹង” នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកកាន់ច្បាប់ចាស់ទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាអ្នកជាគ្រីស្ទានម្នាក់”។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាន និយាយថា “តើអ្នក ដឹងថាអ្នកកំពុងដាក់ការជំពប់ដួលក្នុងផ្លូវរបស់អ្នកណាម្នាក់ ទេ?” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “វា...”

“បាទ ហ្នា ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿរឿងនេះ។ ខ្ញុំមិនត្រូវធ្វើរឿងទាំងនោះទេ។ ខ្ញុំមិនមែនជា អ្នកច្បាប់ទេ។”

256 មែនហើយ មើលបងប្រុស បងស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ មើលនៅទីនេះ។ ប៉ុល បាននិយាយថា “បើការស៊ីសាច់ធ្វើឲ្យបងប្អូនខ្ញុំធំពប់ដួល ខ្ញុំនឹងលែងស៊ីសាច់ ទៀតហើយ ដរាបណាពិភពលោកឈរ។” ហើយខ្ញុំគិតថាវានឹងកាន់តែប្រសើរ ឡើង...

257 ឥឡូវនេះ ចូរនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកបរចាញ់ដែរ។ តើអ្នក មិនធ្លាប់ប្រមាញ់នៅថ្ងៃអាទិត្យទេ?” អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ។ មិនអីទេ... ខ្ញុំមិនកុហកខ្លួនឯងនៅប្រវត្តិខាងក្រោយទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជា... ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកកាន់ថ្ងៃ ឈប់សម្រាកឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿ ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាថ្ងៃសប្តិរបស់យើង។ ខ្ញុំ ជឿវា ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាយើងគួរតែ គោរពការរស់ឡើងវិញនោះជាការចងចាំ។ នោះជា អនុស្សាវរីយ៍ដែលខ្ញុំ... បើអ្នកគោរពថ្ងៃណាមួយ ចូរគោរពការរស់ឡើងវិញនោះ។

258 ឥឡូវនេះ គ្មានច្បាប់ស្តីពីការរក្សាថ្ងៃជាក់លាក់ណាមួយទេ ពីព្រោះអ្នកចូល ទៅក្នុងថ្ងៃសប្តិ ជាសេចក្តីសុខសាន្ត ពេលអ្នកចូលទៅក្នុងទ្រង់។ ខ្ញុំបានទទួល សំណួរនៅទីនេះដើម្បីឆ្លើយយ៉ាងឆាប់ទោះជាយ៉ាងណា ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់ សព្វព្រះហឫទ័យ តើថ្ងៃសប្តិជាអ្វី? ខ្ញុំនឹងពន្យល់វា បើព្រះជាម្ចាស់សព្វ ព្រះហឫទ័យ។

ហើយឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ចងចាំរឿងនេះ។ ឃើញទេ? កាលខ្ញុំនៅក្មេង នៅទីនេះដែលជាកន្លែងដែល អ៊ីចរស់នៅលើដងផ្លូវ ខ្ញុំមានអាយុប្រហែលដប់បួន ឆ្នាំ ខ្ញុំបានជាប់អន្ទាក់ក្នុងការចិញ្ចឹមជីវិត។ រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំត្រូវជួយដើម្បីឱ្យ មាននំប៉័ងហូបនៅក្នុងផ្ទះរបស់យើងគឺត្រូវបានចាប់ ស្តន់ មូសក្រាត អូជូសូម។

ខ្ញុំចូលចិត្តដាក់អន្ទាក់ ហើយខ្ញុំត្រូវតែធ្វើវា។ ខ្ញុំនឹងទៅសាលារៀនដែលមាន ក្លិនសត្វស្តន់ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមានសម្លៀកបំពាក់តែមួយគូ ហើយនោះជាអ្វីដែល ខ្ញុំអាចពាក់បាន។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំមាន។ ម៉ាក់នឹងយកវាចេញហើយ បោកសំអាតវា រួចពាក់វាវិញ ហើយឥឡូវនេះ នោះហើយជារបៀបដែលខ្ញុំបាន ទៅសាលារៀន ជាក្មេងប្រុសតូច។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះយប់មួយ ខ្ញុំបាន និយាយថា “ខ្ញុំបានដាក់អន្ទាក់នៅទីនោះជុំវិញ វត្តន ខាងលើ។” ខ្ញុំនឹងចាកចេញ រៀងរាល់ព្រឹកប្រហែលម៉ោងពីរជាមួយគោមដើម្បីដាក់អន្ទាក់ទាំងនេះ បន្ទាប់មក ត្រឡប់មកវិញទាន់ពេលដើម្បីទៅសាលា។ ខ្ញុំចាប់ទន្សាយបានមួយ ខ្ញុំទទួល បានដប់ប្រាំសែនពីវា។ ខ្ញុំនឹងទទួលបានប្រអប់សំបកមួយចេញពីនោះ ហើយ

ប្រហែលជាវាសម្លាប់ទន្សាយបីឬបួន។ អ្វីដែលយើងមិនចាំបាច់ធ្វើនំដុតហើយ ទន្សាយ—ហេតុអ្វី ទឹកជ្រលក់សម្រាប់អាហារពេលល្ងាច ខ្ញុំនឹងលក់មួយផ្សេងទៀត ហើយប្រហែលជាបានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទទួលបាននំប៉័ងខ្លះ ឬ អាហារខ្លះ ឬម្សៅខ្លះ សម្រាប់ធ្វើទឹកជ្រលក់។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើអ្នករស់នៅបែបនោះឬអត់ទេ។

259 ខ្ញុំបានអង្គុយស្នូចត្រីនៅតាមទន្លេ ចុះទៅក្រោម យកត្រីមកហើយលក់វា ដប់សែនក្នុងមួយជាន។ ជាកសន្ទូចរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំអត់មានទូកទេ ខ្ញុំបានហែល ចេញជាមួយកំណត់ឈើ។ ចូលទៅក្នុងទន្លេ ហើយវានៅតែត្រជាក់ ជាក់ផង នុយរបស់ខ្ញុំពីលើគល់ឈើហើយចែកទៅចែកមកដូចនោះ រាងកាយអាក្រាតខ្ញុំ នៅក្នុងទន្លេ ហើយហែលបែបនេះ...ខ្ញុំមានខ្សែមួយនៅចំហៀងខាងនេះ ចងត្រី របស់ខ្ញុំឡើង។ ត្រីធ្លាចំណាស់តូចៗហែលនៅនឹងជើងខ្ញុំបែបនោះ ហើយដាក់នុយ របស់ខ្ញុំ...

260 ប៉ុន្តែមើលចុះ ខ្ញុំបានចេញទៅក្រៅក្នុងទន្លេនោះជាច្រើនយប់នៅម៉ោងដប់ មួយ ហើយអង្គុយរាល់បំណែកនៃនុយចេញពីសន្ទូចនោះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនអាច ចាប់បាន គ្រប់គ្រាន់ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយថ្ងៃ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នកមកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ ទេ។ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះក្នុងភ្លៀង។

261 យប់មួយខ្ញុំគ្រាន់តែឃើញខ្លួនឯងឈរ ឈរទល់នឹង... ខ្ញុំគឺជាមនុស្សមាន បាប ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងតែឈរ ទល់នឹងមុខក្របទ្វារ បែបនេះ។ អូ ភ្លៀងកំពុងធ្លាក់ ជិតដល់ម៉ោងដប់មួយយប់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងយឺតនៅយប់នេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ នឹងទៅ ហើយរាយការណ៍អន្ទាក់ទាំងនោះ។ ខ្ញុំនឹងមិនចាប់វានៅថ្ងៃសប្តាហ៍ទេ។” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើ—ខ្ញុំនឹងមិនដាក់អន្ទាក់ចាប់ពួកគេទេ។” ព្រះបាន លើកតម្កើងវា។

262 ខ្ញុំចង់ចាំពេលវេលាដែលខ្ញុំតែងតែចង់បាន ខ្ញុំតែងតែ ជីវិតរបស់ខ្ញុំចង់ក្លាយជា អ្នកប្រមាញ់។ ជីវិតរបស់ខ្ញុំគឺជាអ្នកប្រមាញ់។ អ្នកដឹងទេ ជីវិតមកពីការកក់ទុក នាងបានគូរប្រាក់សោធន។ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ការនៅខាងក្រៅ។

263 ហើយខ្ញុំចាំថាខ្ញុំតែងតែចង់បាន...ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់បានពេញមួយជីវិត របស់ខ្ញុំ... គិតថាប្រសិនបើខ្ញុំអាចទទួលបានប្រាក់គ្រប់គ្រាន់រហូតដល់ខ្ញុំអាចជាម្ចាស់ កាំភ្លើង៣០-៣០... ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន នោះខ្ញុំនឹងមានអន្ទាក់មួយបាច់។ ខ្ញុំ នឹងទៅភ្នំ ខ្ញុំនឹងឱ្យពិតពេលវេលាទាំងមូលដើរកាត់។ ខ្ញុំបានគិតថា “ប្រហែលជា

ពេលខ្លះប្រសិនបើខ្ញុំនឹងយកអាខ្សែរបស់ខ្ញុំហើយហាត់ដើម្បីក្លាយជាអ្នកបាញ់ដ៏ល្អ អ្នកប្រមាញ់ខ្លះពេលខ្លះចង់ឱ្យខ្ញុំទៅជាមួយ។ បើខ្ញុំបាញ់បានល្អគាត់នឹងឱ្យខ្ញុំទៅតាមការពារគាត់ ខ្ញុំនឹងទៅបរទេស។” ខ្ញុំមើល ព្យួរនៅលើជញ្ជាំងរបស់ខ្ញុំ ហើយកាំភ្លើងល្អបំផុតដែលលុយអាចទិញព្យួរនៅទីនោះ រហូតដល់ខ្ញុំអាចខ្ចីកាំភ្លើងមនុស្សទៅបរទេស។

264 ទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចូលទៅក្នុងភ្នំហើយអធិប្បាយ ហើយមនុស្សខ្លះដែលជាមគ្គុទ្ទេសល្អបំផុតនៅក្នុងពិភពលោកនាំខ្ញុំទៅបរទេស ដោយឥតគិតថ្លៃ។ “ព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យ ជាសព្វពិរោះ។”

265 នៅពេលដែលខ្ញុំ...សូម្បីតែព្រឹកនេះ អ្នកប្រមាញ់សត្វក្តាន់ចំណាស់ម្នាក់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ ជាមួយនឹងកាំភ្លើង ធម៌ឥតនរណា ខ្ញុំពិតជាមិនត្រូវការកាំភ្លើងទេ ប៉ុន្តែគាត់បានដាក់ដៃរបស់គាត់អោយនៅជុំវិញខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា គាត់ចាស់ពេកដើម្បីបរទេស “ខ្ញុំចង់ឱ្យកាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំទៅអ្នក។” ខ្ញុំគិតពីរឿងនោះ កាលខ្ញុំនៅក្មេង តើធ្វើម៉េច បើខ្ញុំធ្លាប់គិត ខ្ញុំបានកាន់កាំភ្លើងបែបនោះ អូ ខ្ញុំអើយ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំ គ្រាន់តែគិត វាព្យួរនៅទីនោះនៅលើជញ្ជាំងរបស់ខ្ញុំ កាំភ្លើងល្អកន្លែងដើម្បីទៅបរទេស។

266 ខ្ញុំចាំថាបានចេញទៅក្រៅ ហើយក្មេងប្រុសនឹងទិញកាដេម។ ហើយពេលខ្លះពួកគេខ្លះមាននីកែលបន្ថែមហើយពួកគេទិញឱ្យខ្ញុំមួយ។ របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនអាចទិញឱ្យពួកគេវិញបានទេ។ ខ្ញុំបានគិតថា “ប្រសិនបើខ្ញុំ...”

267 ហើយពេលខ្លះពួកគេធ្លាប់ទិញរបស់ចាស់ៗទាំងនេះ ដែលយើងហៅថា “ម៉ាត់ឡាកហាំប៊ីហ្គី។” មិនដឹងថាអ្នកទាំងអស់គ្នានៅចាំប្រអប់នោះទេ ប៉ុន្តែមានអ្នកខ្លះជាចាស់... អ្នកមានវាសម្រាប់នីកែលមួយ ខ្លឹមបារាំងចៀនច្រើនជាមួយវា។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់របស់ទាំងនោះ។ ជាក្មេងតូចមួយដែលយើងមិនមាន...នំប៉ុងពោតនិងទឹកក្រូច (អ្នកដឹងទេថាយ៉ាងម៉េច) ដើម្បីញ៉ាំ។

268 ឥឡូវនេះ មាននរណាម្នាក់នឹងទិញហាំប៊ីហ្គីមួយឱ្យខ្ញុំ ហើយក្មេងប្រុសអើយ ខ្ញុំបានលិទ្ធិម្រាមដៃរបស់ខ្ញុំកន្លែងដែលខ្ញុំកាន់វា។ វាគឺ—មានរស...ជាតិណាស់។ ហើយខ្ញុំគិតថា “ក្មេងប្រុស បុរសម្នាក់នោះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចទិញតែហាំប៊ីហ្គីឱ្យគាត់។” ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចទិញអាហារច្រើនសម្រាប់ពួកគេ។

269 ខ្ញុំចាំរឿងទាំងអស់នោះ ហើយតើវាមកពីណា? ព្រះគុណ របស់ព្រះជាម្ចាស់ គ្មានអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើនោះទេ។

270 ខ្ញុំចាំថាដើរតាមផ្លូវនៅទីនេះហើយខ្ញុំបាននិយាយជាមួយនរណាម្នាក់។ ឪពុក ខ្ញុំ អ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ គាត់បានដឹកស្រា គាត់ធ្វើស្រាវីស្តី។ ហើយនោះ... គ្មាននរណាម្នាក់មានអ្វីទាក់ទងនឹងខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំនឹងទៅតាមផ្លូវហើយព្យាយាម ដើម្បី និយាយជាមួយមនុស្ស ខ្ញុំនៅតែជួបពួកគេនៅថ្ងៃនេះ។ ព្យាយាមនិយាយទៅ នរណាម្នាក់ បើគ្មានអ្នកណានិយាយជាមួយទេ គេនឹងក្រោកឈរថា “បាទ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំគឺជា ប្រាណហាំ។

271 ដូច្នោះ ខ្ញុំពិតជាមានអារម្មណ៍មិនល្អ ហើយងាកចេញ ហើយដើរចេញ។ ខ្ញុំ គិតថា “ខ្ញុំមិនមានទោសនោះទេ។ ខ្ញុំមិនបានធ្វើអ្វីដែលប៉ាខ្ញុំបានធ្វើ។ ខ្ញុំមិនដែល ដឹកទេក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ហេតុអ្វីខ្ញុំត្រូវឈរឃើញនេះ?” ហើយខ្ញុំកំពុងប្រាប់ប្រពន្ធ កាលពីមិនយូរប៉ុន្មាននៅទីនេះ “ខ្ញុំស្ទើរតែត្រូវនៅក្រៅទីក្រុង។” ព្រះបានធ្វើការល្អ ចំពោះខ្ញុំ។

272 ខ្ញុំបានគិតនៅទីនោះថា គាត់បានប្រាប់ណាថានៅអង្គុយទីនោះម្តង។ ណា ថាន... ជាវីឌបាននិយាយថា “តើវាត្រឹមត្រូវទេដែលខ្ញុំរស់នៅក្នុងផ្ទះដើមតាក្រៅ ហើយហិបនៃព្រះនៃខ្ញុំនៅក្រោមត្រសាលមួយនៅទីនោះគ្របដណ្តប់។” គាត់...

ណាថាន ជាហោរាបានមានប្រសាសន៍ថា “ជាវីឌអើយ ចូរធ្វើអ្វីទាំងអស់ ក្នុងចិត្តអ្នកចុះ ព្រោះព្រះនៅជាមួយអ្នក។” ហោរាបានធ្វើខុស ដោយមិន ស្ម័គ្រចិត្ត។

នៅយប់នោះ ព្រះអម្ចាស់យាងមកឯហោរា មានព្រះបន្ទូលថា “ចូរទៅប្រាប់ អ្នកបម្រើអញជាវីឌ បានមានបន្ទូលថា អញបានយកវាចេញពីកន្លែងចៀមនោះ ដោយបណ្តេញចៀមពីរឹបចេញ នៅទីនោះ ហើយអញឲ្យឈ្មោះគាត់ដូចជាមនុស្ស អស្ចារ្យនៅលើផែនដី។ (ទ្រង់មិនដែលមានព្រះបន្ទូលថា ទ្រង់បានប្រទាននាមដ៏ អស្ចារ្យបំផុតដល់គាត់ទេ គឺទ្រង់គ្រាន់តែដាក់ឈ្មោះឱ្យអស្ចារ្យ ដូចជាបុរសដែល នៅលើផែនដី។) អញបានធ្វើការទាំងអស់នេះដើម្បីឯង ជាវីឌ។ អញបានកាត់ ខ្នាំងសត្រូវនៅកន្លែងណាដែលឯងទៅ។ អញបាននៅក្បែរឯង។ អញមិនដែល ធ្វើឲ្យឯងបរាជ័យឡើយ ហើយអញក៏មិនធ្វើឲ្យឯងបរាជ័យដែរ។ ប៉ុន្តែ អញមិន អាចឲ្យឯងសង់ទីក្រុងបានទេ។”

273 ខ្ញុំបានគិតពីកន្លែងនោះ ពីកន្លែងមួយដែលព្រះជាម្ចាស់បានជួយខ្ញុំនិងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំស្គាល់បុរសដ៏អស្ចារ្យ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទៅជុំវិញពិភពលោក។ និងមនុស្សមកពីជុំវិញពិភពលោកហៅឱ្យមកអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ និងមនុស្សឈឺ និងចង់មានពេលពីរបីនាទីជាមួយអ្នក ដែលកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុនពួកគេមិនព្រមទាំងងាក... គេបែរក្បាលពេលឃើញខ្ញុំតាមផ្លូវ។ ហើយឥឡូវនេះ បុរសអ្នកជំនួញរឹកចម្រើនដោយមនុស្សដែលខ្ញុំនាំចូលទីក្រុងនិងនៅទីនេះ តាមរយៈអាហារនិងវិក្កយបត្រសណ្ឋាគាររបស់ពួកគេ និងរឿងបែបនេះ មាន... ទៅផ្ទះសំណាក់និងជុំវិញក្នុងទីក្រុងនិងរឿងដូចនោះ។

274 មនុស្សដែល...មនុស្សមិនបានស្រឡាញ់ខ្ញុំទាល់តែសោះ ខ្ញុំគ្មានប្រយោជន៍អ្វីឡើយ។ ហើយឥឡូវនេះ តាមរយៈជំនួយពីព្រះ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំកំពុងដឹកនាំកូនក្រមុំនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អូ។ “ព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យ ជាសព្វពិរោះ។”

275 តើវាមកពីណា? ការអប់រំរបស់ខ្ញុំឬ? ខ្ញុំមិនមានទេ។ តើវានៅមកពីណា? បុគ្គលិកលក្ខណៈរបស់ខ្ញុំឬ? ខ្ញុំមិនមានទេ។ តើវាបានមកពីការដឹងរបស់ខ្ញុំ នៃទ្រឹស្តីឬ? ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីសោះ។ តើវាមកពីអ្វី? ព្រះគុណរបស់ព្រះ ដែលជួយសង្គ្រោះខ្ញុំ។

វាជាព្រះគុណដែលបានបង្រៀនចិត្តខ្ញុំឱ្យភ័យខ្លាច
 វាជាព្រះគុណ ការភ័យខ្លាចរបស់ខ្ញុំបានធូរស្រាល
 តើព្រះគុណនោះមានសុភមង្គលប៉ុណ្ណា
 ម៉ោងដំបូងដែលខ្ញុំជឿ!

ឆ្លងកាត់គ្រោះថ្នាក់ការងារនិងអន្ទាក់
 ខ្ញុំបានមករួចហើយ
 វាជាព្រះគុណដែលនាំឱ្យខ្ញុំមានបានសង្គ្រោះរហូតមកដល់
 ពេលនេះ
 ព្រះគុណនឹងនាំខ្ញុំទៅផ្ទះ។

ហើយពេលដែលយើងបានទៅទីនោះក្នុងទីក្រុងនោះមួយ
 ម៉ឺន ឆ្នាំ
 វាក្តីជាងព្រះអាទិត្យ

យើងនឹងមានពេលមិនតិចទេដើម្បីច្រៀងសរសើរទ្រង់
ជាងពេលដែលយើងចាប់ផ្តើមដំបូង។

អូ របៀបដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះនាមដ៏ស្រស់ស្អាតនោះដែល
បានសង្គ្រោះខ្ញុំនៅពេលខ្ញុំនៅជា—មនុស្សមានបាបម្នាក់ដែលបានប្រោសខ្ញុំពេលខ្ញុំ
ឈឺ ដែលផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវការសន្យានៃផ្ទះមួយនៅក្នុងទីក្រុងនោះ។ ខ្ញុំមានផ្ទះមួយនៅ
ឯថ្មដានោះ។ គ្មានបញ្ហាអ្វីទៀតទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែដើម្បីយកកូនរបស់ព្រះទាំងអស់
មកជុំគ្នាហើយនិយាយថា “តោះទៅ”។ ម៉ោង ពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រគឺមានភាព
ទាក់ទាញ វាយឺតជាងយើងគិត។ ចូរអធិស្ឋាន។

276 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ជាថ្ងៃបញ្ចប់នៃថ្ងៃដ៏ល្អឥតខ្ចោះ...ដូចដែលយើងនឹងឈរ
នៅលើកំពូលភ្នំមើលព្រះអាទិត្យ ពេលមានស្នាមក្រហមឡើងឆ្លងកាត់ភ្នំខាងលិច
ដ៏អស្ចារ្យនៅត្រង់នោះ នៅពេលដែលភ្នែកដ៏អស្ចារ្យបិទ ខ្លួនវា សត្វស្លាប់ចាប់ផ្តើម
ធ្វើដំណើរទៅកាន់សំបុក វាជិតយប់ហើយ។ យើងបានឃើញថ្ងៃខាងវិញ្ញាណដ៏
អស្ចារ្យមួយទៀតនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានគង់ជួយយើងឱ្យឆ្លើយ
សំណួរទាំងនេះ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅសំបុករបស់យើង ព្រះអម្ចាស់។ សូម
ថែរក្សាយើង កុំឱ្យអ្វីមកប៉ះពាល់យើងឡើយ ព្រះអម្ចាស់។ រក្សាយើងពីសត្វពស់
នៅពេលយប់និងអាក្រក់។ សូមព្រះជាម្ចាស់នៅជិតយើងគ្រប់ពេលវេលា ការពារ
យើង និងជួយយើង។

277 ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់មនុស្ស
គ្រប់រូបដែលបានចូលរួមប្រជុំ អស់អ្នកដែលមិនអាចមក អ្នកដែលព្រះខ្សែអាត់។
សូមឱ្យសំណួរមិនខ្លាំងពេក។ ហើយប្រសិនបើទូលបង្គំបានធ្វើខុស ព្រះអម្ចាស់
អើយ ទ្រង់ជ្រាបពីបេះដូងទូលបង្គំ ទូលបង្គំមិនមានបំណងទេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន
ព្រះជាម្ចាស់អើយ ប្រសិនបើមានអ្វីខុស ដែលទ្រង់នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យវាបន្តទេ
សូមឱ្យកាសែតឈប់។ កុំឱ្យទូលបង្គំបញ្ឆោតនរណាម្នាក់ឡើយ ព្រះអម្ចាស់។
សូមឱ្យទូលបង្គំធ្វើជាអ្នកបម្រើពិតរបស់ព្រះអង្គ ដ្បិតនោះជាបំណងប្រាថ្នារបស់
ចិត្តរបស់ទូលបង្គំ។ មិនថាទូលបង្គំរស់ឬស្លាប់ មិនថាទូលបង្គំនៅឬក៏ទូលបង្គំ
ទៅទៀត ទោះជាទូលបង្គំគេង ឬថាទូលបង្គំភ្ញាក់នៅពេលទ្រង់យាងមក វាមិន
សំខាន់ចំពោះទូលបង្គំទេ ឱព្រះវរបិតា សូមឱ្យព្រះទ័យរបស់ទ្រង់បានសម្រេច។
“ដ្បិតខ្ញុំដឹងថាព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់ ហើយនៅថ្ងៃចុងក្រោយទ្រង់

នឹងឈរនៅលើផែនដីនេះ។ ហើយទោះបីជាដង្កូវស៊ីស្បែកបានបំផ្លាញរូបកាយនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងឃើញព្រះក្នុងសាច់ឈាមខ្ញុំ។” នោះជាហោរាយ៉ូបនៅពេលគាត់បានឃើញការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

278 ហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ថ្ងៃនេះក្នុងនាមជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ យើងទន្ទឹងរង់ចាំមើលទ្រង់យាងមក។ ដូច្នេះវាមិនសំខាន់ចំពោះពួកយើងទេ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ពេលណា របៀបណា កន្លែងណា។ យើងចង់ធ្លាប់ចិត្តតែទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ យើងនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមរក្សាពួកយើង រហូតដល់ព្រះអាទិត្យរះ ឡើង។ ផ្តល់វា ហើយបន្ទាប់មកយើងទាំងអស់គ្នានឹងដើរទៅកាន់ទីក្រុងស៊ីយ៉ូនជាកន្លែងដែលទីក្រុងនោះមានកូនចៀមគឺជាពន្លឺ។

279 កូនតូចជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលខ្ញុំបានបង្កើតដល់ទ្រង់ តាមរយៈចំណង់នៃព្រះគម្ពីរ ពួកគេគឺជាផ្លែផ្កានៃព្រះបន្ទូលនេះ។ ពួកគេស្រឡាញ់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់ស្រឡាញ់យើងទាំងអស់គ្នា។ យើងសូមអធិស្ឋាន ថាព្រះ ទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យយើងរាល់គ្នាមានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដែលយើងអាចឃើញតែទ្រង់។ សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យយើងបានពេញដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដែលជាព្រះវិញ្ញាណអាចប្រើយើងទិសទីនៅគ្រប់ទីកន្លែង ដើម្បីបង្ហាញព្រះបន្ទូលនោះថាទ្រង់បានសន្យា។ ផ្តល់វាដល់យើងទាំងអស់គ្នា។ នៅទីនេះចំពោះទស្សនិកជននេះ។ ទាំងនេះ...

280 បងប្រុស ជេកសុន នៅខាងក្រោយឥឡូវនេះ ត្រឡប់ទៅអាហ្វ្រិកភាគខាងត្បូងវិញ។ ទៅជាមួយនឹងគាត់និងប្រពន្ធរបស់គាត់ សូមគង់នៅជាមួយនឹងគេ ព្រះអម្ចាស់។ ដឹកនាំពួកគេនៅលើការធ្វើដំណើររបស់ពួកគេ។

281 នេះជាការសរសេររបស់បងប្រុស លី វ៉ាយ ដោយកត់គ្រប់ពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយចុះក្រោមព្យាយាមបង្កើតសៀវភៅ។ ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ជួយបងប្រុស វ៉ាយ និងបងស្រី វ៉ាយ។

282 នេះជាបងប្អូនមកពីខាងក្រោម—នៅរដ្ឋ អាកាន់សាសនិង—និងបងប្អូនប្រុស ម៉ាទីន និង—និងបងប្អូនដទៃទៀតទាំងអស់នេះ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងគង់នៅជាមួយពួកគេម្នាក់ៗ។

283 នៅជាមួយបងប្រុស នេវីល បងប្រុស ខេប បងប្រុស រូដខែលបងប្រុស ជេក សុន ទាំងអស់គ្នា។ ឪ ព្រះអើយ មានច្រើនណាស់។ ពួកគេមកពីហ្សកហ្ស៊ី ពីរដ្ឋអា ឡាបាយ៉ា និងទូទាំងរដ្ឋ និងជុំវិញពិភពលោក។ យើងគិត ពីបទចម្រៀង:

អូ ពួកគេមកពីបូព៌ានិងខាងលិច
ពួកគេមកពីស្រុកឆ្ងាយ
ធ្វើពិធីជប់លៀងជាមួយនឹងស្តេចរបស់យើង បរិភោគ
អាហារជាភ្ញៀវរបស់ព្រះអង្គ

ទ្រង់បានអញ្ជើញពួកគេឲ្យទទួលបានជាមួយទ្រង់ផ្ទាល់។

នេះជាពរជ័យដល់អ្នកធ្វើបេសកកម្មទាំងនេះ!
មើលព្រះភ័ក្ត្រដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់
រីករាយជាមួយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព
សូមទទួលនូវព្រះគុណរបស់ទ្រង់
ដូចជាក្បួននៅក្នុងមកុដរបស់ទ្រង់ភ្លឺ។

284 ឪ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអោយយើងភ្លឺដូចក្បួននៅក្នុងមកុដរបស់ទ្រង់ ដើម្បីអោយអ្នកដទៃអាចបានឃើញហើយចង់បម្រើទ្រង់។ សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។ ការពារពួកគេនៅតាមផ្លូវ។ សូមប្រទានពរទាំងអស់គ្នា។

285 ហើយព្រះបិតាអើយ តាមពេលវេលាកំណត់របស់ទ្រង់... ទូលបង្គំជាអ្នកបំរើ ទ្រង់។ ប្រសិនបើទ្រង់ចង់ឱ្យទូលបង្គំបន្តការទាំងនេះនៅសប្តាហ៍ក្រោយឬដើម្បី ទទួលយកបទសម្ភាសន៍ទាំងនោះ សូមបង្ហាញដល់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យទូលបង្គំដឹងនៅចន្លោះពេលនេះនិងថ្ងៃពុធដូច្នោះយើងខ្ញុំអាចយល់បាន។ ឪព្រះបិតាអើយ ដើម្បីឱ្យមនុស្សទាំងឡាយអាចមកបាន។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋាន សូមពរជ័យនេះដែលទ្រង់នឹងជួយយើងហើយ—ហើយជួបជាមួយយើងម្តងទៀត នៅទីនេះនៅពេលវេលាប្រជុំបន្ទាប់របស់យើង។

286 គង់នៅជាមួយបងប្រុស នេវីលនិងបុរសទាំងនេះដែលកំពុងនាំយកព្រះបន្ទូល តាមផ្លូវចុះក្នុងរដ្ឋតិចសាស់ និងចេញទៅរដ្ឋ អាកាន់សាសនិងកន្លែងផ្សេងៗគ្នា ជាមួយពួកគេ ព្រះបិតា។ បងប្រុស ភារី គ្រីន និងក្រុមទាំងអស់នៅទីនោះ និង សូមគង់នៅជាមួយនឹងពួកគេទាំងអស់គ្នា ព្រះអម្ចាស់ ពួកគេជាកូនតូចរបស់ ទ្រង់។ គ្រប់ទីកន្លែងនៅជុំវិញពិភពលោកពួកគេកំពុងរង់ចាំការយាងមករបស់

ទ្រង់។ ជួយពួកយើងបិតាអើយ សូមថ្វាយការដាក់ខ្លួនចំពោះទ្រង់។ នៅក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវសូមប្រើយើង។ អាម៉ែន។

287 ខ្ញុំចូលចិត្តបទនោះ ពួកគេមកពីខាងកើតនិងខាងលិច។ ប៉ុន្មាននាក់ស្គាល់ វា? ខ្ញុំមិនចេះដូចដែលខ្ញុំដឹងវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាខ្ញុំដឹងខមួយ។ អ្នកអាចរើសវាបាន បងស្រី។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើពួកគេអាចមានវាឬទេ។

អូ ពួកគេមកពីខាងកើតនិងខាងលិច
ពួកគេមកពីស្រុកឆ្ងាយ
ធ្វើពិធីដប់លៀងជាមួយនឹងស្តេចរបស់យើង បរិភោគ
អាហារជាក្លែងរបស់ព្រះអង្គ
នេះជាពរជ័យដល់អ្នកធ្វើបេសកកម្មទាំងនេះ!
អូ ឃើញព្រះភ័ក្ត្រដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់
រីករាយជាមួយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព
ភ្លឺដល់អ្នកដែលទទួលនូវព្រះគុណទ្រង់
ដូចជាត្បូងនៅក្នុងមកុដរបស់ទ្រង់ដើម្បីភ្លឺ។

អូ ព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ
បន្ទាប់មកការសាកល្បងរបស់យើងនឹងរសាត់ទៅ។
អូ ចុះបើព្រះអម្ចាស់របស់យើងនៅពេលនេះគួរមកដល់
ដ្បិតអ្នកណាដែលរួចពីបាប?
អូ វានឹងនាំឱ្យអ្នករីករាយ
ឬទុក្ខព្រួយនិងភាពអស់សង្ឃឹមយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ?
នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងសិរីល្អយាងមក
យើងនឹងជួបទ្រង់នៅលើអាកាស។

តើអ្នកចូលចិត្តវាទេ? សូមសាកល្បងវាម្តងទៀត។

អូ ពួកគេមកពីខាងកើតនិងខាងលិច
អូ ពួកគេមកពីទីឆ្ងាយ

ថ្វាយបង្គំស្តេចរបស់យើង ទទួលទានអាហារជាភ្ញៀវរបស់

ព្រះអង្គ

នេះជាពរជ័យដល់អ្នកធ្វើបេសកកម្មទាំងនេះ!

មើលព្រះភ័ក្ត្រដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់

រីករាយជាមួយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព

ឱ ភ្លឺដល់អ្នកទទួលនូវព្រះគុណទ្រង់

ដូចជាត្បូងនៅក្នុងមកុដរបស់ទ្រង់ភ្លឺ។

អូ ព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ

បន្ទាប់មកការសាកល្បងរបស់យើងនឹងរសាត់ទៅ។

អូ ចុះបើព្រះអម្ចាស់របស់យើងនៅពេលនេះគួរមកដល់

ដ្បិតអ្នកណាដែលរួចពីបាប?

អូ វានឹងនាំឱ្យអ្នករីករាយ

ឬទុក្ខព្រួយនិងភាពអស់សង្ឃឹមយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ?

នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងនៅក្នុងសិរីល្អមកដល់

យើងនឹងជួបទ្រង់នៅលើអាកាស។

តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចង់ជួបទ្រង់នៅទីនោះ? អូ ខ្ញុំអើយ!

អូ ព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ

គ្រាន់តែបិទភ្នែករបស់អ្នក ហើយស្រមៃថាអ្នកឮសំឡេងត្រែ។

ពេលនោះបញ្ហារបស់យើងនឹងរសាត់ទៅ។

អូ ចុះបើព្រះអម្ចាស់របស់យើងនៅពេលនេះគួរមកដល់

ដ្បិតអ្នកណាដែលរួចពីបាប?

អូ វានឹងនាំឱ្យអ្នករីករាយ

ឬទុក្ខព្រួយនិងភាពអស់សង្ឃឹមយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ?

នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងនៅក្នុងសិរីល្អមកដល់

យើងនឹងជួបទ្រង់នៅលើអាកាស។

288 តើអ្នកចូលចិត្តវាទេ? ជាត ក្លាហានឡើង! វានឹងដល់ថ្ងៃសម្រាកសម្រាប់អ្នក នៅពេលព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំមិនបានឃើញកន្លែងដែលវាបានទៅទេប៉ុន្តែវាមើលទៅល្អ។

អាម៉ែន! យូរហើយ យូរហើយ បងប្រុស វានឹងត្រលប់មកវិញ។ “ហើយដូចជានំប៉ុង នៅលើទឹកនឹងទ្វេដងមកឱ្យអ្នកនៅថ្ងៃខ្លះ។” នោះហើយ។ ហ្នឹងហើយ។

អូ អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់?

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
ឱ កូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី
ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏ទេវភាព
ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន
សូមដកយកបាបខ្ញុំចេញ
ហើយកុំអោយខ្ញុំរង្វេង
ពីទ្រង់ឡើយ។

ពេលជីវិតខ្ញុំកំពុងរត់លើផ្លូវងងឹត
ទុក្ខព្រួយនៅជុំវិញខ្ញុំរីករាលដាល
ធ្វើជាអ្នកណែនាំខ្ញុំ
កែប្រែងងឹតទៅជាថ្ងៃ
លុបចោលការភ័យខ្លាចទុក្ខព្រួយចេញ
អូអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ
ត្រូវបានជាប់របស់ទ្រង់ទាំងស្រុង!

តើអ្នកស្រឡាញ់អត់?

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
ឱកូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី
ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏ទេវភាព
ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន
យកបាបខ្ញុំចេញ
ហើយកុំអោយខ្ញុំរង្វេង
ចេញពីទ្រង់ឡើយ។

សូមថ្វាយព្រះពរជាចំណងដែលចង (អូ ខ្ញុំអើយ!)
 នៅសេចក្តីស្រឡាញ់គ្រីស្ទាន
 ការប្រកបគ្នានៃចិត្តសប្បុរស
 ដូចជាខាងលើ។

នៅមុខបណ្ឌិតរបស់ព្រះវរបិតារបស់យើង
 យើងអធិស្ឋានយ៉ាងខ្លាំងរបស់យើង
 ការភ័យខ្លាចរបស់យើង ក្តីសង្ឃឹមរបស់យើង គោលដៅ
 របស់យើងគឺមួយ
 ការលួងលោម និងការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើង។

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងបែកបាក់
 វាផ្តល់ឱ្យយើងនូវការឈឺចាប់ខាងក្នុង
 ប៉ុន្តែយើងនៅតែចងចិត្តគ្នា
 ហើយសង្ឃឹមថាជួបជាថ្មី។

289 បងស្រី វីលសុន អ្នកចងចាំអំពីសាមសិបបី ឬសាមសិបប្រាំ ឆ្នាំមុន ក្នុងការ
 ជួបជុំផ្ទះតូចមួយដែលយើងនឹងកាន់ដែក្នា? ខ្ញុំដឹងថាអ្នកចងចាំរឿងនោះ។ អូ តោះ
 ទៅដល់ឥឡូវហើយយក នរណាម្នាក់ដោយចាប់ដៃ។

បំភ្លឺដល់ក្រវ៉ាត់ដែលចង
 បេះដូងរបស់យើងនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់បែបគ្រីស្ទាន
 ការប្រកបគ្នានៃចិត្តសប្បុរស
 ដូចជាខាងលើ។

នៅចំពោះមុខបណ្ឌិតរបស់ព្រះវរបិតារបស់យើង
 យើងអធិស្ឋានយ៉ាងខ្លាំងរបស់យើង
 ការភ័យខ្លាចរបស់យើង ក្តីសង្ឃឹមរបស់យើង គោលដៅ
 របស់យើងគឺមួយ
 ការលួងលោមនិងការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើង។

ពេលយើងបែកបាក់
វាផ្តល់ឱ្យយើងនូវការឈឺចាប់ខាងក្នុង
ប៉ុន្តែយើងនៅតែចងចិត្តគ្នា
ហើយសង្ឃឹមថាជួបជាថ្មី។

ស្រលាញ់គ្នាទេ? “កូនតូចអើយ ចូរស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។”

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
រហូតដល់យើងបានជួបគ្នានៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ
រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

290 អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? អ្នកស្រលាញ់គ្នាទេ?
ឈានដល់អ្នកនៅជុំវិញនិយាយអ្វីមួយទៅគ្នាទៅវិញទៅមក។ និយាយថា “សូម
ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្រុស ប្រទានពរ ប្អូនស្រី។”

291 ពួកគេកំពុងស្តាប់ពួកយើងនៅយប់នេះឆ្លងទន្លេនៅត្រង់នេះ បងស្រី វីល
សុន។ ខ្ញុំអាចឃើញបងប្រុសចាស់ ស៊ីដដើរលើគដ្ឋ នឹងទះដៃ។ ខ្ញុំបានឃើញ
បងប្រុសរបស់យើងនៅខាងក្រោយនោះដោយមានពុកចង្កានៅលើមុខរបស់គាត់
លើកដែលសើរតម្លើងព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំបានគិតពីបងប្រុសរឺយ៉ានពីរបៀបដែលគាត់
ធ្លាប់ធ្វើ អង្គុយនៅទីនោះក្នុងរោងឧបោសថចាស់ ដោយមានពុកចង្កាវែងដូចនោះ។
គាត់កំពុងស្តាប់យប់នេះនៅទូទាំងច្រកទ្វារនៃសិរីល្អ ដែលជាពួកបរិសុទ្ធចាស់
ជាទីស្រឡាញ់។ តើទ្រង់អស្ចារ្យណាស់មែនទេ?

យកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវទៅជាមួយអ្នក
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក
វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណរ និងការល្អឯលោម
អូ ចូរនាំយកជាមួយដរាប។

នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!
គឺជាទីសង្ឃឹមដល់មនុស្ស
នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវនេះ អ្នកយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវមកជាមួយ។
(សម្រាប់អ្វី?)

ជាខែលពីគ្រប់អន្ទាក់ (តើមានអ្វីកើតឡើង?)
នៅពេលដែលការល្បួងនៅជុំវិញអ្នកប្រមូលផ្តុំ
ដកដង្ហើមយកព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។
នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិង...

ឱ ព្រះយេស៊ូវ ជួយពួកគេ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន...?...សូមប្រោសពួកគេ ក្នុង
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...?... តើនេះជារបស់អ្នកដែរ...?...

ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

នោះកូនស្រីតូចរបស់អ្នក? នាងគួរឱ្យស្រលាញ់។

292 សម្រាប់ការសំភាសន៍: ប៊ីលី បាននិយាយថាពិនិត្យជាមួយគាត់នៅចន្លោះ
ពេលនេះនិង ថ្ងៃពុធសម្រាប់ការសម្ភាសន៍ ឬពីថ្ងៃពុធរហូតដល់ថ្ងៃសៅរ៍សម្រាប់
ការសម្ភាសន៍នាពេលខាងមុខ ថាតើ... ប្រសិនបើយើងមិនមានកិច្ចប្រជុំបន្ទាប់ពី
ថ្ងៃពុធ ពិនិត្យជាមួយគាត់ អ្នកដែលមានបទសម្ភាសន៍។ អ្នកខ្លះ គាត់មិនដឹង
ពីរបៀបដើម្បីចាប់អ្នកទេ។ ដូច្នេះគាត់នឹង...អ្នកទាំងអស់ដែលចង់បានសំភាសន៍
ឥឡូវនេះ សូមពិនិត្យមើលជាមួយប៊ីលី។

293 អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ រហូតដល់យើងជួបគ្នា ព្រះ
ប្រទានពរអ្នក។ យើងចង់ឱនក្បាលរបស់យើង ហើយខ្ញុំនឹងសួរមិត្តល្អស្មោះត្រង់
របស់ខ្ញុំ ដែលនឹងឆ្លងកាត់សមុទ្រឥឡូវនេះ ដើម្បីចុះទៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ជាកន្លែងដែល
ខ្ញុំធ្លាប់ជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៅទីនោះ ក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ បងប្រុស ស៊ី
ឌីនី ជេកសុន និងប្រពន្ធ... យើងរីករាយណាស់ដែលមានពួកគេនៅជាមួយយើង
ក្នុងកម្មវិធីមួយចំនួនចុងក្រោយនេះ។ របៀបដែលព្រះបានប្រទានពរដល់គាត់។
ហើយខ្ញុំនឹងសូមបងប្រុស ស៊ីឌីនី ជេកសុនប្រសិនបើគាត់នឹងបញ្ចប់ទស្សនិកជន
នេះដោយការអធិស្ឋាន។ បងប្រុស ជេកសុន ប្រសិនបើអ្នកនឹងអាច។



សំណួរ និង ចម្លើយ KHM64-0823E

(Questions and Answers)

លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិទ្ធិនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅ ល្ងាច ថ្ងៃ អាទិត្យ ទី 23 ខែ សីហា ឆ្នាំ 1964 នៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ ក្នុង ជេហ្វឺរសាសនីល ឥណ្ឌាអាណាសហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជា សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG